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1 CDA Voorkeursvariant rotonde Eli Heimanslaan 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.3.1 We zorgen voor een toekomstbestendige verkeersinfrastructuur met prioriteit voor 
schoon vervoer 
 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Eli Heimanslaan 
In 2021 is een voorbereidingskrediet beschikbaar gekomen om de voorkeursvariant voor de 
rotonde Eli Heimanslaan nader uit te werken. Medio september 2021 heeft vervolgens een 
informatieavond plaatsgevonden, waarbij de voorkeursvariant is gepresenteerd aan de buurt. In 
2022 wordt de voorkeursvariant en eventuele aanpassingen als gevolg van de informatieavond 
verder technisch uitgewerkt en voorbereid, zodat bij het beschikbaar komen van budget voor de 
uitvoering, kan worden gestart met de realisatie van de aanpassing van de rotonde. 
 

• Arjan Spaans was namens het CDA aanwezig op de informatieavond. Daar was veel 
reuring over zowel het plan mbt de rotonde als het ontwerp van een 
bussluis/verkeersknip.  
Vraag: wordt er in 2022 bij het gereed komen van het vernieuwde ontwerp, de raad in 
concept geïnformeerd en wordt er dan eerst een omwonendenavond georganiseerd om 
zo het draagvlak te toetsen en meer participatie mogelijk te maken?  

 
Antwoord Ja. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Pieter de Jong 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

P.de.Jong@Zwolle.nl  

 
  

mailto:P.de.Jong@Zwolle.nl
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2 CDA Fietsinnovaties 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.3.3. Bevorderen innovatie (zie ook 6.3.1 en 6.3.3) 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Inspelen op innovaties binnen het mobiliteitsdomein en deze vertalen in concrete toepassingen. 

• Actief participeren in de kopgroep van fietssteden F10 door het uitvoeren van slimme 
pilots, onder andere: de innovatieve ondergrondse fietsenstalling bij het station en een 
gezondheids- en participatieproject in Holtenbroek. 

• Actief participeren in de Fiets Innovatie Community (FIC): Ook wordt de bestaande 
samenwerking met tien organisaties en instellingen in het kader van de Fiets Innovatie 
Community (FIC) geïntensiveerd om daarmee innovatie op het gebied van de fiets te 
bevorderen. 

 
Aan de breed gedragen CDA motie dd 13 september ‘fietsinnovaties’ is al deels uitvoering 
gegeven, dit op basis van het dictum (de oproep): 
 

• Om in de lijn van de genoemde voorbeelden, breed te onderzoeken wat voor innovaties 
op onze fietspaden/fietssnelwegen mogelijk zijn en deze op haalbaarheid en 
uitvoerbaarheid te toetsen, waarbij samenwerking met lokale startups en sociale 
ondernemingen de voorkeur heeft. 

• De conclusies van het onderzoek, inclusief een plan voor de (co-) financiering terug te 
koppelen aan de raad en daarbij voorstellen te doen voor innovaties die opgenomen 
kunnen worden in de dynamische mobiliteitsagenda.   

 
Kunt u aangeven wat u al in beweging hebt gezet of aan voorstellen uitgewerkt of in uitwerking 
heeft? 
 

Antwoord Dit jaar inventariseren we samen met onze partners in de fietsinnovatie community welke 
innovaties kansrijk zijn en welke ambitie men heeft bij het oppakken van deze innovaties. We 
zullen op basis van dit gesprek samen met de partners breed onderzoeken welke innovaties 
mogelijk zijn en welke kosten met de uitvoering daarvan gemoeid zijn. We zullen daarover voor de 
zomer van 2022 rapporteren en voorstellen doen welke daarvan opgenomen kunnen worden in de 
dynamische investeringsagenda.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Syb Tjepkema 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Tjepkema@Zwolle.nl  

 
  

mailto:S.Tjepkema@Zwolle.nl
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3 CDA Deelname aan RESULT 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.4.1 We bevorderen dat Zwolle op termijn energieneutraal is 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Ontwikkeling geothermiebron 
Daarnaast zetten we in 2022 in op de doorontwikkeling van de geothermiebron. In december 2020 
heeft ons college besloten om deel te willen nemen aan het onderzoeksproject RESULT binnen 
het Europese subsidieprogramma Geothermica. Deelname aan RESULT is een kans om versneld 
tot een proefboring te komen. Er zijn verschillende Go / No Go momenten waarop met de 
samenwerkende partijen wordt besloten om al of niet een volgende fase in te gaan. De subsidie is 
inmiddels toegekend aan RESULT en er is een samenwerkingsovereenkomst opgesteld. 2022 
staat in het teken van nadere geologische onderzoeken, technische uitwerking, de definitieve 
locatiekeuze, vergunningaanvragen en een SDE-aanvraag. Bij positieve tussentijdse besluiten 
volgt in 2022 een investeringsbeslissing door het consortium voor het uitvoeren van een 
proefboring. De totale externe investeringen in geothermie Zwolle kunnen oplopen tot ca. € 15 -18 
miljoen, waarvan ca. € 5,6 miljoen wordt gedekt door de subsidie en het overige deel door een 
financiële deelname van partijen in het consortium. 
 
Kunt u aangeven in hoeverre de gemeente onderdeel is van het consortium en in welke mate deze 
en eventuele andere overheden investeren in de bron? Wat is het investeringsaandeel van de 
andere partners? Wat is de te verwachten grootte van de (regie)rol / aandeel van de gemeente in 
de aanleg en instandhouding (en daarmee investering versus opbrengsten) van de bron 
  
 

Antwoord De gemeente is geen onderdeel van het consortium dat de geothermiebron ontwikkelt. De 
investeringen in de bron worden gedaan door het consortium en de door hen opgerichte 
vennootschap Aardwarmtebron Zwolle B.V. Een deel van de investeringen wordt gefinancierd uit 
subsidies. Het consortium heeft een Europese subsidie ter grootte van circa 5,6 miljoen ontvangen 
voor het demonstreren van een innovatieve boortechniek. Ook zal nog SDE+ subsidie worden 
aangevraagd voor de exploitatie van de geothermiebron. De uiteindelijke hoogte daarvan is nu nog 
onbekend. Het investeringsaandeel van de partners in het consortium bedraagt afgezien van de 
subsidies vooralsnog 100%. Uiteindelijk zal voor de realisatie van de geothermiebron nog wel een 
hele financieringsstrategie uitgewerkt worden waarbij naast de inbreng van eigen vermogen ook 
gezocht zal worden naar financiering met vreemd vermogen. De entiteit die de bron gaat 
exploiteren verkoopt en levert straks warmte aan het op te richten warmtebedrijf. De regierol van 
de gemeente hierbij wordt ingevuld door het voeren van regie door het nog op te richten 
warmtebedrijf op de gehele keten van bronnen, warmtenet en inkoop en verkoop en levering van 
warmte. 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Menno ten Heggeler (in afstemming met Jan Kuik) 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.ten.heggeler@zwolle.nl 
06-1082 4296 
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4 CDA Stimuleren Zwolle energieneutraal 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.4.1 We bevorderen dat Zwolle op termijn energieneutraal is 
Webpagina nummer:  
 

Vraag 
 

 

Ondersteuning van bewonersinitiatieven 
Zwolle blijft de beweging van onderop stimuleren. In 2022 werken we aan het verstevigen van het 
netwerk van bestaande Zwolse bewonersinitiatieven, door voor hen een ‘community of practice’ te 
continueren. Hiermee willen we deze initiatieven helpen om van elkaar te leren en elkaar te 
versterken, zodat ze een voorbeeld zijn voor andere, beginnende initiatieven. 
 
Besparen, besparen, en besparen 
Centraal in de energiestrategie staat de gedachte dat bespaarde energie ook niet meer 
duurzaaam opgewekt en getransporteerd hoeft te worden. Woningen en bedrijven zijn niet van de 
gemeente, dus onze knoppen zijn beperkt. We investeren daarom in de ontwikkeling van logische 
beïnvloedingslijnen, ook in de tijd gezien. Eerst zoveel mogelijk besparen, het stimuleren van 
community’s of practice dan wijkuitvoeringsplannen en de realisatie van warmtenetten. Voor 
bedrijven geldt een soortgelijk gedachte. 
 
 In hoeverre worden sportverenigingen in Zwolle gestimuleerd om te besparen en energie op te 
weken? Weet u hoeveel (%) van de sportverenigingen met een eigen sportcomplex op dit moment 
actief bezig zijn met dit onderwerp of een aanvraag hebben gedaan? Zijn er beperkingen bekend 
door externe overmacht, zoals netcongestie waardoor verenigingen niet verder kunnen met 
verduurzamen en speelt de gemeente daar verder een rol in? 
 

Antwoord Sportverenigingen zijn bezig met het onderzoeken hoe ze kunnen verduurzamen. De gemeente 
wijst ze samen met partner SportService op mogelijkheden en subsidiestromen om tot 
verduurzaming te komen. Ook algemene faciliteiten als DuurzaamBouwloket zijn voor 
sportverenigingen beschikbaar. Als de accommodaties van de gemeente Zwolle zijn, nemen wij 
die mee in ons beleid om ze zo duurzaam mogelijk te maken. Percentages zijn ons niet bekend. 
Afhankelijk van de omvang van de opwek kan netcongestie ook voor sportverenigingen een rol 
spelen.  
Enexis is netbeheerder voor het elektriciteitsnetwerk en het gasnetwerk in de stad en Tennet van 
het bovenliggende landelijke netwerk. Investeringsbesluiten om het netwerk te versterken neemt 
Enexis, op basis van gegevens en informatie van de gemeente en netbeheerders hanteren 
hiervoor generieke kengetallen. Verder is de gemeente actief in de lobby met netbeheerders om 
de netcapaciteit uit te breiden. Al deze inspanningen komen ook de sportverenigingen ten goede. 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
René de Heer 
 

Beantwoord door Menno ten Heggeler (in afstemming met Bertus Jeensma) 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.ten.heggeler@zwolle.nl 
06-1082 4296 en 038-498 2298 
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5 CDA Restafval 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 7.3.1 Zwolle zonder afval; uit het afval van vandaag ontstaan de grondstoffen van morgen 
Webpagina nummer:  

Vraag In de afgelopen jaren hebben de inwoners van Zwolle veel minder restafval aangeboden dan de 
periode daarvoor (van 239 kilo restafval per inwoner per jaar in 2012 naar 177 kilo in 2019). Als 
gevolg van corona zien we een terugval naar het niveau van 2016 (191 kg in 2020).   
 
Behalve de opmerking dat de coronacrisis geen directe maar een indirecte oorzaak is voor de 
trendbreuk, de volgende vraag: u geeft aan dat er in 2020 191 kg per inwoner/per jaar is 
ingezameld. Wat zijn de cijfers van de afgelopen 12 maanden? 1okt20-1okt21? 
 

Antwoord In het laatste kwartaal 2020 tot en met het derde kwartaal 2021 is er per inwoner 185 kg restafval 
ingezameld.  
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Marco Kruizinga 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 

 
  

mailto:m.ktuizinga@zwolle.nl
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6 CDA OPK regeling 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 7.3.1 Zwolle zonder afval; uit het afval van vandaag ontstaan de grondstoffen van morgen 
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Vraag OPK-regeling 
We vervangen de huidige regeling voor inzameling van Oud Papier en Karton door verenigingen 
in Zwolle (OPK-regeling). We onderschrijven het belang van de inzet van bewoners en 
verenigingen bij het mooi en schoon houden van de woonomgeving. Daarom hebben we gezocht 
naar een alternatief voor de OPK-regeling. Met de regeling “Schoon Zwolle” bieden we een 
alternatief dat verenigingen (of andere maatschappelijke organisaties) beloont voor het verrichten 
van maatschappelijke inspanningen. Met invoering van deze regeling werken de gemeente en 
deelnemende verenigingen samen aan een nóg mooier Zwolle. Dit doen we gefaseerd. De 
bestaande regeling wordt financieel afgebouwd in vier jaar. De oude regeling bouwen we jaarlijks 
met 25% af om tegelijkertijd de nieuwe regeling jaarlijks met 25% in te voeren. 
 
Hebben we het hier over alle verenigingen of bv alleen verenigingen met een actief karakter 
(sport/scouting etc)? Hoeveel verenigingen hebben we in Zwolle, hoeveel verenigingen zijn actief 
geïnformeerd? hoeveel én welke verenigingen hebben zich per wijk aangemeld om een 
maatschappelijke bijdrage te leveren in ruil voor een financiële vergoeding ? 
 

Antwoord Aan de nieuwe regeling Schoon Zwolle mogen alle Zwolse geloofsgemeenschappen, scholen en 
verenigingen deelnemen, niet alleen de verenigingen met een actief karakter. Er zijn ongeveer 
1100 van deze organisaties. De verenigingen, scholen en kerkgemeenschappen die al 
participeerden in de oude OPK-regeling zijn actief benaderd. Dit zijn er 48. Daarnaast is een 
algemene mededeling via het subsidieloket gedaan. Elke Zwolse vereniging kan een activiteit 
indienen. Er zijn 16 verenigingen, scholen en kerkgemeenschappen die een activiteit hebben 
ingediend. Dit zijn allemaal organisaties die voorheen ook deelnamen aan de oude OPK-regeling.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Marco Kruizinga 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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7 CDA Verkleinen ondergrondse containers 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 7.3.1 Zwolle zonder afval; uit het afval van vandaag ontstaan de grondstoffen van morgen 
Webpagina nummer:  
 

Vraag We ronden de doorontwikkeling van de aanpak en het voorkomen van bijplaatsingen af en 
implementeren deze aanpak. Uitgangspunt is een intensieve samenwerking tussen gemeente 
(beleidsinhoud, toezicht en handhaving), ROVA, maar ook partners als woningcorporaties. De 
nadruk ligt op de aanpak van "Hotspots". 
 
In de eerste helft van 2021 zijn de ondergrondse containers verkleind. Zijn alle ondergrondse 
restafvalcontainers aangepast en hoeveel zijn dit er in Zwolle? Is er (en hoeveel) vervolgens een 
toename geconstateerd van (klachten over) bijplaatsingen (aantallen of %) en kunt u hier al 
hotspots in ontdekken? 
 

Antwoord Met uitzondering van de ondergrondse containers in de binnenstad is de inworp van alle 
restcontainers verkleind (tot 60 liter). In totaal heeft Zwolle 935 restafvalcontainers, waarvan 906 
ondergronds. Sinds 2016 worden nieuwe containers standaard uitgevoerd met een trommel van 60 
liter. NB: in de rest van het ROVA werkgebied worden louter restcontainers ingezet met een 60-
liter inworp. Van de 48 restcontainers in de Binnenstad zijn er 44 niet verkleind. Dit is noodzakelijk 
omdat deze containers ook door de Zwolse binnenstadondernemers worden gebruikt.  
 
Er is in z’n totaliteit geen toename van het aantal bijplaatsingen te zien; alhoewel dit op een 
specifieke locatie wel het geval kan zijn. Sinds januari 2021 houdt ROVA de bijplaatsingen en 
dumpingen in een ander meetsysteem bij. Voorheen werden alleen meldingen van bewoners 
geregistreerd. Nu registreren alle in de wijk aanwezige diensten van ROVA en gemeente 
geconstateerde bijplaatsingen in eenzelfde programma op locatieniveau (Arcgis). Hierdoor krijgen 
we veel beter in beeld waar de echte hotspots (locatie waar meermalen per maand een 
bijplaatsing is) zijn en welke interventies er nodig zijn. Er zijn nu 50 locaties in beeld. 
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Marco Kruizinga 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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8 CDA Jeugddossiers 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 2.1.1 Ondersteuning in de wijk 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Per 1 januari 2022 is er sprake van een nieuw woonplaatsbeginsel die bepaalt welke gemeente 
(financieel) verantwoordelijk is voor de zorgverlening aan de jeugdige. Er wordt een groei verwacht 
wat betreft het aantal jeugddossiers.  
Als het goed is vindt al wel voorbereiding plaats voor gegevensopdracht. Vandaar de volgende 
vraag: Is er zicht op hoeveel dossiers gemeente Zwolle ongeveer zal overnemen en overdragen 
aan andere gemeenten en wat ongeveer per saldo de groei zal zijn van dossiers?  
 

Antwoord Ja, het Sociaal Wijkteam is al geruime tijd bezig met de voorbereiding op de invoering van het 
nieuwe woonplaatsbeginsel. Het landelijke Ketenbureau i-Sociaal Domein, het ministerie van 
VWS, brancheorganisaties jeugdzorg en de VNG ondersteunen gemeenten hierbij.  
Voor Zwolle gaat het om enkele honderden dossiers. Per saldo zal het aantal jeugdigen met 
jeugdhulp in Zwolle naar verwachting stijgen met ongeveer 50 tot 75. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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9 CDA Jeugdhulp 
 

Gesteld door fractie CDA 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 2.3.1 We versterken de toegang tot jeugdhulp zodat jongeren en hun ouders ondersteuning 
krijgen die zo zwaar is als nodig en zo licht als kan 
Webpagina nummer: 27 
 

Vraag “In 2022 verkennen we hoe we de samenwerking in de wijk tussen met name het Sociaal 
Wijkteam en de jeugdhulpaanbieders kunnen verbeteren. Daar betrekken we ook de scholen, de 
huisartsen, de jeugdgezondheidszorg en preventiepartners bij. Doel is dat jeugdigen en ouders 
vaker hulp dichterbij krijgen en dat minder lang specialistische jeugdhulp wordt ingezet.” 
 
 
Gedurende afgelopen 1,5 jaar tijdens de COVID-19 crisis, wisten bovengenoemde partijen in 
Zwolle samenwerking te intensiveren om jeugdigen die hulp nodig hebben goed in beeld te krijgen 
en te helpen.  
 
1. Wat zijn de belangrijkste lessen die zijn geleerd in crisistijd als het gaat om samenwerking 

tussen deze partijen? 
2. In welke mate lukt het voor de gemeente samen met deze partijen de verbeterde 

samenwerking, die is gestimuleerd door de COVID-19 crisis, goed vast te houden? 
 

Antwoord De crisistijd heeft de diverse partijen opgeleverd dat ze elkaar nog beter wisten te vinden en te 
waarderen. Meer dan voorheen werd duidelijk dat de verschillende disciplines elkaar nodig 
hebben.  
De vraag in welke mate het lukt de verbeterde samenwerking vast te houden, is geen technische 
vraag. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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10 CDA Borging compensatie jeugdgelden 
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Financieel perspectief, compensatie jeugdgelden 
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Vraag “Naar aanleiding van het AEF rapport en het advies van de Commissie van Wijzen over de 
jeugdtekorten heeft het kabinet besloten over 2022 een aanvullende compensatie te verstrekken 
van 12 miljoen voor Zwolle.” 
 
“De resterende ruimte in de stelpost richtlijn Rijk compensatie jeugdzorg van ruim 3 miljoen 
houden we voorlopig beschikbaar in afwachting van de financiële keuzes van het nieuwe kabinet.”  
 
Hoe wordt in de begroting geborgd dat het extra geld voor jeugdzorg ook zoveel mogelijk wordt 
besteed aan goede zorg voor jeugd in plaats van besteed worden aan andere doelgroepen, 
onderwerpen en algemene middelen? 
 

Antwoord Een groot deel van de uitgaven op jeugd betreft wettelijk verplichte uitgaven. De inzet van 
noodzakelijke jeugdhulp wordt via het Sociaal Wijkteam, de huisarts of de Jeugdbescherming op 
zorginhoudelijke gronden afgewogen. Eenmaal ingezette jeugdhulp dient de gemeente vervolgens 
gewoon te betalen. 
Daarnaast wordt in afwachting van het nieuwe kabinet rekening gehouden met investeringen die 
nodig kunnen zijn op basis van afspraken in de Landelijke Hervormingsagenda Jeugd. 
 
De ontvangen compensatiemiddelen zijn – evenals in voorgaande jaren - toegevoegd aan de 
algemene middelen, omdat ze hoofdzakelijk zijn ontvangen ter compensatie van de tekorten in de 
jeugdzorg. Deze tekorten zijn de afgelopen jaren ten laste van de algemene middelen gekomen, 
met als gevolg dat er minder ruimte is voor andere investeringen in de stad. Door de 
compensatiegelden aan de algemene middelen toe te voegen wordt deze situatie min of meer 
rechtgetrokken.  
Noodzakelijke investeringen in de jeugdsector worden vervolgens integraal afgewogen binnen de 
beschikbare algemene middelen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis, Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl, 038 - 498 2679 
 
J.van.Dijk@zwolle.nl, 038-498 2664 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
mailto:J.van.Dijk@zwolle.nl
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11 ChristenUnie Aanpak statushouders 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 13 
 

Vraag Ontwikkelen specifieke aanpak statushouders. Er staat: ‘De ondersteuning van statushouders 
verloopt vaak erg moeizaam.’ Is er onderzoek gedaan of beschreven wat waarom moeizaam 
verloopt? En waarom is besloten tot een aanpak in samenwerking met de doelgroep zelf? Wordt 
daarbij ook gebruik gemaakt van de kennis en ervaring van vrijwilligersorganisaties/initiatieven 
zoals Present, klets & koek, Taal & taart en Saeed? 
 

Antwoord Er bestaat landelijk onderzoek (WRR 2015 en SER 2016)  waaruit dit ook blijkt en wat in Zwolle 
werd herkent. Het loopt onder meer moeizaam omdat aansluiting participatie en onderwijs mist, 
maar ook omdat er weinig prikkels waren om een zo hoog mogelijk taalniveau te bereiken. Er werd 
geen regie gevoerd op het inburgeringsproces en verwachtingen werden niet gemanaged. Met de 
nieuwe wet inburgering en stappen die we als sinds 2019 al zetten zal dit beter worden. 
Desalniettemin blijft is er nu nog een deel van de statushouders die een taalachterstand hebben en 
nauwelijks zijn geïntegreerd. Zij kunnen simpelweg hun weg niet vinden in de Zwolse 
maatschappij. Het gaat vaak om hele praktische zaken met verstrekkende gevolgen zoals het niet 
op tijd betalen van de huur. Verder merken wij – vanwege hun ervaringen in het thuisland – dat er 
weinig vertrouwen is in de overheid. Het laten ondertekenen van een formulier kan al tot groot 
wantrouwen leiden. 
 
Een groot deel van de statushouders heeft een grote taalachterstand en is nauwelijks 
geïntegreerd. Zij kunnen simpelweg hun weg niet vinden in de Zwolse maatschappij. Het gaat vaak 
om hele praktische zaken met verstrekkende gevolgen zoals het niet op tijd betalen van de huur. 
Verder merken wij – vanwege hun ervaringen in het thuisland – dat er weinig vertrouwen is in de 
overheid. Het laten ondertekenen van een formulier kan al tot groot wantrouwen leiden.  Een 
integrale blik, het werken met sleutelfiguren die snappen op welke waarden je deze inwoners kan 
mobiliseren kan ons erg helpen op o.a. op basis van die andere waarden onze benaderingswijze 
en specifieke aanpak te ontwikkelen. Dit is met het project statushouders en team IPA in gang 
gezet en wordt vanaf 2022 verder uitgebreid conform de nieuwe wetgeving. Deze werkwijze vraagt 
tijd en een integrale samenwerking tussen inburgeringsproces en ondersteuning.  
 
Daarnaast zijn er zorgen over de kinderen in deze (vaak grote) gezinnen. Er is sprake van 
trauma’s die ook weer hun effect hebben op de opvoeding (en veiligheid) van de kinderen. 
Dit zorgt voor een extra beroep op diverse voorzieningen. Het goed kunnen bereiken en 
ondersteunen van de ouders is dan ook heel belangrijk, waar we wederom in samenwerking met 
team IPA stappen in gaan maken en nog verdere in moeten leren.  
 
Ten aanzien van de dienstverlening vanuit het SWT (zorg en ondersteuning, niet inburgering) 
groeit het besef een specifieke aanpak te ontwikkelen die erop gericht is de integratie te 
verbeteren, de druk op de voorzieningen te verminderen en een goede start voor de kinderen te 
bevorderen. Dit willen wij doen door inzichten bij de bron op te halen en hier een ontwerp/ 
innovatieteam voor in te richten die naast professionals ook versterkt wordt door mensen uit de 
doelgroep zelf en mogelijk ook ketenpartners. Om dit team in staat te stellen vanuit andere 
perspectieven (inzichten vanuit de bron) een nieuwe aanpak te ontwerpen en uit te testen is 
externe begeleiding en capaciteit nodig.  
 
Deze stappen sluiten aan bij de werkwijze van team IPA voor Inburgering die reeds samenwerking 
hebben met ketenpartners op gebied van leerroutes, maatjestrajecten en begeleiding. Er gebeurt 
dus het nodige als het gaat om begeleiding van statushouders en de voorbereiding op de nieuwe 
wet inburgering. Deze ervaring wordt gebruikt om de aanpak van het SWT te verbeteren. Er wordt 
gekeken waar het STW kan aansluiten bij reeds bestaande samenwerkingsafspraken met 
vrijwilligersorganisaties en partners uit de stad en regio.  
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorritt de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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12 ChristenUnie Inkoopmodel jeugd 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 13 
 

Vraag Implementatie van het nieuwe inkoopmodel jeugd. De omzetting naar een andere gecontracteerde 
aanbieder is een omvangrijk en risicovol proces. Welke risico’s en beheersmaatregelen zijn 
voorzien? 
 

Antwoord Allereerst wordt voldoende tijd ingeruimd tussen de definitieve gunning van de contracten en de 
daadwerkelijke inwerkingtreding van de nieuwe contracten. Hierdoor hebben gemeenten (incl. RSJ 
en lokale toegangen) en aanbieders tijd voor een zorgvuldige voorbereiding. Dat betreft met name 
het aanpassen van de administratieve systemen en werkwijzen op het nieuwe inkoopmodel. 
Daarnaast kan inderdaad sprake zijn van een overgang naar andere aanbieders, maar in hoeverre 
daarvan sprake zal zijn hangt af van de selectie die uiteindelijk gemaakt wordt in het 
aanbestedingsproces. De verwachting is dat een groot deel van de aanbieders die momenteel 
gecontracteerd zijn, ook in het nieuwe inkoopmodel gecontracteerd worden.  
 
Om de continuïteit van de hulpverlening te waarborgen is in de huidige raamovereenkomst 
geregeld dat de aanbieders de hulpverlening op verzoek van de gemeenten dienen voort te zetten 
indien zij in het nieuwe inkoopmodel niet gecontracteerd worden. Dit geldt tot twaalf maanden na 
afloop van de overeenkomst. 
Indien een jeugdige uiteindelijk toch moet worden overgedragen naar een andere 
(gecontracteerde) aanbieder, dan regelt de huidige raamovereenkomst dat de aanbieder zorg 
draagt voor een soepele en professionele overdracht waarbij de continuïteit van de hulp is 
gewaarborgd. Het Sociaal Wijkteam zal daarop toezien. 
Voor zowel de voorbereiding en implementatie van het nieuwe inkoopmodel wordt een regionale 
werkgroep ingericht. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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13 ChristenUnie Combinatie jeugdhulp - schulden 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag In hoeveel situaties dat er jeugdhulp wordt gegeven is ook sprake van schulden? 
 

Antwoord Hiervan worden geen cijfers bijgehouden. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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14 ChristenUnie Maatwerkvoorzieningen WMO 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 14 
 

Vraag Maatwerkvoorzieningen WMO. ‘We zien dat het wegvallen de afgelopen periode van een deel van 
de structuur van jongeren…hebben geleid tot een ondersteuningsvraag.’ Is er een beschrijving van 
de soort en omvang ondersteuningsvragen agv de wegvallende structuur? Is er voldoende 
uitvoeringscapaciteit voor deze plotselinge toenamen? 
 

Antwoord Het betreft een groep kwetsbare jongeren vaak met ontwikkelstoornissen waarbij tijdens de 
lockdowns als gevolg van het wegvallen van de structuur van onderwijs en werk (bijbaan) andere 
vraagstukken zijn ontstaan zoals bijvoorbeeld depressieve gedachten, financiële vraagstukken 
naar aanleiding van het stoppen met een opleiding, huisvestingsvraagstukken ed. Op dit moment 
zien we dat deze problematiek minder voorkomen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Suzanne Bruns 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
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15 ChristenUnie Kindloket 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Kindloket: worden daar alle regelingen voor kinderen actief verstrekt? Dwz, denkt de consulent 
mee welke regelingen allemaal van toepassing zijn voor het kind/gezin? 
 
 

Antwoord Via deze website worden verschillende kindregelingen op 1 plek aangeboden. Ouders, verzorgers, 
maar ook professionals kunnen de regelingen via deze site vinden en aanvragen. Wanneer via het 
Kindloket de Kindregeling bij de gemeente wordt aangevraagd, zal de consulent altijd actief 
meedenken welke regelingen eventueel nog meer van toepassing zijn voor het kind en het gezin.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
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16 ChristenUnie Beschermingsbewind 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Beschermingsbewind: welke afspraken zijn er met Zwolse hulpverleningsorganisaties 
(psychosociale hulp zowel vanuit wmo als jeugd) over het aanvragen van beschermingsbewind 
voor hun cliënten? 
 

Antwoord We geven via verschillende kanalen aan hulpverlenende instellingen voorlichting over 
alternatieven voor beschermingsbewind. Bijvoorbeeld de accounthouder zal hier op sturen. 
Er bestaan geen harde afspraken met de vele verschillende hulpverleningsorganisaties over het 
aanvragen van beschermingsbewind.Het is uiteindelijk ook de rechter en niet de gemeente die 
beslist over de toekenning van een aanvraag 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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17 ChristenUnie Doorbraakmethode 1 gezin 1 plan 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage Sociaal Domein 
 

Vraag Wordt bij doorbraakmethode 1 gezin 1 plan ook de mogelijkheid open gelaten dat er gewerkt kan 
worden met een ontschot budget? 
 

Antwoord De doorbraakmethode wordt ingezet om tot andere en meer passende oplossingen voor gezinnen 
met multiproblematiek te komen. Dat gebeurt in de proefperiode binnen de bestaande systemen, 
maar met mogelijkheden om uitzonderingen te maken waar dat nodig is, in afstemming met de 
uitvoering. Voor een aantal gezinnen wordt ook teruggekeken wat in aanloop naar de huidige 
situatie wel/niet gewerkt heeft. Van daaruit kunnen we leren waar het wel/niet goed gaat en dus 
wat we anders kunnen organiseren (voor zover dat binnen de invloed van de gemeentelijke 
organisatie valt). Daar zou in theorie uit kunnen komen dat we budgetten willen ontschotten. In die 
zin is dat dus een mogelijke uitkomst van het gebruik van de doorbraakmethode. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Suzanne Bruns/Maaike Ganzeboom 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

s.bruns@zwolle.nl 
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18 ChristenUnie Tegemoetkoming hoge zorgkosten 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Armoede en schuldenmonitor 
 

Vraag In 2020 werd door 1.446 inwoners de tegemoetkoming hoge zorgkosten aangevraagd. Dat is 36% 
meer dan in 2019 toen 1.065 aanvragen werden ingediend.  Wat is de verklaring van die stijging? 
En is dat conform verwachting? 
 

Antwoord  
Inwoners die recht hebben op een minimaregeling, proberen we  hier zoveel mogelijk – op basis 
van data uit het systeem- actief op te wijzen met een brief en aanvraagformulier (of een link naar 
de digitale aanvraagmogelijkheid). Vanaf 2018 doen we dat voor de Tegemoetkoming hoge 
zorgkosten.   Dat liet al direct een stijging van het aantal aanvragen zien. Vervolgens zijn we 
steeds gerichter inwoners gaan aanschrijven, wat geleid heeft tot een toename van het aantal 
aanvragen. Dit is conform de verwachtingen. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
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19 ChristenUnie Platform cultuursensitiviteit 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 13 
 

Vraag Voor alle zorg- en welzijnspartijen in onze stad is een platformcultuursensitiviteit opgezet. Dat 
wordt nu voortgezet. Wat is de bedoeling van dit platform? Worden wat bedoeld is met dit platform 
bereikt?  
 

Antwoord Cultuursensitieve zorg voor Zwolse senioren met een migranten-achtergrond is één van de 
speerpunten van de Seniorenagenda “Vitaal en waardig ouder worden”. 
Het platform cultuursensitiviteit, ofwel Bestuurlijk Netwerk Cultuursensitieve Ouderenzorg, heeft als 
uitgangspunt het Zwolse manifest waarin de betrokken (inmiddels bijna 40) organisaties verklaren 
cultuursensitieve ouderenzorg tot een speerpunt te maken van hun beleid.  
 
De inzet, met een voortrekkersrol voor de Gemeente Zwolle en Hogeschool Windesheim en 
gesteund door landelijke organisaties, is gericht op de combinatie van  

- cultuurverandering en deskundigheidsbevordering wat betreft betrokken organisaties, 
- onderlinge afstemming en samenwerking en  
- concrete vertaling naar de praktijk. 

 
In die praktijk moet dit opleveren: 

- beter bereik van migrantenouderen 
- meer vindplaatsen creëren als startpunt richting passende ondersteuning 
- migrantouderen kennis laten maken met Nederlandse zorgvoorzieningen 
- goed toegeruste Zwolse professionals.  

 
Het Bestuurlijk Netwerk speelt een wezenlijke rol bij het scheppen van voorwaarden als de neuzen 
dezelfde kant op zetten en houden bij bovenstaande doelen. Inmiddels is gestart met de aanpak 
cultuursensitieve oudere migrantenzorg in Holtenbroek.  
Een en ander vergt continuïteit, want is op onderdelen een kwestie van lange(re) adem. 
Overigens is juist die combinatie van deskundigheidsbevordering, verbinding en afstemming in de 
praktijk en in de wijk aan de slag innovatief,  en trekt landelijk aandacht.   
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Patrick van Tricht 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.van.tricht@zwolle.nl 
06-57544707 

  

 
  

mailto:p.van.tricht@zwolle.nl
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20 ChristenUnie Right to Challenge 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 24 
 

Vraag Right to Challenge. Is er een overzicht van (voorgenomen) initiatieven waarbij sprake is ven aan 
beter/goedkoper aanbod dan de gemeente zelf kan bieden? Hoe wordt de werkwijze rond Right to 
Challenge verder ontwikkeld en geborgd? 
 

Antwoord Ja wij hebben overzicht van de challenges, ook die niet als challenge zijn beoordeeld.  
- BuurtCirkel/Buurtkracht (afgewezen) 
- GiftCity 
- Single Supermom 
 
De opdracht om de werkwijze verder te ontwikkelen en te borgen wordt belegd. Deze opdracht 
bestaat uit drie elementen: 1. toetsing effecten RtC op algemene subsidiebeleid 2. ontwikkelen van 
uitvoeringskader RtC en 3. borgen werkwijze en communicatie rond RtC. Hierbij maken we gebruik 
van de leerervaringen opgedaan in afgelopen jaren en betrekken we verschillende disciplines 
binnen de gemeente, externe deskundigen en de huidige challenges.  
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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21 ChristenUnie Zorg en begeleiding EPA 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 32 
 

Vraag Zorg en begeleiding mensen EPA. Hoe ziet de integratie van het aanbod EPA in een structurele 
wijkgerichte aanpak eruit? Wat zijn de risico’s en beheersmaatregelen van deze integratie? 
 

Antwoord We hebben de afgelopen twee jaar ervaring opgedaan met herstelteam EPA, een team bestaande 
uit zorgprofessionals en ervaringsdeskundigen, gericht op benadering van mensen met een 
psychische kwetsbaarheid, waaronder EPA, en het werken aan persoonlijke herstelplannen. Deze 
ervaringen benutten we in de nadere uitwerking van een wijkgerichte aanpak. Uitgangspunt is dat 
we zoveel mogelijk aansluiten bij de bestaande sociale infrastructuur in de wijk. Die moet dan wel 
goed toegerust zijn om psychisch kwetsbare mensen voldoende te bereiken (soms betekent dat 
actief op zoek gaan psychisch kwetsbare mensen in hun eigen omgeving) en in staat zijn om de 
juiste ondersteuning te bieden. 
Belangrijke voorwaarde is om goed zicht te hebben, of te krijgen op mensen met psychische 
kwetsbaarheid, hun problemen te herkennen en weten hoe te handelen. Dit zal in de wijkgerichte 
benadering meegenomen moeten worden. Zonder specifieke focus op psychisch kwetsbare 
mensen is het risico dat deze mensen te lang onzichtbaar blijven, omdat zij (vaak) niet zelf actief 
op zoek gaan naar hulp/ondersteuning. Het risico is dat psychisch kwetsbare mensen hierdoor 
niet, of niet tijdig de juiste ondersteuning krijgen.   

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Thijs-Jan van der Veen 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tj.van.der.veen@zwolle.nl 
038-4982496 

 
  

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl
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22 ChristenUnie Cultuurhistorie - maritiem erfgoed 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 54 
 

Vraag Cultuurhistorie. De inventarisatie naar belangrijkste cultuurhistorische waarden is afgerond. Valt 
het mobiel erfgoed, in het bijzonder het Zwolse varend erfgoed, hier ook onder? Zo nee, zijn er 
plannen om het Zwolse maritiem erfgoed te inventariseren? 
 

Antwoord De inventarisaties naar de belangrijkste cultuurhistorische waarden vanuit de wettelijke verplichting 
hebben zich met name gericht op het gebouwd (onroerend) erfgoed. Roerend erfgoed, zoals 
mobiel erfgoed, viel hier niet onder. Het ruim 20 jaar oude Zwolse erfgoedbeleid kent geen beleid 
ten aanzien van mobiel erfgoed. Wij hebben daarom geen plannen tot inventarisatie. Sinds 2019 
zijn in de Welstandsnota overigens wel bepalingen opgenomen ten aanzien van historische 
woonschepen. Binnen het beschermd stadsgezicht zijn alleen historische woonschepen 
toegestaan. Het beleid is gericht op het behoud en de versterking van de authenticiteit en de 
historische kenmerken van de schepen. 
 
Op landelijk niveau houdt Stichting Mobiele Collectie Nederland (MCN) een register voor mobiel 
erfgoed bij. Het grootste deel van het mobiel erfgoed bestaat uit auto’s, bussen, motorfietsen en 
brommers. Maar er zijn ook historische vaartuigen, treinen, trams en vliegtuigen. Het register is 
ingesteld op verzoek van het ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap en geeft inzicht in 
de omvang van de mobiele collectie Nederland. Tientallen grote en kleinere organisaties zetten 
zich in voor het behoud van het mobiele erfgoed in Nederland. Ze zijn vertegenwoordigd in 4 
koepelorganisaties. Deze werken samen in de MCN. De Stichting houdt ook een lijst bij van 
toonbeelden van mobiel erfgoed. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Henry Kranenborg 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-12143448 / hl.kranenborg@zwolle.nl 

 
  

https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/mobiel-erfgoed/erfgoedwet-en-mobiel-erfgoed
https://www.cultureelerfgoed.nl/onderwerpen/mobiel-erfgoed/erfgoedwet-en-mobiel-erfgoed
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23 ChristenUnie Kerkenvisie 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Hoe staat het met de kerkenvisie die er zou komen? 
 

Antwoord Op 26 oktober 2020 hebben wij u geïnformeerd over het aangepaste stappenplan om te komen tot 
een Zwolse kerkgebouwenvisie. Uitgangspunt daarbij is om het document in samenspraak met 
gebouweigenaren en -gebruikers op te stellen. Vanwege COVID-19 en de coronamaatregelen is er 
helaas vertraging opgestreden. We zijn aan de hand van het aangepaste stappenplan in het najaar 
van 2020 gestart met vele afzonderlijke een-op-eengesprekken met  kerkgebouweigenaren en -
gebruikers, veelal digitaal. Met de input vanuit deze gesprekken hebben we voor de zomer van 
2021 een digitale bijeenkomst gehouden. Recentelijk, op 5 oktober, hebben we een fysieke 
bijeenkomst georganiseerd over de onderwerpen en de richting van het document dat wij 
momenteel voorbereiden. Wij verwachten de kadernota begin 2022  aan u voor te kunnen leggen.   

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Henry Kranenborg 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-12143448 / hl.kranenborg@zwolle.nl 
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24 ChristenUnie Stand van zaken extra studieplekken 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Studenten hebben behoefte aan extra studieplekken in de stad. In eerdere debatten is dit 
besproken. Toegezegd is dat het college de mogelijkheden voor extra studieplekken zou 
onderzoeken en bespreken met de Zwolse Acht. Wat is de stand van zaken? 
 

Antwoord De afgelopen periode is er in het kader van Covid-19 veel hybride gewerkt en zijn er extra studie 
en werkplekken vanuit het onderwijs beschikbaar gesteld aan jongeren. In nieuwe planvorming, 
zoals bijvoorbeeld de ontwikkeling van de Spoorzone en Centrum-Binnenstad wordt de behoefte 
aan het creëren van ontmoeting-- en studieplekken meegenomen.  

  
Portefeuillehouder Michiel van Willigen / René de Heer 

 
Beantwoord door Joyce Visscher 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.visscher@zwolle.nl 
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25 ChristenUnie Stand van zaken jeugdboa's 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag In het debat over Toezicht en Handhaving (januari 2020) is toegezegd dat het college zou 
onderzoeken of jeugdboa’s kunnen worden ingezet om te voorkomen dat jongeren de criminaliteit 
in gaan. Wat is de stand van zaken? 
 

Antwoord Naar aanleiding van de visie toezicht de openbare ruimte (2019) en daarmee de doorontwikkeling 
van team TOR is ruimte ontstaan om toezicht op jeugd (-overlast) integraal mee te nemen in de 
opzet van wijkgericht toezicht. In 2022 willen we nog meer wijkgericht gaan werken en inzetten op 
specifieke wijkopgaven. Jeugd (overlast) is hier onderdeel van. Op dit moment voeren we al extra 
toezicht uit op jeugd, maar dat staat qua kennis, ervaring en uitvoering nog wel in de 
kinderschoenen. We onderschrijven dat boa’s een belangrijke bijdrage kunnen leveren, maar het 
verminderen van jeugdcriminaliteit vraagt echt ook veel inzet van andere instanties en dat alles in 
samenhang. De verdere uitwerking daarvan is een onderdeel van het vervolg op het Beke rapport, 
juist vanwege die samenhang om het meeste effect te kunnen realiseren en duidelijkheid over 
eenieders rol daarbij. Daar hoort ook een antwoord bij op de vraag of deze vorm van toezicht 
vraagt om specifieke jeugd-BOA’s of dat die taak integraal in het wijkgericht toezicht opgenomen 
moet zijn. 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Beantwoord door Wendy Hutterd 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.hutterd@zwolle.nl 

 
  



Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 27 van 231 
 

 

26 ChristenUnie Preventieve voorlichting middelengebruik 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Uit het onderzoek van Bureau Beke blijkt dat steeds meer Zwolse jongeren het spoor van 
middelengebruik op gaan. Als wij vragen naar preventieve voorlichting, dan verwijst de gemeente 
naar Think. Maar wat gebeurt er aan preventieve voorlichting aan jongeren die op een school 
zitten waar de methode Think niet gebruikt wordt? Heeft de gemeente contact met deze scholen 
over een alternatief pakket?  
En op welke manier worden ouders betrokken bij en/of benaderd voor de preventieve voorlichting? 
 

Antwoord THINK op school is een methode die breed inzet op het weerbaar maken van jongeren. Dit helpt 
onder meer om onverantwoord middelengebruik te voorkomen. Tactus Verslavingszorg is 
kernpartner in de aanpak. We streven naar uitbreiding van THINK op school naar meer VO 
scholen. 
Daarnaast kan Tactus door scholen worden ingeschakeld om in groepsverband gerichte 
voorlichting over middelen te geven. Die mogelijkheid is voor alle scholen beschikbaar. Ook als er 
daarbij individuele problemen bij een jongere worden geconstateerd kan Tactus hulp bieden. 
 
In 2019 is de toegang tot hulp ook versterkt door op alle PO en VO scholen een 
ondersteuningsteam te formeren zodat jongeren en hun ouders ondersteuning krijgen die zo zwaar 
is als nodig en zo licht als kan. Door de samenwerking tussen schoolinterne en schoolexterne 
ondersteuning rondom kinderen en jongeren met een ondersteuningsvraag kan beter worden 
gewerkt aan een integrale afweging en ‘herstel van het gewone leven in het gewone leven’ 
waardoor kinderen, jongeren en ouders kunnen blijven meedoen. Het geeft zicht op andere 
oorzaken en oplossingen voor ervaren problematiek van kind, jongere en ouders én van werkers 
op school. Bovendien worden signalen eerder opgepikt en aangepakt, waarmee onnodige uitval en 
hoge (herstel)kosten worden voorkomen. Een partner die door de OT’s kan worden ingezet bij 
middelengebruik is Tactus. Medewerkers van Tactus begeleiden jongeren en ouders individueel 
en ambulant als er sprake is van problematisch middelengebruik. Ook verwijzen zij de jongere 
door naar specialistische zorg mocht dat nodig zijn.  
 
Het Deltion College heeft met het Deltion Jongerenteam Tactus als partner in de eigen organisatie 
waardoor de lijnen naar de hulpverlening kort zijn. Uit eerdere evaluaties weten we dat dit voor het 
voorkomen van (verergering van) verslavingsproblematiek een effectieve aanpak is, die mogelijk 
ook voor andere Mbo’s interessant kan zijn. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Mirjam Kappert 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kappert@zwolle.nl 
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27 ChristenUnie Beschermingsbewind 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Het bedrag dat de gemeente betaald aan beschermingsbewind loopt elk jaar op. Voor de komende 
jaren is structureel 700.000 geraamd. Verwachting is dat dit niet substantieel meer zal 
verminderen. Wat wordt gedaan om te voorkomen dat die bedrag nog verder oploopt?  
Zowel de gemeente als veel cliënten die onder bewindvoering staan hebben negatieve ervaring 
met bewindvoerders die hoge tarieven vragen en weinig toegevoegde waarde leveren voor de 
cliënt. De gemeente heeft sinds kort adviesrecht richting de kantonrechter. Hoe geeft de gemeente 
dit adviesrecht vorm? Worden bijvoorbeeld klanttevredenheidsmetingen gedaan om inzicht te 
krijgen in de kwaliteit van bewindvoerders? Is het mogelijk om een aantal gemeentelijke 
standaarden voor bewindvoering te formuleren om ‘preferred suplier’ van de gemeente Zwolle te 
worden?  
 

Antwoord De gemeente Zwolle heeft met een aantal bewindvoerders een convenant gesloten over de 
samenwerking. Met dit convenant beogen wij een betere samenwerking te realiseren. Het 
verminderen van de structurele kosten is slechts in beperkte mate mogelijk. De gemeentes in 
Nederland zitten "niet aan de knoppen". Het is de rechter die besluit over toewijzing van een 
bewindvoerder. De gemeente Zwolle heeft sinds 1 januari een adviesrecht. Wij maken hiervan 
vooralsnog geen gebruik. Gebruik van het adviesrecht is eerst mogelijk na bestudering van het 
plan van aanpak en vaststelling van de leef en woonsituatie. Dit is een arbeidsintensieve klus 
waarvan de opbrengst laag zal zijn. 
Vanuit het verleden zijn er regelmatig negatieve ervaringen geweest rondom verschillende 
bewindvoerders. Dit heeft binnen justitie geleid tot een verscherping van het toezicht. Er is een 
speciaal bureau opgericht voor controle op de kwaliteit van bewindvoerders. Dit heeft naar onze 
mening geleid tot verbeteringen. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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28 ChristenUnie Ethisch Officer 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Er wordt een Ethisch Officer aangesteld. Wat wordt precies diens takenpakket? In welke behoefte 
voorziet deze ambtenaar? 
 

Antwoord Vanuit het programma Datagedreven werken wordt het onderwerp Ethiek aangejaagd en wordt de 
werkwijze ontwikkeld om de ethische vraagstukken bij het gebruik van data en techniek binnen de 
gemeente goed te borgen. Een van de stappen die hiervoor genomen wordt, is het instellen van 
een Ethisch Officer, die zich bezig zal houden met de ethische kanten van techniek en data 
 
Ethiek 
Ethiek is een tak van de filosofie die zich bezighoudt met de kritische bezinning over het juiste 
handelen. In algemene zin probeert ethiek de criteria vast te stellen om te kunnen beoordelen of 
een handeling als goed of fout kan worden gekwalificeerd, en om de motieven en consequenties 
van deze handeling te kunnen evalueren.  Ethiek gaat over meer dan privacy. Belangrijk is om te 
beseffen dat technologie niet waardevrij is. Het gaat ook over machtsongelijkheid van de-gene die 
beschikken over data en die dat niet hebben, over autonomie van onze inwoners en over de 
uitlegbaarheid van beslissingen die we nemen met behulp van algoritmes. 
 
Ethisch officer  
Een Ethisch officer is verantwoordelijk voor het vormgeven en bewaken van beleid en uitvoering 
van ethiek binnen de gemeente. Daarmee is hij/zij het aanspreekpunt binnen de organisatie en 
een linking pin tussen organisatie, de Ethische Commissie en bestuur. De functionaris vervult 
daarom de taak van secretaris van deze commissie in nauwe samenwerking met de voorzitter. 
Daarnaast heeft de Ethisch Officer een belangrijke adviserende rol binnen de gemeente. 
 
Bij de andere gemeenten zien we dat de adviserende rol, vooral gekoppeld aan projecten/ 
casussen, een essentieel onderdeel is van goede inbedding van ethiek. Dit betekent dat een 
Ethisch officer in de begin-ontwikkelfase meer tijd moet investeren in advisering en begeleiding 
van ethische dilemma’s binnen de projecten/ casussen, in bredere bewustwording van de 
medewerkers op de werkvloer, borging van de werkwijze en in verbinding tussen de organisatie en 
bestuur. 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Peter van Capelleveen 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

pa.van.capelleveen@zwolle.nl 
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29 ChristenUnie Bijdrage aan Victorium 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Het Victorium is een commercieel particulier initiatief. Wat is de reden waarom de gemeente nu 
toch eenmalig een bijdrage van 310.000 wil verstrekken?  

Antwoord Victorium is een toevoeging op de sportaccommodaties in Zwolle en past daarmee binnen het 
sportaccommodatiebeleid. De Zwolse verenigingen betalen het gemeentelijke tarief en de 
inroostering gebeurt via Sportservice. En dat geldt voor de hele hal. Daarnaast is het zo dat 
Landstede CSE al meebetaalt aan de oprichting van de hal en juist ons heeft gevraagd mee te 
financieren om daarmee de langlopende vraag van de gym- en turnverenigingen voor een meer 
professionele hal mogelijk te maken.  
 
Met de komst van Victorium ontstaat in Zwolle een verdere optimalisatie van het aanbod voor de 
binnensportverenigingen (breedtesport). Met name de komst van een turnhal geeft een unieke 
kans en extra mogelijkheden voor het (sport)onderwijs van Landstede, onder andere via gebruik 
door het CSE en hun turntalenten en voor de gymnastiekverenigingen in Zwolle (inclusief 
acrogymnastiek). Zo kunnen ook de hier aanwezige talenten optimaal gebruik maken van de 
voorzieningen waardoor ze niet meer naar accommodaties in de regio of daarbuiten moeten 
uitwijken. Een stevige impuls derhalve in de breedtesportvoorzieningen in Zwolle met extra 
mogelijkheden voor talentherkenning en topsport.   

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Bertus Jeensma 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

b.jeensma@zwolle.nl 
038 - 498 22 98 
06 - 30 80 46 41 

 
  

mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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30 ChristenUnie Circulaire economie 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Circulaire economie: welke initiatieven uit de stad zijn er die om een financiele bijdrage vragen?  
 

Antwoord Er zijn diverse initiatieven die voorbij komen die we graag willen ondersteunen om een circulaire 
economie aan te jagen. Een deel zien we van te voren aankomen, en deel zal ook onvoorzien zijn. 
Zo steunen we met deze bijdrage: 
- de week van de circulaire economie 
- een bijdrage aan het circulair ambachtscentrum 
- projecten in samenwerking met onderwijs, waaronder Windesheim studenten 
- diverse projecten nav de plastic vanger vlak bij Harculo  
- initiatieven van bewoners 
etc. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Lisa de Groot 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

l.de.groot@zwolle.nl 
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31 ChristenUnie I-centrale / datagedreven werken 
 

Gesteld door fractie ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag I-centrale: de gemeente wil een digitaal zenuwcentrum van en voor de stad opzetten. Welke 
marktpartijen zijn hierbij betrokken? Wie beheert de data die deze I-centrale gaat verzamelen? 
Welke beslissingsbevoegdheden en checks-and-balances worden in de procedures vastgelegd ten 
gunste van de gemeente? 
Onder het programma informatiesamenleving gaat het ook over datagedreven werken. Met welke 
partijen werkt Zwolle samen voor databeheer en data-analyse? Wie beheert de data? En hoe zorgt 
de gemeente dat altijd de menselijke maat en responsiviteit van de lokale overheid gewaarborgd 
blijven? 
 

Antwoord Het betreft een doorontwikkeling van de huidige parkeer-/ verkeerscentrale naar een I-centrale. De 
partijen die er nu bij zijn betrokken zijn de leveranciers van de software en hardware op gebied van 
parkeermanagement- en verkeersmanagementsystemen. Sinds 1 september wordt voor de 
bemensing van de centrale gebruik gemaakt van operators welke via een openbare aanbesteding 
als dienst wordt geleverd via het Landelijk Programma I-centrale. Met de huidige betrokken partijen 
zijn m.b.t. het verwerken van (persoons)gegevens zogenaamde Verwerkersovereenkomsten 
afgesloten in afstemming met de afdeling Juridische Zaken. De gemeente beheert de data en is 
eindverantwoordelijk. In het ontwikkelpad naar de I-centrale zal per onderwerp bekeken worden 
wat we willen bereiken, welke data hiervoor nodig is en hoe dit binnen de AVG-richtlijnen geregeld 
en geborgd kan worden. 
 
Voor beheer en analyse van data werkt Zwolle samen met vele partijen. Vooral met de 
leveranciers van applicaties als deze applicaties met bijbehorende data gebruikt worden in een 
saas-omgeving. Op dit moment worden de gebruikte datasets in kaart gebracht, dit is eind 2021 
gereed. Naast analyse van Zwolse data wordt er bij analyses gebruik gemaakt van data uit 
landelijke basisregistraties waarvan het beheer bij andere partijen ligt zoals het Kadaster, de 
Kamer van Koophandel etc. Ook wordt er gebruik gemaakt van open data sets van de overheid en 
het CBS.  
 
Voor het beheer van Zwolse data ligt  de eindverantwoordelijkheid bij Zwolle.  
 
Binnen het programma Datagedreven Werken is expliciet aandacht voor het ontwikkelen van het 
databewustzijn en de databedrevenheid van de medewerkers van gemeente Zwolle. Door middel 
van een leergang Digitaal Leiderschap en een opleidingsaanbod, wordt dit bereikt.  Met de 
aanstelling van een ethisch officer en de instelling van een Ethische Commissie (januari 22) wordt 
de afweging bij het gebruik van data ondersteund. Samen met de functionarissen belast met data-
privacy en data-veiligheid wordt de juiste wijze van werken met data ondersteund en gemonitord. 
Om de transparantie te waarborgen worden toegepaste algoritmen gepubliceerd via het sensor- / 
algoritme-register (2022). 
 
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Alfred Schrooten 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

A.Schrooten@Zwolle.nl  

 
  

mailto:A.Schrooten@Zwolle.nl
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32 D66 Compensatie tekort jeugdhulp 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer: n.v.t. 
 

Vraag Hoeveel geld (Compensatie tekort jeugdhulp) ontvangt de gemeente Zwolle?  
Hoeveel geld wordt daarvan daadwerkelijk gebruikt om het tekort op de jeugdzorg te 
compenseren? 
Wordt een deel van dit geld geïnvesteerd in andere aan jeugdhulp gerelateerd zaken? Zo ja, 
hoeveel geld en waarvoor?  
Wat gebeurt er met het overige budget dat na bovenstaande vragen resteert? 
 

Antwoord  In 2022, 2023, 2024 en 2025 gaat het achtereenvolgens om 12, 10, 9,5 en 8,8 miljoen Euro. Met 
dien verstande dat het vanaf 2023 gaat om ramingen op basis van een richtlijn van het Rijk. Over 
de exacte bedragen vanaf 2023 zal het nieuwe kabinet een besluit nemen. 
(Zie ook de paragraaf ‘Financieel perspectief’ op webpagina 3 in de begroting 2022) 
 
Er is geen directe relatie te leggen tussen de ontvangen middelen en de uitgaven voor jeugdzorg. 
De tekorten op de jeugdzorg worden net als in het verleden uit de algemene middelen 
gefinancierd. De door het Rijk uitgekeerde compensatiemiddelen worden ook beschouwd als een 
compensatie voor tekorten in eerdere jaren. 
 
De resterende middelen uit de compensatie jeugdzorg voor de jaren 2023 tot en met 2025 houden 
we voorlopig beschikbaar in afwachting van de financiële keuzes van het nieuwe kabinet. 
Noodzakelijke investeringen in de jeugdzorg in verband met de uitwerking van de afspraken uit de 
Landelijke Hervormingsagenda jeugd worden integraal afgewogen binnen de beschikbare 
gemeentelijke middelen. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis, Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl, 038 - 498 2679 
 
J.van.Dijk@zwolle.nl, 038-498 2664 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
mailto:J.van.Dijk@zwolle.nl
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33 D66 Extra budgetten sociaal 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer: 8 
 

Vraag Extra budgetten worden gevraag voor dagbesteding, maatschappelijke participatie, 
overzichtsfunctie Samen Zwolle, Bureau toegankelijk Zwolle en projectkosten HvA. Kunt u 
aangeven waar de kosten voor bedoelt zijn? 
 

Antwoord Dit zijn lopende zaken waarvan de financiering tijdelijk was. Met deze budgetten is continuïteit 
gewaarborgd. Het betreft dus activiteiten die meerjarig zijn, maar nog niet zo gefinancierd waren 
en die noodzakelijk zijn om de beweging van zware naar lichtere vormen van ondersteuning vorm 
te geven. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom/ Suzanne Bruns 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

s.bruns@zwolle.nl 
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34 D66 Extra budgetten wonen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer: 8 
 

Vraag Extra budgetten wordt gevraagd voor wonen. Hoeveel extra ft levert dit op en welke mate van 
versnelling aan de woningbouw kan dit opleveren? 
 

Antwoord 2fte. Hiermee kan het Team Wonen de regie op de woningbouw in Zwolle en de hoog strategische 
beleidsvorming zodanig uitvoeren dat de beoogde versnelling in de woningbouw in Zwolle 
kwalitatief goed kan worden gerealiseerd (waarbij iedere woning raak is) en de 
verstedelijkingsstrategie voor Zwolle optimaal wordt uitgewerkt. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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35 D66 Implementatie woonplaatsbeginsel 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer: 8 
 

Vraag De implementatie van het woonplaatsbeginsel brengt kosten met zich mee. Is er ook zicht op de 
eventuele besparing die dit op gaat leveren als blijkt dat er jongeren in Zwolle hulp ontvangen die 
daarvoor in een andere gemeente stonden ingeschreven? 
 

Antwoord Voor Zwolle gaat het in totaal om enkele honderden dossiers, waarvan een deel overgedragen 
wordt aan andere gemeenten en een deel wordt ontvangen van andere gemeenten. Per saldo zal 
het aantal jeugdigen met jeugdhulp in Zwolle naar verwachting stijgen met ongeveer 50 tot 75. 
De invoering van het nieuwe woonplaatsbeginsel gaat gepaard met een wijziging van het 
verdeelmodel van de totale middelen voor jeugdzorg, met de bedoeling dat het voor gemeenten 
kostenneutraal zal zijn.  
Het doel van de invoering van het nieuwe woonplaatsbeginsel is dat het administratief veel 
eenvoudiger wordt vast te stellen welke gemeente verantwoordelijk is. Tevens zal onder het 
nieuwe woonplaatsbeginsel de verantwoordelijke gemeente niet meer veranderen als een jeugdige 
omwille van jeugdhulp met verblijf naar een andere gemeente verhuist. Dit levert een belangrijke 
bijdrage aan de continuïteit van de hulpverlening. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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36 D66 Extra geld Stikstofproblematiek 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer: 8 
 

Vraag Voor het omgaan met de stikstofproblematiek wordt extra geld gevraagd. Zit het creëren van een 
gemeentelijke stikstofbank bij dit budget of gaat dat op een andere manier geregeld worden? 
 

Antwoord Het creëren van een gemeentelijke stikstofbank is één van de onderzoeksrichtingen die 
momenteel wordt uitgewerkt in het uitvoeringsprogramma van de ontwikkelstrategie stikstof (zie 
ook de informatienota ‘Stand van zaken stikstof en Ontwikkelstrategie Stikstof’ zoals die op 
donderdag 11 maart 2021 is overgedragen van college naar raad).  
Het onderzoekswerk daarvoor moet betaald worden uit het aangevraagde budget voor 2022. 
Wanneer een gemeentelijke stikstofbank nuttig en noodzakelijk blijkt te zijn, zal die separaat ter 
besluitvorming worden aangeboden waarbij te zijner tijd ook eventuele middelen worden 
aangevraagd. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Joan van Benthum 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.van.Benthem@zwolle.nl 
06-50 00 92 87 
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37 D66 Toetsen aan  duurzaamheidsambities 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Investeringen in duurzaamheid zijn integraal onderdeel van de kosten van een project of 
gebiedsontwikkeling? Hoe kan de raad vooraf toetsen of projecten/gebiedsontwikkelingen positief 
bijdragen aan duurzaamheidsambities? 
 

Antwoord In oktober 2021 is een informatienota toegestuurd aan de raad, waarin we voorstellen hoe om te 
gaan met  duurzaamheid in gebiedsontwikkeling. Hierin is voorgesteld om een pilot te houden met 
het KEC ambitieweb, waarna we voor de zomer van 2022 evalueren of deze definitief ingevoerd 
kan worden.  

  

Portefeuillehouder ivm KEC 3 wethouders. 
Ed Anker (K) 
René de Heer (C)  
Monique Schuttenbeld (E) 
 

Beantwoord door Hubald van Ark 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.van.ark@zwolle.nl 
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38 D66 Evaluatie SWT's 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Wanneer kan de raad de evaluatie van de SWT's verwachten? 
 

Antwoord De evaluatie van het SWT is uitgevoerd. Eind november, begin december zal de Raad 
geïnformeerd worden over de uitkomsten van de evaluatie. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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39 D66 In gang zetten beweging binnen jeugdzorg 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag De beweging binnen jeugdzorg (o.a. ambulantisering) vraagt veel van aanbieders, dit weten we al 
enige jaren. Waarom wordt dit nu pas in gang gezet met hen?  
 

Antwoord De inhoudelijke transformatie binnen de jeugdzorg is al jarenlang gaande.  
Als gemeenten in de regio IJsselland hebben we hier in 2019 met de regionale 
transformatieagenda nog eens extra op ingezet. Zie ook https://www.rsj-ijsselland.nl/transformatie 
voor uitgebreide informatie daarover. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

https://www.rsj-ijsselland.nl/transformatie
mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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40 D66 Actuele verwachting kosten WMO 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag In de beslisnota sociaal herstel na corona lezen we dat er tekort is op WMO. In de Berap staat dat 
we juist overhouden (1.7 mio). Wat is de actuele verwachting over de kosten voor de WMO?  
 

Antwoord Binnen de Wmo is er een tekort op thuisondersteuning maar een overschot op de hulpmiddelen 
Wmo en de dagbesteding. Voor de actuele verwachting over de kosten van de Wmo verwijzen wij 
u naar de Berap 2.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Suzanne Bruns 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
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41 D66 Atelier / broedplaatsenbeleid 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Wanneer in 2021 krijgen we het atelier / broedplaatsenbeleid? 
 

Antwoord Wij streven naar december 2021, maar hechten aan een goede afstemming met de cultuursector 
en beheerders van ateliers / broedplaatsen. Dit traject starten wij in november, maar kan een 
uitloop krijgen in januari 2022.   
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Wim Heersink 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.heersink@zwolle.nl 
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42 D66 Zwolle Unlimited 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Waarom wordt Zwolle Unlimited niet genoemd in de uitvoeringsnota cultuur?  
 

Antwoord De uitvoeringsagenda tekst is gebaseerd op de besteding van de extra middelen die aangevraagd 
zijn. Onder het kopje culturele evenementen hoofdstuk 2.7 wordt festival Unlimited niet genoemd, 
omdat er geen voornemen is dit festival extra te ondersteunen. Festival Unlimited valt binnen de 
reguliere begroting van culturele evenementen 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Anne van Uum 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.van.uum@zwolle.nl  
06 15 68 54 53 
 

 
  

mailto:a.van.uum@zwolle.nl
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43 D66 Cultuur - huur voor gebouwen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Wat vloeit er vanuit cultuur weer terug aan huur voor de gebouwen naar de gemeente? 
 

Antwoord Globaal € 3.780.000 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Marga Wobma-Helmich 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.wobma@zwolle.nl/06-12652632 
 
 

 
  

mailto:m.wobma@zwolle.nl/06-12652632


Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 45 van 231 
 

 

44 D66 Scheiden grondstoffen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Wat is er concreet gedaan aan het meenemen en faciliteren van inwoners i.h.k.v. scheiden 
grondstoffen?  
 

Antwoord De meeste grondgebonden woningen hebben de beschikking over drie containers bij de woning 
voor het aanbieden van grondstoffen. Afgelopen jaren zijn veel niet-grondgebonden woningen en 
woningen in de compacte stad gefaciliteerd met verzamelcontainers of met een 
zakkeninzamelroute voor PMD en ‘los’ aangeboden oud papier. Bij de hoogbouw zijn op veel 
plaatsen al containers geplaatst voor de inzameling van gft. Komend jaar wordt nog gebruikt om de 
compacte wijken als Assendorp en Dieze verder te faciliteren en de binnenstad van voorzieningen 
te voorzien. 
  
Bij de realisatie van de voorzieningen zijn de bewoners meegenomen met een informatiebrief. 
Komend jaar komt een uitgebreide campagne om de bewoners mee te nemen naar de invoering 
van een tarief op restafval. Ze worden dan ook weer opnieuw geïnformeerd op de 
scheidingsmogelijkheden van hun grondstoffen.   

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door M. Kruizinga 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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45 D66 Overzicht incidenteel gefinancierde structurele posten 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Kunt u een overzicht geven van alle structurele posten die nu incidenteel of twee tot vier jarig 
gefinancierd worden?  
 

Antwoord Bij de begroting 2022 wordt voorgesteld in te stemmen met diverse structurele 
bestedingsvoorstellen.  De incidentele bestedingsvoorstellen zijn - in principe - incidenteel van 
aard omdat er een keuze is om te stoppen met de activiteit.  In de praktijk zal te zijner tijd moeten 
blijken of vervolgfinanciering (incidenteel dan wel structureel) noodzakelijk dan wel wenselijk is.  
Om u een indruk te geven van de (meerjarig) incidentele posten die bij de begroting 2022 en 
eerdere besluitvorming  voorliggen of beschikbaar zijn gesteld, is onderstaand een totaaloverzicht 
bijgevoegd. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 
email  j.van.dijk@zwolle.nl 

 

Overzicht incidenteel gehonoreerde posten waarvoor mogelijk te zijner tijd vervolgfinancierig nodig is. 

      

Programma 1           

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Extra capaciteit onderwijshuisvesting 82.000       Voorjaar 20 

Regionale aanpak LHBTI 75.000       PPN 20-23 

Welzijnsbeleid LHBTI 20.000       Begroting 21 

Gezonde start 23.000       Voorjaar 21 

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Hervormingsagenda Sociaal Domein 851.000 648.000 440.000 440.000 incidenteel 

Implementatie aanbevelingen onderzoek Wijkaccommodaties 30.000 30.000     incidenteel 

Pilot uitvoeringsplan Cultuursensitief werken Holtenbroek 60.000       incidenteel 

Bestuurdersnetwerk Cultuursensitieve Ouderenzorg 10.000       incidenteel 

Zwolle Dementievriendelijke gemeente 75.000       incidenteel 

Bezuiniging sport 187.000       incidenteel 

Sportwijkmanagement 70.000       incidenteel 

      

Programma 2      

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Relatiemanagement jeugd 72.415       PPN 20-23 

Uitkering inzetten als loon 210.000       Begroting 21 

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Vitaal en waardig ouder worden 175.000       incidenteel 

Inzet ervaringsdeskundige 43.000 43.000     incidenteel 

Pro-actief toezicht rechtmatigheid Wmo en Jeugdwet 211.000 211.000     incidenteel 

Resultaat inkoopmodel Tiem 300.000       incidenteel 

Naar werk 250.000       incidenteel 

Aanpak statushouders 710.000       incidenteel 
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Bemiddeling naar werk ondertussengroep statushouders 225.000       incidenteel 

Implementatie inkoopmodel jeugdwet 326.000       incidenteel 

Implementatie woonplaatsbeginsel jeugdwet 75.000       incidenteel 

Ontwikkelen specifieke aanpak statushouders 84.000       incidenteel 

      

Programma 3      

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Aanpak mensenhandel 112.000 112.000     incidenteel 

Formatie MO/beschermd wonen 525.000 525.000     incidenteel 

      

Programma 4      

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Formatie inkomensondersteuning; bijstandsverlening 356.000       incidenteel 

      

Programma 5      

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Sociaal ondernemerschap, Starters en Start-ups 100.000 100.000     incidenteel 

Economisch perspectief 500.000 500.000     incidenteel 

Toeristisch perspectief 310.000 310.000     incidenteel 

Ciculaire economie 220.000 220.000     incidenteel 

Evenementenbudget 107.500 107.500     incidenteel 

Investeringen Cultuur 500.000 500.000 500.000   incidenteel 

Programma Centrum Binnenstad en Broerenkwartier 495.000       incidenteel 

      

Programma 6      

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

klimaatadaptie 500.000 500.000     PPN 20-23 

spoorzone 500.000 500.000     voorjaar 20 

energie 500.000 500.000     PPN 20-23 

HWBP-plankosten 110.000       voorjaar 20 

NOVI-gebied regio Zwolle 117.000       Berap 21-1 

Voorgestelde mutaties 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

ErfgoedVisie 40.000       incidenteel 

BO mirt 200.000       incidenteel 

Stedelijk programmeren 500.000 350.000     incidenteel 

Schaalsprong Woningbouw 425.000       incidenteel 

Uitwerking verkenning borging ruimtelijke kwaliteit 100.000       incidenteel 

Integrale gebiedsaanpak Holtenbroek 145.000       incidenteel 

Transformatie Oosterenk 250.000 200.000     incidenteel 

Wonen met zorg 234.000 375.000     incidenteel 

Aanjager flex wonen 110.000       incidenteel 

Team Wonen 116.000 116.000 116.000 116.000 incidenteel 

ICT Omgevingswet 160.000 160.000     incidenteel 

PAS 100.000       incidenteel 

Programma Omgevingswet 450.000 150.000     incidenteel 

Aanpak rotonde Eli Heimanslaan 550.000       incidenteel 
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Aanpak laadpalen in relatie tot energietransitie 50.000 100.000     incidenteel 

Uitvoering Actieplan Zwolle Wereldfietsstad 250.000 250.000     incidenteel 

Mobiliteitsprojecten 250.000 250.000     incidenteel 

Zero-Emissie Stadslogistiek 60.000 60.000     incidenteel 

Digitaliseringsopgave Mobiliteit 30.000       incidenteel 

iCentrale-digitaal zenuwcentrum van en voor de stad 125.000 125.000     incidenteel 

Energietransitie incidenteel werkbudget 800.000 800.000     incidenteel 

Groen & Recreatievisie 200.000       incidenteel 

Mobihubs 100.000       incidenteel 

      

Programma 7      

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Ruimte voor de Vecht 33.000 33.000     begroting 19 

Dierenwelzijn 20.000       PPN 20-23 

Wandeldoorgang 20.000       PPN 20-23 

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Stimuleringsfonds Initiatiefrijk Zwolle   50.000     incidenteel 

Versterking bewonerskader Holtenbroek 45.000 45.000     incidenteel 

Natuur en milieu-educatie (NME) 90.000 90.000     incidenteel 

Bomenonderhoud 258.000 200.000     incidenteel 

Aanpak ganzenoverlast 100.000 100.000     incidenteel 

Pilot Dierenwelzijn en Mensenzorg 75.000       incidenteel 

Toegankelijkheid gemeentelijk vastgoed 240.000 240.000     incidenteel 

Energiecontroles (vervolg op aanvraag NJM 2019) 50.000 50.000     incidenteel 

Maatschappelijke voorzieningen Stadshagen 150.000       incidenteel 

      

Programma 8      

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Coördinator woonfraude 81.500       voorjaar 20 

BRP-specialist 86.000       najaar 20 

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Subsidieverwerving  145.000 145.000     incidenteel 

70 jaar Molukkers Zwolle 171.000       incidenteel 

      

Programma 9      

Incidenteel gehonoreerde bestedingen 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

digitale transitie 2021 47.000 67.000     PPN 20-23 

informatiesamenleving 150.000       Berap 20-1 

Voorgestelde mutaties begroting 2022 2022 2023 2024 2025 Opmerking 

Capaciteit afdeling HR 90.500 90.500     incidenteel 

Digitale strategie 80.000       incidenteel 

Informatiebeveiliging en Verhogen digitale weerbaarheid 489.000       incidenteel 

Smart City G40 koplopers 205.000       incidenteel 

Versterking strategisch management 441.000 441.000 441.000   incidenteel 

Versterking inkoopfunctie gemeente Zwolle 98.000 98.000     incidenteel 

Formatie MO (overhead) 226.000 226.000     incidenteel 
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46 D66 Overzicht extra fte gemeentelijke organisatie 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 

Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Kunt u een overzicht geven van alle extra fte / kosten voor de gemeentelijke capaciteit / 
organisatie?  
 

Antwoord Het is lastig een volledig beeld te geven van de extra formatie. Deels heeft dat te maken met 
voortzetting van al lopende activiteiten waarvoor de formatie al in huis is, maar de dekking vanaf 
2022 bij de begroting 2022 wordt geregeld. Deels is bij bepaalde activiteiten nog niet geheel 
duidelijk of dit met extra tijdelijke formatie wordt ingevuld of sprake is van het verstrekken van een 
opdracht aan derden.  Hiervan is sprake bij de incidentele bestedingsvoorstellen.  
De structurele formatie-uitbreiding is circa 30 fte waarvan de totale kosten circa € 3 miljoen 
bedragen. 
Daarnaast is in 2022 sprake van incidentele uitbreiding (waarvan deels voortzetting vanuit 
voorgaande jaren) van circa 50 fte. Kosten circa 4,7 miljoen. 
 
De extra formatie is grotendeels nodig om de bestaande en nieuwe gemeentelijke taken uit te 
voeren. Daarnaast is sprake van extra formatie voor de bedrijfsvoering om een been bij te trekken 
vanwege de groei van de stad, de groei en de complexiteit van de projecten/ vraagstukken en 
activiteiten en de organisatie te kunnen ondersteunen. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Marcel van Winsen (HR) Bert Tory (CS) 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

maam.van.winsen@zwolle.nl / b.tory@zwolle.nl 
 

 
  

mailto:maam.van.winsen@zwolle.nl
mailto:b.tory@zwolle.nl
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47 D66 Geactualiseerd groenbeleid 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Wanneer kunnen we het geactualiseerde groenbeleid verwachten? 
 

Antwoord We zijn nu bezig om het plan van Aanpak te maken, waarin ook een planning wordt opgenomen, 
die met u wordt gedeeld. Pas na goedkeuring van de begroting kunnen we deze definitief maken. 
De verwachting is dat we begin 2022 starten met het  traject van beleidsvorming en dat we eind 
2022 een eindconcept van de Groen&Recreatievisie hebben liggen ter verdere besluitvorming. Wij 
streven er naar het geactualiseerde beleidsplan eind 2022 aan u aan te bieden. 
 
 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Rienko Baarslag 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

rjdw.baarslag@zwolle.nl 
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48 D66 Risico Academiehuis 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Is het risico dat genoemd wordt bij het academiehuis een eenmalig of structureel risico?  
 

Antwoord Is een vraag voor de risico paragraaf, niet openbaar.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Anton Tuinman 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl 
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49 D66 Financiën SIA 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer:  
 

Vraag “Investeringen in duurzaamheid (klimaat, energie en circulair) zijn integraal onderdeel van de 
kosten van een project of gebiedsontwikkeling en worden daarmee bekostigd vanuit de SIA als het 
project of de gebiedsontwikkeling onder de voorwaarden van de SIA vallen. De afweging tot welk 
kwaliteitsniveau de duurzaamheidsinvesteringen in de projecten en gebiedsontwikkelingen wordt 
meegenomen is een bestuurlijke afweging bij de behandeling van het desbetreffende 
raadsvoorstel en staat daarmee los van de instrument SIA.”  
 
VRAAG: Hoe wordt gezorgd dat de eerste projecten niet al de daarvoor bestemde financiën in de 
SIA uitputten voor later jaren, omdat we het kwaliteitsniveau per project bepalen?  
 

Antwoord De afweging om middelen voor een SIA-project in te zetten vindt plaats binnen de context van het 
totaal aan verwachte SIA investeringen en het beschikbare SIA budget.  
In de notitie 'Strategische Investeringsagenda' van 25 mei 2021 is een indicatie opgenomen van de 
verwachte investeringen. Het is de intentie om deze lijst van investeringen jaarlijks te actualiseren, 
dit mede om te bepalen hoeveel middelen nodig zijn om uitvoering te kunnen geven aan de SIA 
investeringen. 
Als blijkt dat door toepassing van een hoog kwaliteitsniveau de investeringskosten hoger liggen 
dan thans in de verwachte indicatieve berekeningen is meegenomen dan is het aan de Raad om 
keuzes te maken om het SIA budget te verhogen, investeringen te temporiseren of een lager 
kwaliteitsniveau toe te passen.   

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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50 D66 Grondstoffenplan - kostendekkende heffing 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 
Webpagina nummer: 74, 212 (+ Informatienota GGP) 
 

Vraag Aan het Grondstoffenplan wordt 1 miljoen extra incidenteel toegekend omdat de invoer van het 
plan wordt uitgesteld. Daarnaast worden de al eerder vastgestelde bedragen voor de jaren 2023 
en 2024 (á 750.000,-) vervroegd gestort én gaat er 500.000 uit het dividend van de ROVA naar het 
grondstoffenbeleid. Opgeteld voor komend jaar dus 2,5 miljoen euro. In de beslisnota wordt 
gesteld dat tot 2024 er financiële rust bestaat op dit dossier.  
 
VRAAG: Hoe verhouden deze maatregelen tot de insteek van een kostendekkende heffing? 
 

Antwoord Het college heeft gekozen voor een passende dekking voor de korte termijn, overeenkomstig het 
raadsbesluit van november 2020 over de doorontwikkeling van het GGP. Een nieuw college en 
raad krijgt de tijd om ervaringen op te doen met het maatregelenpakket (financiële prikkel op 
restafval i.c.m. faciliterend en flankerend beleid) en de ontwikkelingen op de afvalmarkt. 
Vervolgens kunnen structurele oplossingen worden doorgevoerd op basis van 100% 
kostendekkendheid. 
Met de huidige maatregelen is er nog geen sprake van een structureel sluitend perspectief. Vanaf 
2023/2025 is het jaarlijkse tekort circa 1,1 à 1,2 miljoen euro. De voorziening Afval zal 
dientengevolge in 2025 negatief zijn.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Peter Wieman en Jan van Dijk  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.wieman@zwolle.nl/ j.van.dijk@zwolle.nl 
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51 D66 Financiering toekomstige investeringen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Beslisnota Begroting  
 
Doel: 
Pagina nummer: 4 
 

Vraag Met deze begroting bieden we ruimte voor investeringen in latere jaren Het college kiest ervoor 
niet de volledige financiële ruimte te benutten. Wij voorzien dat de komende jaren nog veel 
investeringen (structureel en incidenteel) nodig zijn om tegemoet te komen aan de groei, de grote 
transities te realiseren en de ambities waar te maken.  
 
VRAAG: Is er naast het vrijmaken van middelen voor de SIA ook al nagedacht hoe die 
investeringen mogelijk gemaakt kunnen worden? Met name de structurele kant.  
 

Antwoord Naast de startruimte voor de SIA die we bij de PPN 2022-2025 hebben opgenomen is bij de  
begroting 2022 de volgende stap gezet door structurele ruimte in de begroting/meerjarenraming op 
te nemen, ter grootte van € 0,6 miljoen in 2022 oplopend naar € 1,4 miljoen in 2025. 
De structurele ruimte wordt verder vergroot door de positieve uitkomsten van de 
septembercirculaire (€ 6 tot € 7 miljoen). Daarnaast liggen er wellicht aanvullende mogelijkheden 
om structurele ruimte te verkrijgen als gevolg van de financiële keuzes van het nieuwe kabinet 
(waaronder structurele compensatie tekorten jeugd). Maar daar zit ook een risico, indien het 
nieuwe kabinet besluit om bezuinigingen door te voeren. 
Samengevat verwachten wij dat er financiële ruimte beschikbaar komt, zodat het nieuwe college 
en de nieuwe raad besluiten kan nemen over de inzet van de middelen en/of aanvullende besluiten 
zal/kan nemen om de financiële ruimte te vergroten.  
 
In z'n algemeenheid kan de incidentele en structurele ruimte ontstaan of gemaakt worden door: 
Incidenteel: 

• voordelig resultaat grondexploitaties (MPV) 

• voordelig rekeningresultaat, berap en incidenteel resultaat bij de begroting (inclusief 
gemeentefonds). 

• herijking bestaande projecten 
 
Structureel: 

• rijksbeleid. De structurele ruimte wordt vooral bepaald door de ontwikkeling van het 
gemeentefonds en de reële compensatie voor uitvoering van de gedecentraliseerde rijkstaken. 

• verhoging gemeentelijke belastingen 

• herijking bestaand beleid 
  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email  j.van.dijk@zwolle.nl 
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52 D66 Afvalvoorzieningen openbare ruimte 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 

Doel: 
Webpagina nummer: 36 
 

Vraag Het college verwacht ook voor de komende tijd een intensiever gebruik van de openbare ruimte 
voor recreatie en daarmee ook dat dit meer afval en onderhoud meebrengt. Daar zijn afgelopen 
jaar extra middelen naar toe gegaan.  
 
VRAAG: Wanneer de verwachting voor komende jaren vergelijkbaar is, gaan we de voorzieningen 
voor afval in de openbare ruimte ook direct inrichten op gescheiden stromen? 
 

Antwoord De afgelopen jaren is gemerkt dat er intensiever gebruik van de openbare ruimte wordt gemaakt. 
Met name in de stadsparken en de binnenstad. Dit wordt veroorzaakt door de groei van de stad en 
oplopende bezoekersaantallen, alsmede corona-invloeden. 
 
In de stadsparken staan extra containers in beugels. Deze zijn gefinancierd vanuit het project Mooi 
Schoon (budget van verpakkende industrie). In de binnenstad zijn op strategische plaatsen extra 
grote afvalbakken geplaatst.  
 
In 2019 hebben we een proef gedaan in winkelcentrum De Dobbe. Naast een afvalbak voor 
restafval kon het winkelend publiek PMD gescheiden aanbieden. In de praktijk bleek dat de PMD 
fractie dusdanig was vervuild dat het alsnog als restafval moest worden afgevoerd en verbrand. De 
proef geeft aan dat het aanbieden van mogelijkheden om te scheiden niet wil zeggen dat er ook 
gebruik van wordt gemaakt.  Vooralsnog beperken we ons daarom tot het uitbreiden van de 
inzamelmogelijkheden in de parken en de binnenstad. Landelijke ontwikkelingen op dit gebied 
houden we nauwgezet in de gaten. 
 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door M. Kruizinga  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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53 D66 Subsidie culturele gezelschappen 
 

Gesteld door fractie D66 

Heeft betrekking op Cultuuragenda 
 
Pagina nummer: 15, 16 
 

Vraag Als onderdeel van het extra budget voor Cultuur is voor de gezelschappen 250.000 euro in 2022 
opgenomen en voor 2023 en 2024 jaarlijks 355.000 euro. Het lijkt er op dat de structurele subsidie 
voor 2022 wordt toegekend aan de 5 gezelschappen die ook Provinciale ondersteuning krijgen.  
 
VRAAG: betekent het gelijktrekken van de subsidiesystematiek met landelijke en provinciale 4-
jaren periodes automatisch dat we vooral co-financieren? Is er dan nog ruimte voor andere 
gezelschappen?  
 

Antwoord Dankzij het extra budget kunnen wij 5 gezelschappen ondersteunen, in plaats van 3 – zoals onder 
de vorige cultuurnota nog het geval was. Wij hebben daarbij matching gezocht bij de provinciale 
toekenning, zodat een stevige financiering beschikbaar komt voor de gehonoreerde 
gezelschappen waarop zij de komende 3,5 jaar kunnen bouwen. Consequentie is dat de extra 
middelen geheel aan deze gezelschappen worden besteed.  
 
De bestaande subsidieregeling Cultuur & Kwaliteit is fors opgehoogd, zodanig dat overige 
gezelschappen met een goed onderbouwd plan naar verwachting een grotere kans maken op 
honorering, dan voorheen. Hierdoor ontstaat er voor hen ook meer mogelijkheid op subsidie.  
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Wim Heersink 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.heersink@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:w.heersink@zwolle.nl
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54 GroenLinks Krachtige doorgaande leerlijn 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 1.3.2 We realiseren een krachtige doorgaande leerlijn 
Webpagina nummer: 11/57 
 
Komend jaar zetten we in op de verbreding van de aanpak van een krachtige doorgaande leerlijn. 
We geven een verdere impuls aan de aanpak van onderwijsachterstanden (OAB) waar VVE 
onderdeel van uitmaakt. Dit doen wij in nauwe samenwerking met onze partners. Zo zetten wij 
bijvoorbeeld het programma Alle Zwolse Kinderen Lezen van de Stadkamer volgend jaar voort. 
 

Vraag • Dit programma is voor 0 tot 18 jaar en bij bovenstaande lijkt het erop dat men hier alleen praat 
over VVE. Is dit een onjuiste benadering van bovenstaande tekst?  

• En als het niet alleen VVE betreft: op welke manier(en) wordt dit programma voortgezet in po 
en vo en mbo? Wat is het kostenplaatje hiervan?  

• En als het alleen VVE betreft wat is de opvang, continuïteit of vertraging bij tekorten van 
bevoegde professionals (bevoegde juffen/meesters, GPMers, etc)? 

 
Antwoord De eerste zin verwijst naar de volledige doorgaande leerlijn. De opvolgende drie geciteerde zinnen 

verwijzen naar de aanpak van onderwijsachterstanden. Dit beleid werd aanvankelijk 
Onderwijsachterstandenbeleid genoemd en noemen wij nu Onderwijskansenbeleid. Dit beleid richt 
zich op de leeftijd 0 tot 13 jaar. Voor- en vroegschoolse educatie (VVE) en het programma Alle 
Zwolse Kinderen Lezen maakt onderdeel uit van dit beleid.  
 
Het gaat dus niet alleen over VVE. Het realiseren van een krachtige doorgaande leerlijn doen we 
vanuit verschillend beleid zoals het Onderwijskansenbeleid, de hervormingsagenda, programma 
Samen voor een stevige basis, het regionale meerjarenplan beleidsplan voortijdigschoolverlaters 
en de vervolgaanpak Voortijdig schoolverlaters 20-24. Samen met scholen en partners in de stad 
willen we blijven voorkomen dat leerlingen uitvallen en/of door schooluitval geen startkwalificatie 
voor de arbeidsmarkt behalen. Op deze manier start men met een achterstand die door het 
inzetten van een krachtige doorgaande leerlijn te voorkomen is. We willen dat kinderen goed mee 
kunnen komen in het onderwijs om zo goed voorbereid deel te nemen aan de arbeidsmarkt. 
 
Jaarlijks zetten we vanuit de regionale aanpak voortijdig schoolverlaters ongeveer 1,2 miljoen in op 
het voorkomen van schooluitval. Dat is nog naast alle middelen die de gemeenten lokaal en de 
arbeidsmarktregio inzetten om jongeren optimaal te ondersteunen op school en richting onderwijs, 
arbeidsmarkt of dagbesteding. Voor een groot overzicht van de regionale middelen voor voortijdig 
schoolverlater en de verschillende programma’s verwijs ik u naar de nieuwe 
website: https://lerenwerktwel.nl/onderlinge-relaties-meerjarenbeleidsplan/. 
 
Er zijn geen signalen dat de krapte op de arbeidsmarkt leidt tot geen voor- en/of vroegschoolse 
educatie. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anja Koets en Daniel Meijerink 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.koets@zwolle.nl 

 
  

https://lerenwerktwel.nl/onderlinge-relaties-meerjarenbeleidsplan/
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55 GroenLinks (extra) budget voor onderwijsachterstanden  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 1.3.2 We realiseren een krachtige doorgaande leerlijn 
Webpagina nummer: 11/57 
 
Afwijkingen op activiteiten Berap 2021-2 
Het (extra) budget voor onderwijsachterstanden wordt ingezet voor het voorkomen en bestrijden 
van onderwijsachterstanden bij kinderen van 0 tot en met 12 jaar 
 

Vraag • Geldt dit voor alle kinderen van alle soorten po?  

• Komt er extra professioneel menskracht om de uitvoering doelkrachtig in te zetten?  

• Hoe is de realisatie van deze krachtige doorgaande leerlijn en inzet bestrijding 
onderwijsachterstanden in verhouding met tekort aan bevoegd onderwijspersoneel? 

• Hoe wordt continuïteit gewaarborgd? Is hier budget voor? 
 

Antwoord Het budget is specifiek bedoeld voor kinderen met (een risico op) een onderwijsachterstand. 
Daarom geldt dit niet voor alle kinderen. Tevens is het voor alle soorten primair onderwijs. 
Er komt geen extra menskracht. 
Er spelen momenteel geen vraagstukken omtrent krapte op de arbeidsmarkt in relatie tot het 
realiseren van een krachtige doorgaande leerlijn en het bestrijden van onderwijsachterstanden 
binnen de uitvoering van het gemeentelijke beleid.  
Er zijn structurele budgetten beschikbaar voor het waarborgen van de continuïteit. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anja Koets 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.koets@zwolle.nl 
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56 GroenLinks Ondersteuning statushouders 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 2.1.1 Inwoners worden laagdrempelig en in hun eigen buurt ondersteund om samen tot 
oplossingen te komen 
Webpagina nummer: 13/57 
 
De ondersteuning van Statushouders door het Sociaal Wijkteam (SWT) verloopt te vaak erg 
moeizaam. Een groot deel van de statushouders waar het SWT mee te maken krijgt heeft een 
grote taalachterstand en is nauwelijks geïntegreerd. Zij kunnen simpelweg hun weg niet vinden in 
de Zwolse maatschappij met verstrekkende gevolgen. Daarnaast zijn er grote zorgen over de 
kinderen in deze (vaak grote) gezinnen. Trauma’s hebben een effect op de opvoeding (en 
veiligheid) van de kinderen. Dit zorgt voor een extra beroep op diverse voorzieningen.  Het SWT 
wil in samenwerking met mensen uit de doelgroep zelf een specifieke aanpak ontwikkelen die 
aansluit bij deze doelgroep. Een aanpak die erop gericht is om de kansen op integratie te 
verbeteren, de druk op de voorzieningen te verminderen en een goede start voor de kinderen te 
bevorderen 
 

Vraag • Mooi idee. Is er reeds gezocht naar professionals met migratie-achtergrond? 

•  Kan er meer over de inhoud worden gedeeld van deze specifieke aanpak: waaraan denkt 
men?  

• Kan het kostenplaatje worden gespecificeerd? 
 

Antwoord Een groot deel van de statushouders heeft een grote taalachterstand en is nauwelijks 
geïntegreerd. Zij kunnen simpelweg hun weg niet vinden in de Zwolse maatschappij. Het gaat vaak 
om hele praktische zaken met verstrekkende gevolgen zoals het niet op tijd betalen van de huur. 
Verder merken wij – vanwege hun ervaringen in het thuisland – dat er weinig vertrouwen is in de 
overheid. Het laten ondertekenen van een formulier kan al tot groot wantrouwen leiden. Het lijkt 
erop dat wij deze groep inwoners niet goed begrijpen, maar andersom is dat ook het geval. Ons 
beeld is dat dit niet anders is voor de maatschappelijke organisaties die geacht worden hierin te 
ondersteunen. Een integrale blik, het werken met sleutelfiguren die snappen op welke waarden je 
deze inwoners kan mobiliseren kan ons erg helpen op o.a. op basis van die andere waarden onze 
benaderingswijze en specifieke aanpak te ontwikkelen.  
Daarnaast zijn er grote zorgen over de kinderen in deze (vaak grote) gezinnen. Er is vaak sprake 
van trauma’s die ook weer hun effect hebben op de opvoeding (en veiligheid) van de kinderen. 
Dit zorgt voor een extra beroep op diverse voorzieningen. Het goed kunnen bereiken en 
ondersteunen van de ouders is dan ook heel belangrijk.  
 
Ten aanzien van de dienstverlening vanuit het SWT groeit het besef een specifieke aanpak te 
ontwikkelen die erop gericht is de integratie te verbeteren, de druk op de voorzieningen te 
verminderen en een goede start voor de kinderen te bevorderen. Dit willen wij doen door inzichten 
bij de bron op te halen en hier ontwerp/ innovatieteam voor in te richten die naast professionals 
ook versterkt wordt door mensen uit de doelgroep zelf en mogelijk ook ketenpartners. Om dit team 
in staat te stellen vanuit andere perspectieven (inzichten vanuit de bron) een nieuwe aanpak te 
ontwerpen en uit te testen is externe begeleiding en capaciteit nodig.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
 

 
  



Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 61 van 231 
 

 

57 GroenLinks Pilot ondersteuning ondernemers horeca en retail 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 5.2.1 We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van 
de regio 
Webpagina nummer: 25/57 
 
Pilot ondersteuning ondernemers horeca en retail, budgettair neutraal/aanvullende uitgaven 
Om na de coronacrisis ondernemers te helpen met een goede doorstart is brede dienstverlening 
erg belangrijk. Het voorstel is om dit  binnen Zwolle in de vorm van een pilot te organiseren voor 
de horeca en retail. 
Wanneer deze aanpak werkt kan de aanpak worden verbreed naar andere sectoren. Voor het 
uitvoeren van deze pilot is een budget van € 75.000 nodig waarvan € 50.000 gedekt kan worden 
uit ontvangen bijdragen van derden en € 25.000 kan ten laste worden gebracht van het 
Coronabudget. 
 

Vraag • Wat precies moet onder brede dienstverlening worden verstaan?  

• Kunnen de kosten van €75.000 worden gespecificeerd?  

• Hoe lang zal deze pilot duren: begin - eindperiode?  

• En wordt dit dan ook een pilot voor de andere sectoren of kunnen die deze zo overnemen? 
 

  

Antwoord • Wat precies moet onder brede dienstverlening worden verstaan?  
De Regio Zwolle Brigade is een netwerk waar vanuit MKB Regio Zwolle, VNO-NCW Regio 
Zwolle, Kennispoort en Werkgeverservicepunt ieder vanuit eigen expertise ondersteuning 
biedt aan ondernemers. Door de pilot is daar aanbod aan toegevoegd zodat een ondernemer 
uit de Zwolse retail- en horecasector zijn of haar bedrijf kan laten doorlichten ten behoeve van 
een vitale doorstart.  

• Kunnen de kosten van €75.000 worden gespecificeerd?  
Zwolle is slechts 1 van de financiers van dit bedrag (25.000). Andere financiers zijn Regio 
Zwolle, Provincie Overijssel, Rabobank en Jansen Vastgoed. Dit budget is bedoeld om de 
kosten van de externe experts op het gebied van horeca en retail te kunnen betalen. Een scan 
kost 2.500.  

• Hoe lang zal deze pilot duren: begin - eindperiode?  
De pilot loopt eerst enkele maanden in 2021 (is al gestart met de financiering van de 
partners). Na een tussenevaluatie wordt een vervolg gegeven tot ultimo 2022 (de looptijd van 
de Regio Zwolle Brigade), Mogelijk zal een aantal ondernemers ook nu pas om hulp vragen, 
aangezien er een drukke periode was na heropening.  

• En wordt dit dan ook een pilot voor de andere sectoren of kunnen die deze zo overnemen? 
De insteek is om de aanpak bij succes te verbreden naar de Regio Zwolle en naar alle 
sectoren in de gastvrijheidsector. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Marjan Willems 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 M.Willems@zwolle.nl 
 

 
  

mailto:M.Willems@zwolle.nl
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58 GroenLinks Winkelgebied Diezerbrink 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 5.2.1 We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van 
de regio 
Webpagina nummer: 25/57 
 
Winkelgebied Diezerbrink Aanvullende uitgaven 

 
Vraag Een opvallend mooi opgeknapt gebied. Maar verwacht u nog aanvullende maatregelen te moeten 

nemen ivm verkeersveiligheid bij rotonde de Brink en Th a Kempisstraat? Er heerst enige 
onduidelijkheid qua verkeersregels voor deelnemers aan het verkeer: voetgangers, fietsers, 
automobilisten die nog steeds hier flink hard en enigszins heersend rijden. En onlangs was er een 
ongeluk. 
 

Antwoord Op dit moment verwachten wij geen aanvullende maatregelen te hoeven nemen in verband met de 
verkeersveiligheid. De ervaring leert dat elke aanpassing van de verkeersinfrastructuur enige 
gewenningstijd vergt. Dit geldt zowel voor de routekeuze, als het gewenste verkeersgedrag. Ook 
wij hebben kennis genomen van het ongeluk dat recentelijk heeft plaatsgevonden, waarbij een 
fietsers gewond raakte doordat zij door de rechter buitenspiegel van een passerende bestelbus 
werd geraak. Wij betreuren elk ongeval, zeker als deze voorkomen had kunnen worden. Wij 
herkennen ons niet in de  eventuele suggestie dat het ongeluk het gevolg is van de herinrichting 
van het gebied. 
 
Bij het ontwerpen van het gebied was de ambitie om een aantrekkelijk plein te creëren, waarbij 
voetganger, fietser en auto gebruik maken van hetzelfde plein. De focus ligt hierbij op het 
verblijven, interactie tussen de verschillende verkeersdeelnemers en de belangrijke fietsroutes in 
plaats van de voorheen door het gemotoriseerde verkeer gedomineerde inrichting (rotonde) van de 
buitenruimte.  
 
Op dit moment wordt, aansluitend op de Diezerbrink, ook het eerste deel van de Rhijnvis Feithlaan 
heringericht. Daarmee willen we de route voor het doorgaande autoverkeer minder aantrekkelijk 
maken en ervoor zorgen dat het gebied nog meer een verblijfsgebied wordt met ruimte voor 
bestemmingsverkeer. De auto blijft uiteraard welkom, maar krijgt ook hier een minder dominante 
plek.  
 
Met de herinrichting van de Brink tot een soort Shared Space-gebied (gedeelde ruimte) gelden de 
regels die passen bij een 30 km/u gebied. Dat betekent dat op kruispunten bestuurders voorrang 
verlenen aan voor hen van rechts komend verkeer. 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Jeroen van Deorne 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.Doorne@Zwolle.nl
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59 GroenLinks Versterken economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van de regio 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 5.2.1 We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van 
de regio 
Webpagina nummer: 25/57 
 

Criteria: We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van de 
regio, zodanig dat er focus ligt op de binnenstad, zonder de rest te vergeten 
 

Vraag • Kunt u ‘zonder de rest te vergeten’ verklaren en aangeven wat er specifiek wordt gedaan om 
ook in wijken de economische en recreatieve kant te blijven stimuleren?  

• Deze ‘rest’ wordt niet genoemd in de hier opvolgende ambitie en themafestiviteiten.  
 

En er wordt wel gezegd : Iedere hanzestedeling ervaart in 2025 profijt van toerisme.   

• Hoe moet dit gelezen worden?  

• Worden deze ambities breeduit in de gemeente uitgezet en gevierd?  

• Gaat dit uit van zelfde budget dat hier genoemd wordt beschikbaar gesteld?  
 

Antwoord  

• Kunt u ‘zonder de rest te vergeten’ verklaren en aangeven wat er specifiek wordt gedaan om 
ook in wijken de economische en recreatieve kant te blijven stimuleren?  
In het toeristisch perspectief is het uitgangspunt dat nieuw aanbod wordt gespreid over de 
stad. In het Themajaar Hanze is specifiek het doel om relatief veel in wijken en buurten te 
organiseren zodat het themajaar bijdraagt aan de sociale cohesie in deze wijken en buurten 
en bijdraagt aan de trots op de stad. 

• Deze ‘rest’ wordt niet genoemd in de hier opvolgende ambitie en themafestiviteiten.  
Voor het toeristisch perspectief wordt dit per plan nader uitgewerkt en voor het Themajaar 
Hanze wordt gesproken over circa 4 tot 5 nieuwe grotere events, circa 18 wijkevents en circa 
50 buurtevents 

 
En er wordt wel gezegd : Iedere hanzestedeling ervaart in 2025 profijt van toerisme.   

• Hoe moet dit gelezen worden?  
Er komt nieuw aanbod dat ook voor de inwoners mooi is en waarde toevoegt, een deel van de 
inwoners haalt haar inkomen rechtstreeks uit toerisme, door de bestedingen van de 
toeristische gast kan de winkel-, horeca-, en cultuur structuur in stand worden gehouden waar 
de inwoners van profiteren en bewoners raken hier steeds meer bewust van. 

• Worden deze ambities breeduit in de gemeente uitgezet en gevierd? 
Zie antwoord hiervoor  

• Gaat dit uit van zelfde budget dat hier genoemd wordt beschikbaar gesteld?  
310.000 toerisme en 300.000 (2022) en 1.500.000 themajaar hanze is minimaal nodig om 
deze ambities waar te kunnen maken 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld  

Beantwoord door Marjan Willems 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

: M.Willems@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:M.Willems@zwolle.nl
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60 GroenLinks Speelbeleid voor Zwolle  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Webpagina nummer: 113/184 
Speelvoorzieningen: Beleidskader 

• De Nota Speelruimte in Zwolle d.d. 2000 (geactualiseerd in 2010 voor de 
natuurspeelplaatsen). 

• Speelruimtekaarten tot 12 jaar d.d. 2004 

• Het Besluit Veiligheid Attractie- en speeltoestellen; sinds maart 1997 van kracht 
 

Vraag • Vorig jaar werd me gemeld dat de raad in 2021 een eerste vernieuwde versie van Speelbeleid 
voor Zwolle zou worden ontvangen. Er werd aan gewerkt. Helaas is dit niet zo. Wanneer kan 
dit nu wel worden verwacht? 

• Is er voldoende mankracht en budget voor uitvoering hiervoor?  
Het huidig speelbeleid is ruim gedateerd voor een stad die inclusief wilt zijn:  

• waarop gaat men nu extra opletten om mee te nemen voor toekomstgerichte speelgeluk in 
Zwolle voor alle kinderen en hun ouders/verzorgers in alle wijken van de stad?  

• Hoeveel budget is hiervoor? 
 

Antwoord Als gevolg van onvoorziene omstandigheden (vertrek van de adviseur spelen/recreatie en de 
beheermanager) is het speelbeleid vertraagd en zijn we genoodzaakt om deze door te schuiven 
naar 2022. Inmiddels is de vacature voor de adviseur recreatie/spelen opgevuld en werven we een 
nieuwe beheermanager. Dat wil niet zeggen dat we helemaal niets doen. Daar waar we 
speeltoestellen moeten vervangen zoals in de speelplaatsen Gerenpark en de Bentinckmarke in 
Zwolle Zuid en de speelplaats Diezerwijde, wordt rekening gehouden met inclusief spelen en doen 
zo ervaring op. Met het opstellen van het nieuwe beleid zal ook het benodigde budget worden 
geraamd en worden voorgelegd aan de raad. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Mark Heideveld 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Heideveld@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:M.Heideveld@zwolle.nl
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61 GroenLinks Vervangingsinvesteringen voor het onderdeel Spelen 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Webpagina nummer: 113/184 
In 2021 is € 331.000 exclusief btw beschikbaar voor vervangingsinvesteringen voor het onderdeel 
Spelen. 
 

Vraag • Is dit geld ook besteed?  

• Zijn er ook vervangingen geweest waardoor ook kinderen met beperking of rolstoelafhankelijk 
ook kunnen meespelen dichtbij huis?  

• Zo ja, waar zijn deze en is hiervan een specificatie/ een kaart? 
 

Antwoord Het budget van 2021 is al grotendeels geprogrammeerd en bij enkele vervangingen is de 
bereikbaarheid om bij de toestellen te komen verbeterd. Hier is geen kaart van, wel worden 
locaties zoals de Diezerweide met Toegankelijk Zwolle gedeeld.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Mark Heideveld 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

mark.heideveld@zwolle.nl  

 
  

mailto:mark.heideveld@zwolle.nl
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62 GroenLinks Straatmeubilair 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Webpagina nummer:  114/184 
Straatmeubilair 
Het gaat hier om fysieke voorzieningen als openbare verlichting, verkeersregelinstallaties (VRI's), 
bebording en wegmarkering 
 

Vraag • Vallen zitbanken in openbare ruimte hier niet onder? Zo niet: waar vallen deze wel onder?  
Mijn vraag hierbij zou zijn of er ook banken of rustattributen zijn die meer ‘inclusieve stad’ kunnen 
laten uitstralen? en ook mensen met een handicap/rolstoel/slecht ter been meer uitnodigen om 
naar buiten te gaan en andere mensen te ontmoeten, zowel in het centrum als in wijken. Is hier 
budget voor?  
Rustattributen (hoeven niet alleen banken te zijn: ook sta-attribuut is wenselijk) zijn nodig om aan 
de verdrag van gehandicapten te voldoen dat om een aantal meters deze aanwezig zijn. 
 

Antwoord Zitbanken zijn onder gebracht onder budgetten van groen, recreatie en spelen. De plek waar de 
zitbank staat bepaald onder welk budget de zitbank valt. Op dit moment is er geen budget voor 
extra toevoegen van zitbanken en/of rustattributen. 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Wouter de Jong / Mark Heideveld 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.de.jong@zwolle.nl/ m.heideveld@zwolle.nl 
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63 GroenLinks Gezonde onderwijsgebouwen  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Doel: 1.3.3 Onze Zwolse onderwijsvoorzieningen zijn wijkgericht, flexibel en duurzaam inzetbaar 
Webpagina nummer: 16/184 
Wij hechten waarde aan gezonde onderwijsgebouwen.  
Gezond voor de gemeente als het gaat om het stichten van gebouwen en gezond voor de 
schoolbesturen als het gaat om de exploitatie van schoolgebouwen. 
 

Vraag • Gezonde onderwijsgebouwen verwijst hier naar steen en kapitaal. Klopt dit?  

• Wordt er ook geïnvesteerd in echte gezondheid van de leerlingen en iedereen die er werkt wat 
betreft hoognodige goed functionerende ventilatie? 

•  Per wanneer zijn onze scholen in Zwolle hiervan voorzien: is er een duidelijke tijdspad 
hiervoor uitgezet?  

• Welke rol neemt gemeente hierin? 
 

Antwoord • Nee. 

• Bij de vernieuwing van de bestaande onderwijsvoorzieningen is het ambitieniveau Frisse 
Scholen Klasse B het uitgangspunt in het kader van een gezond binnenklimaat voor leerlingen 
en leraren. 
Het Rijk heeft middels de Specifieke Uitkering Ventilatie in Scholen (SUVIS) middelen 
beschikbaar gesteld voor de verbetering van het binnenklimaat in scholen. Op dit moment zijn 
er acht aanvragen ingediend binnen de gemeente Zwolle.  

• Het thema ventilatie is onderdeel van de actualisatie van het IHP 2022.  
Binnen het actualisatie proces van het IHP wordt invulling gegeven tussen de rolopvatting van 
de gemeente en schoolbesturen. Op dit moment zijn schoolbesturen verantwoordelijk voor 
goede ventilatie in bestaande onderwijsgebouwen. De besturen ontvangen hiervoor  
bekostiging (materiële instandhouding) van de rijksoverheid.  

 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Robbert Jan Sluiter en Maureen Resokario 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.sluiter@zwolle.nl / m.resokario@zwolle.nl  

 
  

mailto:m.resokario@zwolle.nl
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64 GroenLinks Zwemvaardigheid 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Doel: 4.2.1 We zorgen dat zoveel mogelijk kinderen uit huishoudens met een laag inkomen 
participeren 
Webpagina nummer: 37/184 
We bieden een badenkaart bij één van de Zwolse zwembaden aan kinderen uit de doelgroep om 
hun zwemvaardigheid op peil te houden. 
 

Vraag Een kind kan niet alleen naar een zwembad, of zal niet mogen van de ouders/verzorgers.  

• Is het niet mogelijk dit uit te breiden met ook 1-volwassen persoon (18+)? Waarom wel/niet? 
Antwoord Bij de start van deze regeling is toentertijd gekozen om zoveel mogelijk kinderen te faciliteren. Elk 

kaartje voor een begeleider komt in de plaats van een kaartje voor de kinderen. 
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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65 GroenLinks Gezondheidsvaardigheden van onze inwoners 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Doel: 1.2.1 We beschermen en bevorderen de gezondheid van onze inwoners 
Webpagina nummer: 11/184 
De gezondheidsvaardigheden van onze inwoners worden vergroot 
 

Vraag Vorig jaar heb ik met een motie geprobeerd deze te ondersteunen. Ondanks mijn inzet is door 
onbekendheid met het thema niet gelukt. Hoe wordt meer aandacht/bekendheid hieraan besteed: 
voor iedereen. Als meer mensen dan alleen een bepaalde groep dit weten kan men elkaar hiervan 
bewust maken. 

• Ik hoor graag welke stappen hiervoor ontwikkeld zijn 
 

Antwoord Goede gezondheidsvaardigheden zijn een belangrijke factor in het behouden en bereiken van een 
goede gezondheid. Het hebben van beperkte gezondheidsvaardigheden vormt een belangrijke 
verklaring voor gezondheidsachterstanden. Onderdeel van gezondheidsvaardigheden zijn lage 
basisvaardigheden. Echter, het aantal mensen met beperkte gezondheidsvaardigheden is twee 
keer zo groot als het aantal mensen met lage basisvaardigheden. De afgelopen jaren hebben we 
gewerkt aan bewustwording van het probleem van lage gezondheidsvaardigheden en 
basisvaardigheden bij professionals, mantelzorgers en vrijwilligers. 

• Het Taalpunt geeft met regelmaat voorlichting bij organisaties, bedrijven en binnen onze 
eigen organisatie over het herkennen van lage basisvaardigheden en welke hulp er is.  

• We hebben recent onderzoek gedaan naar digitale vaardigheden in Zwolle. Heel kort een 
paar cijfers: 94% gebruikt internet dagelijks, 33% heeft wel eens moeite met gebruik van 
internet, 12% van die groep wil wel ondersteuning. Naar aanleiding van het onderzoek 
kijken we bijvoorbeeld hoe we die laatste groep kunnen ondersteunen. 

• Verder is de werkgroep groeimodel dit jaar gestart. Daarin zitten veel Zwolse organisaties 
die taalondersteuning bieden. We onderzoeken hoe we ons aanbod kunnen versterken 
om meer mensen te bereiken.  

In de uitvoeringsagenda van het gezondheidsbeleid (wordt in 2022 verwacht) werken we de 
samenwerking tussen gezondheidsbeleid en aanpak basisvaardigheden verder uit.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anouk Ganseij 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.ganseij@zwolle.nl 
038-4982898 
 
 

 
  

mailto:a.ganseij@zwolle.nl
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66 GroenLinks Verbinding huiselijk geweld en verslaving 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Doel:  
Webpagina nummer: 84/184 Huiselijk geweld  vs 11/184 
 

Vraag Worden deze twee thema’s (huiselijk geweld en verslaving) ook met elkaar in verbinding 
gebracht?  

• Zo ja, op welke manier(en)?  

• Zo niet, waarom niet? 
 

Antwoord Verslaving is één van de risicofactoren voor huiselijk geweld. Bij de veiligheidsbeoordeling wordt in 
kaart gebracht of er sprake is van verslaving. Indien nodig wordt hier hulpverlening op ingezet. 
Verslavingszorginstelling Tactus is tevens een vaste partner in het kernteam van MDA++, het 
expertteam voor complexe en langdurige casuïstiek.  
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
Dorrit de Jong 

Beantwoord door  
Elwin Foppen 

 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.foppen2@zwolle.nl 
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67 GroenLinks Beeldengroep Van der Capellen 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2021 
 
Doel: 6.1.4 We onderzoeken en koesteren het Zwolse erfgoed en zetten het in als één van de 
leidende en inspirerende thema's bij ruimtelijke ontwikkelingen 
 
Webpagina nummer: 51/184 
Beeldengroep Van der Capellen    
 

Vraag • Is dit enige religieus erfgoed van gemeente Zwolle en/of regio?  

• Zo nee, welke andere zijn er en waar vallen deze onder? 
 

Antwoord De beeldengroep kan worden geduid als cultuurhistorisch waardevolle kunst met een verwijzing 
naar een bijzondere Zwollenaar in plaats van als religieus erfgoed. Het fysieke religieus erfgoed in 
Zwolle omvat naast religieuze gebouwen zoals kerken en de synagoge ook kerkinterieurs en 
religieuze voorwerpen.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Henry Kranenborg 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-12143448 / hl.kranenborg@zwolle.nl 
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68 GroenLinks Versterken van werkgelegenheid 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 5.1.1 We versterken de werkgelegenheid door het creëren van een concurrerend en 
toekomstbestendig vestigingsklimaat voor bedrijven en instellingen 
Webpagina nummer:  44/234 
Het versterken van werkgelegenheid. In deze paragraaf gaat het nogal over het versterken van de 
economische structuur van de stad, door meer werkgelegenheid te creëren. Er wordt in de 
toelichtende tekst ook uitgelicht dat dat in samenwerking met de regio moet gebeuren.  
 

Vraag Op verschillende plekken (o.a. in het onlangs gepubliceerde MIRT perspectievenboek) staat 
echter dat de concentratie van banen in Zwolle veel sterker is dan die in de regio. Er is sprake van 
een onbalans. Toch blijft de gemeente investeren in het verbeteren van het vestigingsklimaat. Dat 
wordt uitgelegd als het versteken van de economische structuur en vitaliteit (m.n. voor start-ups), 
maar hoe de onbalans wordt opgelost en in hoeverre daarmee wordt afgestemd met andere 
gemeenten in de regio is niet duidelijk.  

 
Antwoord Het klopt inderdaad dat de concentratie van banen sterker is in Zwolle dan elders in de regio. 

Zwolle staat zelfs landelijk in de top 3 als het gaat om het aantal banen ten opzichte van het aantal 
inwoners. Dat heeft te maken met de sterke centrumfunctie die de stad heeft voor de bredere 
regio. Voor een aantal sectoren is het juist aantrekkelijk om in de stad te vestigen, zoals de grotere 
onderwijsinstellingen, overheidsdiensten en denk ook aan het ziekenhuis. Voor de stedelijke 
economie, waar we ons ook hebben gericht in het Economisch Perspectief, geldt dat nabijheid een 
belangrijke factor is als het gaat om bijvoorbeeld innovatie. Ook in Zwolle vinden we het van 
belang dat we werken aan een regio in balans. Maar aan de andere kant kunnen we het meeste 
betekenen voor de regio als we ons concentreren op díe banen die het beste passen binnen die 
stedelijke economie. Dan creëren wij extra werkgelegenheid, waar ook de rest van de regio profijt 
van heeft. Dus we werken enerzijds aan een sterke economie in Zwolle, ook met het oog op het 
creëren van banen voor de inwoners van de Regio Zwolle. Maar daarnaast werken we via onze 
regionale samenwerking samen om ook elders in de regio positieve initiatieven te ondersteunen 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 
 

Beantwoord door Annelies Boot 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.boot-maris@zwolle.nl 
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69 GroenLinks Transitie naar een circulaire en duurzame economie 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 5.1.2 We stimuleren de transitie naar een circulaire en duurzame economie 
Webpagina nummer: 45/234 
 

Vraag Ik mis hier aandacht voor de netcongestie, dat wordt in 6.4.1 wel genoemd als limiterende factor. 
Wat kan en wil de gemeente zelf doen om daar invloed op uit te oefenen. Een antwoord daarop 
lijkt me nodig om ook een antwoord te kunnen geven op de ambitie om regionaal een belangrijke 
bijdrage in de eigen elektriciteitsvoorziening te kunnen spelen.  

 
Antwoord De gemeente heeft haar ambities voor energie opwekking vastgelegd in de Regionale Energie 

Strategie (RES) die ook door de gemeenteraad is vastgesteld. De RES wordt als basis gebruikt 
voor de investeringen in het elektriciteitsnetwerk door de netwerkbedrijven Enexis en Tennet. De 
realisatie daarvan volgen wij uiteraard nauwlettend. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Menno ten Heggeler 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06 - 1082 4296 
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70 GroenLinks Zwolle als koop- en recreatiecentrum 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 5.2.1 We versterken de economische positie van Zwolle als koop- en recreatiecentrum van 
de regio 
Webpagina nummer: 46/234 
 

Vraag Er staan veel dingen te gebeuren in 2022, vooral in de binnenstad.  

• De wijkcentra komen er wat bekaaid af. Het beleidskader detailhandel dateert uit 2017 en is 
daarmee relatief oud.  

• Opvallend in dat stuk is dat op de kaart van Zwolle de laatst gebouwde delen van 
Stadshagen buiten het kader van de kaart vallen. Daar zijn geen winkelvoorzieningen.  

De afstand tot het wijkwinkelcentrum in Stadshagen is groot.  

• Een buurtsteunpunt zou niet misstaan in een wijk met 25.000 inwoners en tot op heden 2 
supermarkten, ook om het doen van dagelijkse boodschappen op de fiets te stimuleren.  

 
 

Antwoord Het beleidskader detailhandel is uit 2017. Hierin zijn de hoofdlijnen van het winkelbeleid te vinden. 
Op zich is dit voor een beleidskader op hoofdlijnen nog niet zo oud. Echter in relatie tot de 
coronaproblematiek en het nieuw op te stellen ontwikkelprogramma centrum-binnenstad (waar 
winkels een onderdeel van zijn ) hebben we BRO een opdracht gegeven om een evaluatie van het 
winkelbeleid uit te voeren:  (1) zijn de hoofdlijnen van het winkelbeleid nog up tot date, (2) Input 
leveren voor het ontwikkelprogramma centrum-binnenstad (3) In relatie tot de omgevingsvisie en 
(bevolkings)groei van Zwolle: hoe zit het met onze wijkwinkelcentra. Naar verwachting is de 
evaluatie in het begin van 2022 ‘gereed’. 
 
Er wordt overigens wel geïnvesteerd in de wijkwinkelcentra. Zo is de herinrichting van de 
Diezerbrink (fase 1 &2) in uitvoering, hebben we plannen gemaakt met de ondernemersvereniging 
Assendorp en zijn er gesprekken met bijvoorbeeld Wijkwinkelcentrum Berkum en Sellekamp.  
 
Wat betreft Stadshagen: In 2018 zijn  we gestart met de (voorbereiding) van uitbreiding van het 
huidige winkelcentrum (via een aanbesteding). De winnende combinatie Dura/Lidl werkt op dit 
moment de plannen uit voor de uitbreiding die moeten leiden tot een volwaardig winkelcentrum 
voor Stadshagen. Een buurtsteunpunt is op dit moment daarom niet aan de orde. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 
 

Beantwoord door Rob van Oosterhout 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ral.van.oosterhout@zwolle.nl 
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71 GroenLinks Versterken historische stad  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 5.2.2 We versterken onze positie als historische stad door beleefbaar erfgoed en 6.1.4 We 
onderzoeken en koesteren het Zwolse erfgoed en zetten het in als één van de leidende en 
inspirerende thema's bij ruimtelijke ontwikkelingen 
Webpagina nummer: 47/234 en 54/234 
 

Vraag Kanttekening bij doel: Zwolle is rijk aan erfgoed… Zwolle behoort tot de grote 
monumentengemeenten in Nederland.  
Dat is wat overdreven. Samen met Assen en Lelystad is Zwolle de enige provinciehoofdstad die 
niet in de top 20 van gemeenten met de meeste rijksmonumenten voorkomt… Dat maakt het 
beschermen van monumenten niet minder belangrijk 
 

Antwoord Wij zijn het volledig met u eens dat het exacte aantal aangewezen rijksmonumenten het belang 
van de bescherming van monumenten niet minder belangrijk maakt. Van de in de Erfgoedmonitor 
opgenomen 355 gemeenten staat Zwolle wat betreft het aantal rijksmonumenten (480) op een 
verdienstelijke 24ste plaats. Zwolle is daarnaast lid van de Federatie Grote 
Monumentengemeenten (FGM), waarbij de ondergrens om lid te kunnen worden oorspronkelijk op 
250 rijksmonumenten lag. Zwolle behoort weliswaar niet tot de monumentengemeenten met de 
allergrootste aantallen rijksmonumenten, zoals Maastricht en Leiden, maar we zijn trots op de 
grote rijkdom aan erfgoed in Zwolle. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Henry Kranenborg 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-12143448 / hl.kranenborg@zwolle.nl 
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72 GroenLinks Brede culturele basisinfrastructuur 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 5.3.1 We houden de brede culturele basisinfrastructuur met een gedifferentieerd en 
gevarieerd aanbod voor een breed publiek in stand 
Webpagina nummer: 48/234 
 

Vraag Dit is een grote pot, maar hoe het geld wordt verdeeld is niet duidelijk. Er is geen onderverdeling.  
 

Antwoord In de huidige weergave is alleen de besteding van de extra aangevraagde middelen opgenomen.  
Op doelniveau is vanwege de behapbaarheid van de hoeveelheid informatie  in de Begroting 2022 
geen onderverdeling opgenomen. Uiteraard kan op verzoek deze informatie wel aan raadsleden 
beschikbaar worden gesteld. 
 
 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Marga Wobma- Helmich 
 

 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.wobma@zwolle.nl/06-12652632 
 

 
  

mailto:m.wobma@zwolle.nl/06-12652632
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73 GroenLinks Subsidie onderhoud en restauratie monumenten 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Bestedingsvoorstel 24 Subsidie onderhoud en restauratie monumenten.  
 

Vraag Daar staat € 15.000 voor. Is dat niet erg weinig? 
 

Antwoord Met dit bestedingsvoorstel worden de beschikbare middelen met € 15.000,- (ca. 35%) uitgebreid. 
De Zwolse subsidieverordening gaat in deze uit van sober en doelmatig onderhoud en restauratie. 
Wij verwachten met deze extra structurele middelen aan de vraag te kunnen voldoen. Uiteraard 
blijven we het budget monitoren. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Henry Kranenborg 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-12143448 / hl.kranenborg@zwolle.nl 
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74 GroenLinks Samen ontwikkelen van de stad 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.1.1 We ontwikkelen samen de kracht van de stad (en regio) met als leidende agenda een 
inspirerende, uitnodigende, strategische en integrale omgevingsvisie 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Opmerking: De bijgevoegde omgevingsvisie is nog de oude, ‘Mijn Zwolle van morgen’ ipv ‘Ons 
Zwolle van morgen’. 
Opmerking: Er is een stadsbouwmeester opgenomen in de vastgestelde mutaties, maar slechts 
voor 1 jaar (2022) 
 

Antwoord Het klopt dat de oude Omgevingsvisie is toegevoegd. Dit passen we aan. De vormgever verwerkt 
(d.d.2 november) de laatste wijzigingen in de visie (o.a. naar aanleiding van de besluitvorming).  
We verwachten op zeer korte termijn de aangepaste Omgevingsvisie te plaatsen op 
www.zwolle.nl/omgevingsviise en www.ruimtelijkeplannen.nl 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Arjen Vedder 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.vedder@zwolle.nl 
 

 
  

file:///C:/Users/local_Z028003/Temp/www.zwolle.nl/omgevingsviise
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75 GroenLinks Helder en flexibel wettelijk kader met adequaat instrumentarium 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.1.3 We zorgen voor een flexibel maar helder wettelijk kader en adequaat instrumentarium 
Webpagina nummer:  
 

Vraag Vooral geld gereserveerd voor uitstel van omgevingswet.  
 

Antwoord Dit zijn kosten die we onafhankelijk van het uitstel aangevraagd zouden hebben. Het gaat hierbij 
bijvoorbeeld om gelden t.b.v. van het spoor Omgevingsplan waaraan we de komende jaren aan 
blijven werken. 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Mariëlle van der Leur 
 

 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.van.der.leur@zwolle.nl 
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76 GroenLinks Extra werkzaamheden Sociaal Wijkteam  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 2.1.1 Inwoners worden laagdrempelig en in hun eigen buurt ondersteund om samen tot 
oplossingen te komen 
Webpagina nummer:  22 
 

Vraag Er komen (deels tijdelijke) extra werkzaamheden op het Sociaal Wijkteam af m.b.t. contractering 
in het sociaal domein. Deze hebben betrekking op dagbesteding, thuisondersteuning en 
contractering jeugd. Komen er extra fte beschikbaar om deze taken op te pakken, of worden deze 
taken binnen de huidige bezetting uitgevoerd? 
 

Antwoord De implementatie van de nieuwe contractering gaat een behoorlijke claim leggen op de 
uitvoeringscapaciteit en leiding van het Sociaal Wijkteam (SWT). Naast training van de 
medewerkers en administratieve verwerking vragen wijzigingen van zorgaanbieder(s) van de 
SWT-medewerkers dat zij veelvuldig uitleg moeten geven en bijvoorbeeld ouders gerust moeten 
stellen. Ook voorzien wij dat er veel overleg nodig zal zijn met aanbieders. 
 
Hiervoor is extra formatie SWT aangevraagd. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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77 GroenLinks Tussenstand herijkingsuitkomsten Gemeentefonds 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
Webpagina nummer:  3 
Tussenstand herijkingsuitkomsten Gemeentefonds 
Medio 2021 zijn de voorlopige uitkomsten van de herijking van het Gemeentefonds 
geactualiseerd. Daaruit blijkt dat Zwolle een positief herverdeeleffect heeft van € 3,4 miljoen. De 
uitkomsten kunnen nog wijzigen, de Raad voor het Openbaar Bestuur (ROB) komt binnenkort met 
een advies over de voorgestelde herijking van het Gemeentefonds en het besluit tot het doorgaan 
van de herijking wordt door het nieuwe kabinet genomen. 
 

Vraag Hoe groot is het risico dat ROB anders over de verdeling adviseert? 
 

Antwoord Inmiddels heeft de ROB advies uitgebracht en concludeert dat de voorgestelde herverdeling van 
het Gemeentefonds beter is dan de bestaande verdeling en geeft aan dat om tot invoering per 
2023 over te gaan wel aan een aantal voorwaarden moet worden voldaan. Het is nu aan het 
Ministerie van BZK om met een reactie op het ROB advies te komen.  De door de Raad 
voorgestelde aanpassingen zullen bij overname door het Rijk tot bijstellingen van de thans bekend 
zijnde herverdeeleffecten per gemeente leiden. Echter deze zijn thans niet in te schatten. In de 
risicoparagraaf van de begroting 2022 houden rekening met mogelijke afwijkende uitkomsten. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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78 GroenLinks Handhaving participatiewet, incl. digitale recherche 
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
11. Handhaving participatiewet, incl. digitale recherche 

 
Vraag Wordt “De ethisch officier” betrokken bij de uitvoering door de digitale recherche? 

 
Antwoord De ethisch officer start per 1 januari 2022. Samen met de ethisch officer en de digitale recherche 

gaan we verkennen of er sprake is van ethische dilemma’s en hoe we hiermee willen omgaan. 
  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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79 GroenLinks Roelenweg oost - handhaven bomenlanen  
 

Gesteld door fractie GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Doel: 6.1.2 We zorgen voor een stad met ruimtelijke kwaliteit en heldere toekomstbestendige 
ruimtelijke structuren op niveau van concrete projecten en initiatieven 
Webpagina nummer: 52 
 

Vraag In 2021 wordt het project ‘roelenweg oost’ afgesloten. In het stedenbouwkundig programma van 
eisen (januari 2010) staan twee te handhaven bomenlanen (lopende van noord naar zuid en van 
noord naar zuidwest).  

• Zijn deze bomenlanen uiteindelijk behouden, of worden deze terug geplant binnen het 
afsluiten van het project?  

 
 
 

Antwoord Antwoord volgt later... 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Paula Bijlsma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
p.bijlsma@zwolle.nl/ 038-4982176 
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80 GroenLinks Afronding project Prinsenpoort 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer:52 
 

Vraag Bij het project ‘prinsenpoort’ wordt gesproken van kleine werkzaamheden voordat dit afgesloten 
kan worden.  

• Aan wat voor afrondende werkzaamheden moet hierbij gedacht worden?   
  

Antwoord Met de ontwikkelaar zijn afspraken gemaakt over de overdracht van de openbare ruimte aan de 
gemeente. De werkzaamheden (aanleg groen en bestrating) moeten deels nog verricht worden. 

  

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 

Beantwoord door R. IJsselsteijn 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 038-4982699 of 06-51313401 
email : R.IJsselsteijn@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:R.IJsselsteijn@zwolle.nl
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81 GroenLinks Actief participeren in de Fiets Innovatie Community (FIC) 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
 
Paginanummer:59 

• Actief participeren in de Fiets Innovatie Community (FIC): Ook wordt de bestaande 
samenwerking met tien organisaties en instellingen in het kader van de Fiets Innovatie 
Community (FIC) geïntensiveerd om daarmee innovatie op het gebied van de fiets te 
bevorderen. 

 
Vraag • Welke organisaties maken deel uit van het FIC, 

• en welke kosten zijn hiervoor geraamd waardoor deze bij activiteiten genoemd is? 
  

Antwoord  
Het gaat om een samenwerking op initiatief van Cortina/Kruitbosch, waarin naast Zwolle de 
Hogeschool Windesheim, Deltion College, Cycloon fietskoeriers, Deelfiets Nederland, 
aannemersbedrijf Schagen en de adviesburo’s Mobycon en RHDHV deelnemen. Andere zwolse 
organisaties en bedrijven zullen gevraagd worden hier ook aan deel te nemen. De kosten die 
hiermee gemoeid zijn kunnen pas vastgesteld worden wanneer met de partijen is gesproken over 
de ambitie, rol en wijze van samenwerking.  

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

Syb Tjepkema 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Tjepkema@Zwolle.nl  

 
  

mailto:S.Tjepkema@Zwolle.nl
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82 GroenLinks Omnichannel klantbeleving  
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
Paginanummer:85; Ihkv omnichannel klantbeleving investeert de gemeente in verschillende 
platformen 

 
Vraag 

 

• Betreft dit ook commerciële platformen die informatie verzamelen over deelnemers,  

• en zijn hier functioneel gelijkwaardige alternatieven voor inwoners bij mogelijk die geen 
informatie verzamelen?    

  

Antwoord Dit betreft geen commerciële platformen, maar binnengemeentelijke platformen. Op deze 
platformen staat informatie over / van  klanten. Het betreft lopende zaken van klanten van de 
gemeente. Deze informatie is inzichtelijke  voor die specifieke klant en medewerkers van de 
gemeente die geautoriseerd zijn om deze informatie te mogen zien. Deze platformen zijn bedoeld 
om de klant goed te kunnen informeren waarbij het niet uitmaakt of deze aan de balie staat of 
digitaal zijn zaken af wil handelen, maar wel dezelde informatie krijgt. Platformen zonder 
informatie zijn geen alternatief, het is juist bedoeld om de klant te informeren. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Marrie Hol 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.hol@zwolle.nl 
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83 GroenLinks Privacy, informatieveiligheid en toegankelijkheid  
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer: 84,  

• We privacy, informatieveiligheid en toegankelijkheid borgen conform de wettelijke kaders;  

• De digitale transitie gestructureerd wordt doorgevoerd middels een breed gedragen (en 
transparante) strategie; 

 
Vraag Het laatste verslag van de archivaris dat in ibabs vindbaar dateert van 2018. 

• Is er een recenter verslag van de archivaris welke dit toetst en wat zijn de in grote lijnen 
de bevindingen daarbij?  

• Is de inzet op deze vlakken effectief? 
  

Antwoord De archivaris toetst niet op privacy en veiligheid. De toets op privacy van gegevens en 
documenten wordt de Functionaris GegevensBescherming gedaan. De toets op 
informatieveiligheid wordt door de C(hief) I(nformation) S(ecurity) O(fficer) gedaan. Het 
vernieuwde privacybeleid is op 12 januari 2021 vastgesteld door het college. 
Aan de Autoriteit Persoonsgegevens wordt verantwoording afgelegd over de handhaving van 
privacy. Aan de Informatiebeveiligingsdienst wordt verantwoording afgelegd over 
informatiebeveiliging. Jaarlijks wordt de raad geïnformeerd over de voortgang van privacy en 
informatiebeveiliging. 
Om te kunnen blijven voldoen aan wet en regelgeving op deze vlakken wordt  veel inzet gepleegd.   

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Marrie Hol 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.hol@zwolle.nl 
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84 GroenLinks Culturele branche-organisatie 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
 
Paginanummer: 
Doel: 5.3.1. Een culturele branche-organisatie in wording: Creative works. 
 

Vraag • Kunt u dit nader toelichten?  

• Hoe wordt een reële afspiegeling van de culturele sector, dus ook makers, geborgd? 
  

Antwoord  
Het beleid voor de creatieve sector was feitelijk vooral gericht op het beheren van de bestaande 
ateliers. De netwerkvorming bleef achter. Deze is echter van toenemend belang voor de 
belangenbehartiging, kennisoverdracht en het verbinden van opdrachtgevers en opdrachtnemers.  
De branche is breed, omdat zij veel ZZP’ers omvat die zich onder verschillende categorieen 
inschrijven bij de Kamer van Koophandel. Creative Works hanteert de codes van de Kamer van 
Koophandel en benadert vervolgens de sector in de volle breedte (169 categorieën; de lijst is 
samengesteld in overleg met vertegenwoordigers uit de sector). Bovendien is het bestuur van 
Creative Works een afspiegeling van de achterban, waaronder de makers.  
Daarnaast hebben wij onze eigen ingangen (via de beheerders van de broedplaatsen en de 
ateliers) om de makers te attenderen op het bestaan en belang van Creative Works.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Wim Heersink  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.heersink@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:w.heersink@zwolle.nl
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85 GroenLinks Pilot mensenzorg-dierenzorg  
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer: 
Doel 7.3.3. Er wordt een pilot mensenzorg-dierenzorg aangekondigd in 2022. 
 

Vraag • Kan er worden toegelicht hoe deze pilot eruit komt te zien? 

•  Is er al dekking voor deze pilot?  
  

Antwoord Het speerpunt Mensenzorg-Dierenzorg is onderdeel van het Beleidskader Dierenwelzijn 2020-
2023 en behelst nauwere afstemming en ontwikkeling van ketensamenwerking tussen de 
organisaties in het sociale domein met die in het dierdomein. Hierbij valt onder meer te denken aan 
de inzet van cliënten met een hulpvraag op kinderboerderijen, de opvang van dieren in gevallen 
van huiselijk geweld of huisuitzettingen, inzicht in de status en omvang van het aantal 
assistentiedieren binnen de gemeente, en verdere integratie van de dierenvoedselbank met het 
sociale domein. De beoogde pilot behelst een voorziening in tijdelijke noodzakelijke medische zorg 
van huisdieren voor gezinnen in financiële nood. Het plan is momenteel in ontwikkeling en vindt 
zijn uitwerking op basis van de overleggen die dit najaar plaats vinden met betrokken partijen. 

Er is een budget van € 75.000,- aangevraagd voor deze pilot. 
  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

Marco Westerhof 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.westerhof@zwolle.nl 
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86 GroenLinks Herijking gemeentefonds  
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks 
 
Begroting pagina 3 financieel perspectief 
 
De herijking van het gemeentefonds heeft voor Zwolle positief uitgepakt. Voor andere gemeenten 
negatief en die hebben zich daar tegen verweerd.  

• Kijkend naar de geschiedenis. Hoe groot is de kans dat er nog een bijstelling komt en wat 
is dan de verwachte bijstelling?  

•  Komt dat overeen met het gereserveerde bedrag?  

• Samengevat welk risico lopen we hier? 
Antwoord Het voordeel voor Zwolle bedraagt op basis van de laatste gegevens € 3,4 miljoen. Hiervan 

hebben we € 1,5 miljoen als voordeel in de begroting 2022 meegenomen en € 1,9 miljoen hebben 
we voorlopig geparkeerd als inkomst en voorlopig gekoppeld aan de mogelijk extra kosten 
vanwege de invoering van het woonplaatsbeginsel jeugd. In zowel de inkomst herijking 
gemeentefonds als de uitgaaf woonplaatsbeginsel schuilt een risico dat het anders uitpakt. In de 
risicoparagraaf van de begroting 2022 wordt rekening gehouden met een eventuele nadelige 
uitkomst vanwege de herijking. 
 
Inmiddels heeft de ROB ( Raad voor het Openbaar Bestuur) haar advies uitgebracht over het 
voorstel tot herijking van het Gemeentefonds (zie beantwoording vraag 77 van Groen Links). 
Ja, er is een kans dat de thans geraamde uitkomst nog wordt bijgesteld. Of deze positief of 
negatief voor Zwolle uitvalt is niet in te schatten. De ervaring van vorige herverdelingen is dat 
Zwolle meestal rond het gemiddelde ligt, dat wil zeggen geen grote voor- of nadeelgemeente. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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87 GroenLinks Bemiddeling naar werk / Mobi Hubs investering  
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
vraag 

GroenLinks  
 
Begroting  pag 8 
  
Bemiddeling naar werk voor de ondertussengroep  

• Wat is de ondertussengroep? 
Mobi Hubs investering 2022 

• is de verwachting dat het daarmee klaar is voor de toekomst? 
 
Antwoord 

 

 
 
- Statushouders die nog onder de oude Wet Inburgering vallen 
 

 - Mobi Hubs 
De investering voor 2022 is enkel procesgeld om een integrale visie op (de uitrol) van Mobihubs te 
maken. Uit deze visie volgt wat nodig is aan maatregelen in de stad om klaar te zijn 
voor de toekomst (en dus ook inzicht in de kosten). 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.Doorne@Zwolle.nl
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88 GroenLinks Schulden 
 

Gesteld door fractie 
 
 

GroenLinks  

Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

Begroting doel 4.3.2. schulden 
 
Er wordt gevraagd in te stemmen met € 737.000 structureel tekort 
Budget is € 4.380.611 met geraamd resultaat €3.978.502 .  

• Hoe zit het met de samenhang tussen deze twee zaken dus budget en structureel tekort 
Antwoord Er wordt gevraagd om structureel 7 ton vanwege 2 redenen. Het betreft de groei in het aantal 

mensen dat onder beschermingsbewind komt en het wegvallen van de incidentele extra middelen 
in de jaren 2019 en 2020. Het in de begroting 2022 opgenomen budget ad. € 4.380.611 is inclusief 
de 7 ton extra middelen. Met dit totaal aan budget is er geen tekort 
Als er niet wordt ingestemd met het structurele tekort daalt het budget van € 4.380.611 met 7 ton 
en blijven we een tekort houden op beschermingsbewind. 
 
Voor Zwolle is het aantal mensen dat in beschermingsbewind is gekomen en bijzondere bijstand 
aanvroeg als volgt:                 
1/1/2018 1093 
1/1/2019 1177 
1/1/2020 1236 
1/1/2021 1252 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
hgj.lubbers@zwolle.nl 
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89 GroenLinks Stilohal 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks  
 
Begroting Doel 6.2.1 
 
Stilohal. De kegelclub is niet akkoord met de opzegging half 2022.  

• Wat betekent dit voor de voortgang plannen Stilohal  

• en welke financiële consequenties zitten hier mogelijk aan? 
 
Antwoord 

 
Inzet van de gemeente is ontruiming van het gebouw van de kegelclub per 1 april 2022. Omdat de 
kegelclub niet wil vertrekken, is door de gemeente een rechtszaak gestart. Op 16 november 2021 
is hierover een zitting bij de rechtbank. Afhankelijk van de uitspraak, is het mogelijk dat de 
kegelclub of de gemeente in hoger beroep gaat, hetgeen extra juridische kosten met zich 
meebrengt. Ook is het mogelijk dat (bijvoorbeeld) een schadevergoeding aan de kegelclub betaald 
moet worden. De voortgang van de plannen voor de Stilohallocatie is afgestemd op vertrek van de 
kegelclub per 1 april 2022. Mocht de uitspraak leiden tot latere ontruiming dan zullen mogelijk extra 
planbegeleidingskosten gemaakt worden. Er wordt gewerkt aan een tender om de grond te kunnen 
verkopen aan een marktpartij. 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
René de Heer 
 

Beantwoord door Nicolette van den Poll 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4982780 
n.van.den.poll@zwolle.nl  
 
 

 
  

mailto:n.van.den.poll@zwolle.nl
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90 GroenLinks (deel)scooters 
 

GroenLinks (AR) GroenLinks  

 
Heeft betrekking op 
 
vraag 
 
 
 

 
 Begroting Doel 6.3.3 ( pag 60) 
 
Ik mis de (deel)scooters in dit stuk.  

• Welke kosten gaan hiermee gepaard voor de gemeente bijv in het terugdringen overlast 
fout parkeren. 

Antwoord Het uitgangspunt bij deelmobiliteit is dat aanbieders zelf de verantwoordelijkheid hebben om de 
overlast op straat tegen te gaan. Doen ze dat niet dan kan dat uiteindelijk reden zijn om de 
vergunning die een aanbieder heeft in te trekken. Handhaving op straat vind plaats door de BOA’s. 
Wanneer de BOA’s een fout geparkeerde deelscooter zien, geven zij dit in eerste instantie door 
aan de deelscooter aanbieder. Wanneer een deelscooter zeer hinderlijk staat of geparkeerd wordt 
op een plek waar een parkeerverbod geldt, kunnen de BOA’s overgaan tot verbaliseren. Dit vergt 
dus geen buitensporige extra inzet van onze toezicht en handhaving, maar kunnen ze op dit 
moment meenemen tijdens hun gebruikelijke rondes. 
 
Als gemeente zijn we momenteel bezig met het opstellen van het Actieplan Deelmobiliteit. 
Onderdeel van dit actieplan is inzichtelijk maken welke acties nodig zijn om van deelmobiliteit in 
Zwolle een succes te maken en welke kosten hiermee gepaard gaan. Wij streven ernaar het 
actieplan rond de zomer van 2022 aan te bieden aan de raad. 
 
 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Marieke van Brussel 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.van.Brussel@Zwolle.nl  

 
  

mailto:M.van.Brussel@Zwolle.nl
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91 GroenLinks Nooterhof 
 

Gesteld door fractie GroenLinks  
 

Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

Begroting pag. 98 
 

Beheer Nooterhof kost gemeente met wegvallen landstede minimaal € 80.000.  

• Heeft de toekenning van de structurele €150.000 euro Nooterhof hier invloed op? 
 

Antwoord Dit bedrag was als risico opgenomen in de begroting indien geen nieuwe invulling gevonden werd. 
Inmiddels ligt er een voorstel voor nieuwe invulling voor. Na besluitvorming over de Nooterhof 2.0 
komt dit risico dan ook  te vervallen.   

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door S. ten Have 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
s.ten.have@zwolle.nl 
038-4982154 
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92 GroenLinks Laag financieel risico o.a. dierenasiel en kringloop 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks  
 
Begroting pag 103  
 
Diverse onderdelen,  
bijv. dieren asiel en kringloop met grote maatschappelijke waarde en die tijdens coronatijd best 
een uitdagende tijd hebben gehad, waarbij een laag (financieel) risico wordt ingeschat  geeft geen 
cijfers. 

• Waarom is hiervoor gekozen?  

• Mag ik daarbij concluderen dat we een laagrisico acceptabel vinden en voor onze 
rekening nemen mocht dat aan de orde zijn? 

Antwoord  

De vraag heeft betrekking op de paragraaf weerstandsvermogen en risico’s. In deze paragraaf 
staat vermeldt dat er door de gemeente Zwolle garantstellingen zijn afgegeven voor een lening die 
de Stichting Zwols dierenasiel is aangegaan en voor een lening die de Stichting Kringloop Zwolle is 
aangegaan. 
Het restant van de leningen bedraagt per 31 december 2021 € 531.000 respectievelijk € 814.000. 
Het risico dat deze leningen niet door de betreffende stichtingen kunnen worden terugbetaald en 
wij dus aangesproken zullen gaan worden op onze verleende garantstellingen, schatten wij laag in. 
De stichtingen hebben de aflossingsverplichtingen in hun jaarlijkse exploitatiebegroting 
opgenomen en de verwachting is dat hieraan gewoon uitvoering gegeven kan worden. Mocht dat 
toch niet het geval zijn dan zullen de afspraken die bij het verlenen van de garantstelling zijn 
vastgelegd worden gevolgd hetgeen als uiteindelijke uitkomst ertoe kan leiden dat wij worden 
aangesproken op de door ons verleende garantstelling.   
 
 
 

 
  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Marco Westerhof 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
m.westerhof@zwolle.nl 
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93 GroenLinks Koolmeesgelden 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks  
 
Sociaal herstelplan pag 11: De Koolmeesgelden van €313.000 voor 2021 
 

• Betekent dit dat dit bedrag in Q4 van dit jaar besteed moet worden? 

•  Is dat haalbaar?  
Een groot deel Koolmeesgelden is al geïnvesteerd. 

• kan er iets over de resultaten gezegd worden? 
Antwoord  

De Koolmeesgelden 2021 hoeven niet in dit jaar besteed te worden. Het zijn niet geoormerkte 
gelden. Ieder half jaar wordt een voortgangsrapportage met de raad gedeeld. Zo ook bij dit 
najaarsmoment, zie de voortgangsrapportage "Actie ‘Werk in Zwolle’,  Werk & Participatie in/na 
Coronatijd". 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@Zwolle.nl 
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94 GroenLinks Doelgroepen Sociaal herstelplan 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

‘GroenLinks 
 
Sociaal herstelplan pag 12: “We maken lokaal nieuwe doelgroepen wegwijs”. 
 
Wat zijn die nieuwe doelgroepen? 

Antwoord Nieuwe doelgroepen worden gevormd door groepen inwoners die normaliter niet aangewezen 
waren op overheidssteun voor hun levensonderhoud. Deze mensen zijn vaak onbekend met de 
ondersteuningslagen zoals het Sociaal Wijkteam en Tiem.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T.Busweiler@Zwolle.nl 
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95 GroenLinks Armoede/schuldenmonitor Regelingen met inkomensgrens 130% sociaal minimum 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 
 

 

GroenLinks  
 
Armoede/ Schulden monitor pag 12 
 

• Welke regelingen hebben een inkomensgrens van 130% sociaal minimum 

•  en op basis waarvan wordt dat onderscheid gemaakt? 
 

 
Antwoord Voor de regelingen voor kinderen wordt een onderscheid gemaakt voor kinderen tot 12 jaar 

daarvoor geldt een inkomensgrens van 110 % van de bijstandsnorm. Voor kinderen van 12-18 jaar 
geldt 130 % van de bijstandsnorm. Dit onderscheid wordt gemaakt omdat voor kinderen vanaf 12 
jaar geldt dat hun levensonderhoud duurder is. 
 
Voor chronische ziekten of mensen met een beperking geldt 130% van de bijstandsnorm voor 
bijvoorbeeld het participatiefonds en de hoge zorgkostenregeling. De achterliggende gedachte is 
dat zij door hun ziekte of beperking hogere kosten hebben. 
 
Bij de collectieve zorgverzekering geldt op dit moment twee inkomensgrenzen. In de basis de 
110% van het sociaal minimum en voor de chronisch zieken en mensen met een beperking 130% 
van het sociaal minimum. Vanaf 1 januari 2022 komt deze zorgverzekering te vervallen. Vanaf dan 
hebben we de zorgkostenregeling. Voor deze regeling geldt de een inkomensgrens van 130% van 
het sociaal  minimum.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
 e.molendijk@zwolle.nl 
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96 GroenLinks Armoede/schuldenmonitor Overige huishoudens 
 

Gesteld door fractie 
 
Heeft betrekking op 
 
Vraag 

 

GroenLinks  
 
Armoede/Schulden monitor  pag 14 tabel 2.4 
 
Wat valt onder ‘overige huishoudens’? 

Antwoord Overige huishoudens zijn meerpersoonshuishoudens waarbij niet sprake is van een gehuwd of 
ongehuwd paar. Het gaat dan bijvoorbeeld om broers en zussen die samenwonen en studenten 
die een gezamenlijke huishouding voeren.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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97 GroenLinks Beschermd wonen - beschermd thuis 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
2.1.1. Paginanummer: 22 
 

Vraag We lezen: Vanuit het Sociaal Wijkteam zijn we direct betrokken bij verschillende pilots rondom de 
beweging van beschermd wonen naar beschermd thuis. We leveren een bijdrage aan de 
ontwikkeling van lokale woonprojecten om zo beschermd-wonen te voorkomen. 

• Is er al iets te zeggen over deze pilots?  

• Levert dit op wat er van verwacht wordt?  
  

Antwoord De volgende pilots c.q. woonprojecten zijn gestart: wooncoach, Community 4.2. aan het 
Talentenplein en SamenZelfstandig aan de Geert Grootestraat. Voor Housing First Jongeren 
wordt de eerste woning gezocht en de locatie voor de friendswoning is gevonden. Andere 
woonprojecten zijn in voorbereiding: Goede Buur, Parentshouse en Onder de Pannen. Voor alle 
vernieuwende woon(zorg)concepten geldt dat ze gemonitord gaan worden m.b.v. een online tool 
die speciaal hiervoor is ontwikkeld. De eerste uitvraag via deze monitor zal plaatsvinden in het 
voorjaar 2022.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Glenda Huisjes  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

G.huisjes@zwolle.nl  

 
  

mailto:G.huisjes@zwolle.nl


Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 102 van 231 
 

 

98 GroenLinks I-standaarden 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
2.1.1 Paginanummer: 22 
 

Vraag Wat betekent dit?:  
I-standaarden 
In 2022 vindt gefaseerd de overgang plaats naar het pgb 2.1 systeem van de SVB. 
In 2022 worden de releases iJW en iWMO voor dat jaar geïmplementeerd. 
 

  

Antwoord iStandaarden 
iStandaarden is de naam voor vier landelijk vastgestelde informatiestandaarden in de zorg en 
ondersteuning: iWlz, iWmo, iJw en iPgb. Elk van deze standaarden is een verzameling regels en 
afspraken die ervoor zorgen dat cliëntgegevens elektronisch, gestandaardiseerd, kwalitatief en 
veilig worden uitgewisseld tussen alle gebruikers.  Standaarden bevorderen een snelle en soepele 
informatieoverdracht, wat zich uiteindelijk vertaalt in minder administratieve rompslomp. 
De informatie-uitwisseling verloopt via elektronische berichten. Elke iStandaard beschrijft tot in 
detail de opbouw van en de manier waarop een bericht gevuld moet worden. 
 
In 2022 vindt gefaseerd de overgang plaats naar het pgb 2.1 systeem van de SVB. 
Dit betreft een update van het berichtenverkeer m.b.t. de PGB.  
 
In 2022 worden de releases iJW en iWMO voor dat jaar geïmplementeerd. 
Dit betekent dat er een update is van de berichtenstandaard en deze wordt in april 
geïmplementeerd.  
De update komt mede tot stand door input van de bijeenkomsten van de referentiegroepen.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Suzanne Bruns 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
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99 GroenLinks wmo vervoer 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
2.1.3 Paginanummer:24 
 

Vraag t.a.v. het wmo vervoer staat er de zin: We zullen in 2022 gaan bezien wat de gevolgen zijn van de 
coronacrisis voor de gemaakte afspraken op het terrein van duurzaamheid. 
 

• Welke voortekenen zijn er?  

• Is er juist meer aan gedaan omdat er ‘tijd’ was of juist minder ivm financiën, of anders? 
  

Antwoord Dit is een moeilijke vraag vanwege de tegenstrijdige trends. In de taxibranche is in de afgelopen 
jaar minder geïnvesteerd en dus ook minder vooruitgang geboekt In de aanschaf van nieuw 
materieel voor duurzaamheid.  
Tegelijkertijd moet worden geconstateerd dat er in de afgelopen jaar minder is gereden vanwege 
corona en dus milieuwinst is geboekt. Het is nog moeilijk in te schatten wat het permanente effect 
zal zijn van corona op de behoefte aan Wmo vervoer. De actuele situatie is dat we ongeveer 70% 
van de ritten realiseren in vergelijking tot pre-corona. 
Contractueel ligt vast dat we in 2025 zero-emissie rijden. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Huub Lubbers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

HGJ.Lubbers@Zwolle.nl 
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100 GroenLinks Gemeente Hattem geen onderdeel meer van Regio IJssel-vecht voor MO en OGGZ 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022 /  
 
3.3.3 Paginanummer: 34 
 

Vraag Vanaf 2022 zal de gemeente Hattem geen onderdeel meer uitmaken van de regio IJssel-Vecht 
voor de maatschappelijke opvang en OGGZ. Ze sluiten zich aan bij de regio Oost-Veluwe 
(Apeldoorn).  

• Dit betekent dat er geld niet meer naar onze regio gaat, maar naar Apeldoorn, maar wat 
betekent dit in de praktijk? 

  

Antwoord In de praktijk betekent dit dat er 3 opvangplekken minder zullen zijn in de regio IJssel-Vecht vanaf 
2022. Inwoners uit Hattem maakten gemiddeld genomen gebruik van 3 plekken per jaar. De 
inwoners van Hattem zullen vanaf 2022 gebruik maken van de opvangplekken in de regio Oost-
Veluwe. In totaal zijn er ongeveer 150 opvangplekken in de regio IJssel-Vecht.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Willeke Jonker 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.jonker@zwolle.nl 
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101 GroenLinks Nazorg Zwolse gedetineerden 
 

Gesteld door fractie 
 

GroenLinks 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
3.3.2 Paginanummer:3 
 

Vraag We benaderen iedere Zwolse gedetineerde actief over de mogelijkheden voor nazorg binnen de 
gemeente Zwolle. 

• Hoe werkt dit?  

• Heeft de gemeente iedereen in beeld, ook mensen die van buiten de gemeente hier 
komen wonen al dan niet met begeleiding? 

  

Antwoord De gemeente Zwolle ontvangt een melding wanneer een inwoner gedetineerd wordt. Elke Zwolse 
gedetineerde (ongeacht in welke PI hij/zij zich bevindt) ontvangt een brief over de mogelijkheden 
voor nazorg binnen de gemeente Zwolle. Waar mogelijk en nodig stellen we samen met onze 
partners een plan van aanpak op. De gemeente van herkomst is primair verantwoordelijk voor de 
nazorg van haar gedetineerde inwoner. Dit betekent dat alleen Zwolse inwoners een brief 
ontvangen tijdens detentie.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door 
 

Elwin Foppen 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.foppen2@zwolle.nl 
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102 PvdA Energiemonitor 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Energiemonitor 2021 - leeswijzer 
 
Paginanummer:6-7 

Vraag  
De Energiemonitor verwijst naar de besparingsdoelstelling voor 2025 (1600 TJ lager dan in 2015). 
De figuur op blz. 6 geeft aan dat er nog niet veel schot zit in de voorgenomen besparing. 
 
Kan het college aangeven waarop het optimisme is gebaseerd dat de wijkuitvoeringsplannen er 
wel voor zullen zorgen dat die doelstelling wordt gehaald? Zijn daar al prognoses voor? 
 
Verder valt het op dat de monitor geen gegevens bevat over energiebesparing bij bedrijven. In het 
Ambitiedocument ‘Zwolle geeft je energie’ uit 2017 werd in het onderdeel ‘Besparing’ vermeld dat 
bedrijven verantwoordelijk zijn voor ruim 70% van de CO2-uitstoot in Zwolle en dat het college 
bedrijven zou gaan aanspreken op hun verantwoordelijkheid voor energiebesparing. 

• Waarom bevat de monitor geen informatie over de energiebesparing die bedrijven hebben 
gerealiseerd c.q. de komende jaren moeten gaan realiseren? 

• Hoe verlopen de gesprekken tussen de gemeente en het Zwolse bedrijfsleven over 
energiebesparing? 

• Heeft het college inzicht in (plannen voor) energiebesparing door Zwolse bedrijven? 

• Kan het college aangeven of het Zwolse bedrijfsleven op schema ligt in het realiseren van zijn 
aandeel in de energiebesparing in Zwolle? Zijn hier doelstellingen voor geformuleerd?  

• Als de besparing door bedrijven niet op schema ligt, wat kan het college dan doen om die 
achterstand te laten inhalen?          

  

Antwoord Kan het college aangeven waarop het optimisme is gebaseerd dat de 
wijkuitvoeringsplannen er wel voor zullen zorgen dat die doelstelling wordt gehaald? Zijn 
daar al prognoses voor? 
Energiebesparing bij bestaande woningen gaat naast bewustwording over isoleren en het 
opwekken van energie. Dit is deels een autonoom- en deels een geregisseerd proces. Als 
gemeente hebben we slechts beperkt inzicht in en invloed op de maatregelen die door particuliere 
woningeigenaren worden genomen; er is niet zoiets als een meldingsplicht. Wel stimuleren we 
maximaal het nemen van maatregelen bij particulieren. Dit via het faciliteren van beweging onderaf 
door bewonersinitiatieven (waar we in 2022 op blijven inzetten), en ook via gemeentebrede 
activiteiten, zoals campagnes, acties. Hier zien we steeds meer animo, wat nog eens wordt 
versterkt door de stijgende energieprijzen. Grootschaliger faciliteren we dit via de 
wijkuitvoeringsplannen (WUP’s). De komende jaren spreken we met de eigenaren en huurders van 
3 tot 5 duizend woningen in Holtenbroek AA-landen en met 1250 in Berkum. Dat gaat voor 
versnelling zorgen. We leggen de uitkomst vast in een Wijkuitvoeringsplan. 
 
Antwoord op vervolgvraag over bedrijven: 
 
In de bijgevoegd online monitor 
https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=66b51d71bdcd4bf187f540b926
876dcf   is de energiebesparing van het bedrijfsleven zichtbaar, o.a. een dalende lijn in het 
gasverbruik. Het is lastig te duiden of dit komt door energiebesparing, minder productie, of bijv. 
bedrijfsverhuizingen. De target is ook in deze grafiek aangegeven.  
In de praktijk verlopen de gesprekken met 'het' bedrijfsleven via meerdere sporen. In de wijken, via 
de ondernemersverenigingen en met individuele bedrijven. Daarnaast zijn bedrijven in  het kader 
van de Wet Milieubeheer verplicht een plan van aanpak op te stellen. De omgevingsdienst ziet 
hierop toe en geeft, vanuit de eerste ervaringen, aan dat de landelijke raming van 5% 
energiebesparing in 2025 haalbaar is.  Vele ontwikkelingen op het kruispunt van energietransitie 
en bedrijven verlopen overigens via andere tafels dan de gemeentelijke.   Onze prioriteit ligt 
conform aangescherpte strategie en aanpak programma energietransitie (raad 28 september 
2020) vooral bij de inwoners, woningen en wijken en natuurlijk op opwek, waarover we bestuurlijke 
afspraken hebben gemaakt.  Voor bedrijven zetten we in 2022 in op een aanpak voor de 
bedrijfsterreinen samen met het bedrijfsleven en Neo.  De focus is te komen tot een aanpak van, 
voor en door bedrijven. Daarnaast faciliteren we een waterstofproject op Hessenpoort. Het 
energieloket van Zwolle, Duurzaam Bouwloket, is daarnaast bezig met de gehele ontwikkeling van 
het ondernemersloket voor alle bedrijven. Dit loket zal in Q1 2022 operationeel zijn.   

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Menno ten Heggeler, in afstemming met P.Feldbrugge/J.Kok 

https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=66b51d71bdcd4bf187f540b926876dcf
https://zwolle.maps.arcgis.com/apps/MapSeries/index.html?appid=66b51d71bdcd4bf187f540b926876dcf
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Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.ten.heggeler@zwolle.nl 
0384983067/0384983252 
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103 PvdA Septembercirculaire Compensatie tekorten Jeugdzorg 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Beslisnota Uitkomsten Septembercirculaire 
 
Paginanummer: 4   2.1 Compensatie tekorten Jeugdzorg 

Vraag  

 Hoe verhoudt de compensatie zich tot de werkelijke tekorten van Zwolle op de Jeugdzorg?  
 

Antwoord Een exacte berekening van het tekort op het jeugdbudget is niet te maken, omdat de van het Rijk 
ontvangen totale inkomsten voor specifiek de uitvoering van de jeugdtaak vanaf 2018 niet meer 
exact is te bepalen.  
Als we het tekort bepalen op basis van het beroep op de algemene middelen, dan is het 
structurele tekort op het jeugdbudget opgelopen tot circa € 11 miljoen, er van uitgaande dat de 
geraamde besparingen in jeugdzorg van € 3 miljoen is te realiseren. Zoals aan de raad is 
toegelicht, blijkt echter dat deze besparing op basis van de huidige hervormingsmaatregelen niet is 
te realiseren. Daarnaast zijn de afgelopen jaren diverse incidentele investeringen uit de algemene 
middelen bekostigd om de hervorming in de jeugdzorg mogelijk te maken. 
Resumerend komt de hoogte van de ontvangen compensatie redelijk overeen met het 
gemeentelijk nadeel op de jeugdbudgetten. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Ronald Buitenhuis, Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl, 038 - 498 2679 
 
J.van.Dijk@zwolle.nl, 038-498 2664 
 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
mailto:J.van.Dijk@zwolle.nl
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104 PvdA Septembercirculaire Beschermd Wonen 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Beslisnota Uitkomsten Septembercirculaire 
 
Paginanummer: 6   2.10 Beschermd Wonen 
 
Weegt de korting op de integratie-uitkering Beschermd wonen voor Zwolle op tegen de lagere 
kosten door overgang van mensen naar de WLZ? 
 
Hoe groot zijn de negatieve gevolgen van het nieuwe verdeelmodel voor onze regio?   

Vraag  

  

Antwoord Tegenover de korting op de integratie-uitkering Beschermd wonen staat dat de mensen met  een 
langdurige zorgvraag Beschermd wonen overgaan naar de Wlz. De kosten van de Beschermd 
wonen voorziening van deze mensen komen niet meer ten laste van de gemeente maar van de 
Wlz. Deze operatie verloopt budgettair neutraal.  
 
De negatieve gevolgen van het nieuwe objectief verdeelmodel dat op 1 januari 2023 wordt 
ingevoerd bedraagt voor onze regio € 13 mln.  Dit is een korting van 21,6% op het budget. Voor de 
mensen die een beroep doen op een voorziening Beschermd wonen vanuit de Wmo is vanaf 2023, 
met een ingroeiperiode van 7 jaar, regionaal € 13 mln. minder budget beschikbaar. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

F. Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl/ 06-53730307 
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105 PvdA Uitvoeringsagenda Cultuur Hybride Productienetwerk 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Uitvoeringsagenda Cultuur Zwolle 2021-2024 
 
Paginanummer: 17  Hybride Productienetwerk 
 
Waarom lopen de bedragen van het extra budget van 2022 t/m 2024 af? Is hier sprake van 
toenemende inkomsten uit andere subsidiebronnen (bijv. provincie)? In de meeste gevallen 
vertonen extra budgetten in de Uitvoeringsagenda een gelijkblijvend verloop of zelfs een stijging.   

Vraag  

  

Antwoord Het Hybride Productienetwerk wordt verbreed naar de Stedelijke Cultuurregio Zwolle wat tot 
gevolg zal hebben dat in meerdere steden activiteiten worden ontwikkeld. De verwachting is dat 
betrokken gemeenten hiervoor ook subsidie beschikbaar zullen stellen. Er is bestuurlijk draagvlak 
in de regio voor deze co-financiering waardoor de bijdrage vanuit de gemeente Zwolle kan 
afnemen 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Marga Wobma-Helmich 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 

 

m.wobma@zwolle.nl/06-12652632 

 
  

mailto:m.wobma@zwolle.nl/06-12652632
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106 PvdA Uitvoeringsagenda Cultuur Fraterhuis en Zwolse Theaters 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Uitvoeringsagenda Cultuur Zwolle 2021-2024 
 
Paginanummer: 19  4.1. (Filmtheater Fraterhuis) en 4.2. (Zwolse Theaters) 
 
Bij extra zaalcapaciteit voor het Filmhuis wordt uitbreiding binnen Odeon als mogelijkheid 
genoemd. Binnen De Spiegel wordt een onderzoek gedaan naar de mogelijkheid van extra zalen 
en het realiseren van een vlakke vloer. Betekent dit dat bij uitbreidingsmogelijkheden voor het 
Filmhuis primair wordt gedacht aan de huidige Tuinzaal van Odeon? Of zijn er binnen het 
Odeoncomplex nog meer opties?    

Vraag  

  

Antwoord Er is onderzoek gedaan naar uitbreiding op de huidige locatie. Dit is een zeer complex en kostbaar 
vraagstuk. Momenteel wordt er een optie onderzocht op een andere locatie. Hierover wordt de 
raad zsm geïnformeerd.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door 
 

Anton Tuinman  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 

 
  

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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107 PvdA Uitvoeringsagenda Cultuur Cultuureducatie  
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Uitvoeringsagenda Cultuur Zwolle 2021-2024 
 
Paginanummer: 21   4.4.2. Cultuureducatie  
 
Cultuureducatie in Zwolle voorziet in een grote behoefte en door de groei van de stad wordt de 
druk op de budgetten steeds groter. Tegelijkertijd signaleert het college onzekerheid over de 
continuïteit van de bijdragen van provincie en Rijk. Moet Zwolle rekening voor de toekomst 
houden met hogere eigen uitgaven voor cultuureducatie gezien de opstelling van de andere 
overheden?  

Vraag  

  

Antwoord Voor de zeer korte termijn niet, daarna wel. De provincie heeft recentelijk haar subsidie ‘Cultuur 
aan de basis’ verhoogd. Deze subsidie is voor 4 jaar toegekend vanaf 2021. Het blijft afwachten 
wat de provincie na deze periode gaat doen. Ook is het nog niet zeker of het Rijk de cofinanciering 
na 2024 blijft verzorgen. Gegeven is wel dat de jaarlijkse indexatie de groei van de stad, en 
daarmee de druk op de budgetten, niet kan opgevangen.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 

Beantwoord door 
 

Anton Tuinman  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 

 
  

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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108 PvdA Voorwaarden SIA 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: pagina 4, betreffende voorwaarden SIA 

Vraag Gesteld wordt dat investeringen in duurzaamheid (KEC) integraal onderdeel zijn van de kosten van 
een projecten of gebiedsontwikkeling. Maar wat nu als het gaat om een project dat voor 100% 
bestaat uit fysieke duurzaamheidmaatregelen (bv. de ontwikkeling van een warmtenet in 
gemeentelijke eigendom, of de ontwikkeling van een windturbine door de gemeenten) Kan dit dan 
onder de SIA vallen? Volgens de harde voorwaarden (fysieke investering > 5 miljoen, te linken aan 
de omgevingsvisie) lijkt mij dat wel. Graag een reactie hierop of dit klopt.  
 

  

Antwoord In het voorstel dat het college doet, zou een dergelijke investering die losstaat van 
gebiedsontwikkeling niet onder de SIA vallen. Mochten er evenwel in de toekomst concrete 
ontwikkelingen zijn (zoals warmtenet in gemeentelijke eigendom of windturbine) die voldoen aan 
de gestelde voorwaarden van de SIA dan kan de Raad te zijner tijd besluiten om een project of 
ontwikkeling toe te voegen aan de SIA en van daaruit te financieren.  
  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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109 PvdA SIA 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: pagina 3, SIA 

Vraag Er wordt gesteld dat per september er drie projecten voor 33 miljoen beslag leggen op de 
investeringsruimte van de SIA: woningbouwimpuls Zwartewaterallee, eventvoorziening en 
woningbouwimpuls spoorzone. Hoezo leggen deze beslag op de investeringsruimte? Heeft d raad 
al besluiten genomen over de financiering van deze projecten vanuit de SIA dan? Of neemt het 
college hiermee een voorschot op wat het denkt/hoopt dat de raad gaat beslissen? 

  

Antwoord Op 4 oktober jl. heeft de Raad ingestemd met het voorstel eventvoorziening Voorsterpoort-Oost. 
Het voorstel woningbouwimpuls Zwartewaterallee is 1 november jl in de Raad behandeld en over 
de aanvraag woningbouwimpuls Spoorzone hebben wij de Raad via een informatienota dd. 7 
september geïnformeerd over het voornemen om de investering ten laste van de SIA te brengen.  
De besluitvorming over de investeringsgelden voor de Spoorzone vindt op een later moment in de 
Raad plaats. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door 
 

Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email  j.van.dijk@zwolle.nl 
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Vraag Het college stelt voor de voorwaarde dat investeringen minimaal 5 miljoen zijn toe te voegen aan 
de SIA. Wat is de onderbouwing om dit nu als hard criterium toe te voegen?  
 

  

Antwoord Het doel van de SIA is te sparen voor grote toekomstige investeringen. De ondergrens van € 5 
miljoen geeft aan dat het om grote investeringen moet gaan, daarbij sluiten wij aan de criteria die 
we ook hebben toegepast (en waar de Raad mee heeft ingestemd) voor minimale omvang bij 
gebiedsontwikkelingen en mobiliteitsinvesteringen (variant 1). 
Investeringen beneden de € 5 miljoen worden afgewogen binnen de beschikbare incidentele 
(reserve incidentele bestedingen) en/of structurele bestedingsruimte in de begroting. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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Vraag Gesteld wordt dat we momenteel veel starters en startups verliezen omdat de ondersteuning en 
het ecosysteem onvoldoende geregeld is. diverse onderzoeken laten dit ook in 2020 zien, aldus 
het voorstel. Hoeveel starters en startups verliezen we in Zwolle? Wat blijkt concreet uit de 
onderzoeken?  

  

Antwoord We kunnen geen exacte aantallen noemen, aangezien startups en het verhuizen van startende 
ondernemers niet dusdanig geregistreerd worden. 
 
De rapporten waar naar verwezen wordt zijn: 

• D. Morskieft Provincie Overijssel. (2020). Verkenning naar de behoeften van jonge 
startende ondernemers.  

• Elmar Cloosterman & Erik Stam. (2020). Entrepreneurial Ecosystem Index. Utrecht: 
Universiteit Utrecht en Birch Consultants.  

• Elmar Cloosterman, E. S. (2018). De Kwaliteit van Ecosystemen voor Ondernemerschap 
in Nederlandse Regio’s. Utrecht University. 

• Regio Zwolle. (2019). Jaarverslag 2019. Regio Zwolle Monitor 
 

Uit de Regio Zwolle Monitor blijkt dat de regio moet investeren in een goed ecosysteem voor 
startups. Er staat dat het aantal snelgroeiende bedrijven in Zwolle tussen 2013 en 2018 is 
achtergebleven op de rest van Regio Zwolle. Snelgroeiende bedrijven zijn niet allemaal startups 
aangezien startups ook een innovatief product of dienst; of een heel nieuw product of dienst 
leveren, maar het geeft een tendens weer. 
 
Uit de Entrepreneurial Ecosystem Index 2020 (Elmar Cloosterman & Erik Stam, 2020) blijkt dat de 
Regio Noord-Overijssel,  waar Zwolle onder valt op de 32e plek eindigt in het overzicht van de beste 
Regio’s voor ondernemerschap in Nederland. Zwolle heeft dus een opgave om tot een gunstig 
ecosysteem voor deze ondernemers te komen en ze te binden aan de stad, met name gelet op de 
groeiambitie. 
 
Uit gesprekken met Incubators als ZWINC en Launchlab en gesprekken met startups begin 2021, 
blijkt dat met name ondernemers die gestart zijn met het ondernemen naast de studie, na de 
startfase de onderneming gaan vestigen in hun woonplaats. De voordelen die we als stad te 
bieden hebben voor deze ondernemers moeten we zichtbaarder maken. 

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 

Beantwoord door 
 

Karin van Vilsteren 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

k.van.vilsteren-van.voorst@zwolle.nl 
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Vraag €500.000 wordt gevraagd als incidenteel werkbudget (2022 en 2023) in relatie tot het economisch 
perspectief? Waar wordt dit geld concreet aan uitgegeven?  

  

Antwoord Dit budget is grotendeels een voortzetting van het eerdere budget van de TopInnovatieCentra. 
Hieruit ondersteunen we onder andere het Polymer Science Park, Greenpac iLab (nu Zwinc), 
Perron038, Health Innovation Park etc. Daarnaast starten we in 2022 met de uitvoering van het 
Economisch Perspectief. Hierin gaan we extra inzetten op een aantal sectoren, waaronder de 
creatieve sector, ICT en ecommerce, Health en de maakindustrie. Stap 1 hierbij is het vormen van 
een sterke governance in deze sectoren. Daarnaast volgen er diverse netwerk- en 
kennisbijeenkomsten om de stad aantrekkelijker te maken voor ondernemers uit deze sectoren. 
 
Momenteel werken we samen met de speerpuntsectoren uit het Economisch Perspectief aan een 
uitvoeringsagenda. Deze uitvoeringsagenda zal ook aangeboden worden aan de raad, naar 
verwachting zal dit eind 2021/begin 2022 gebeuren.  Deze uitvoeringsagenda zal ook in januari 
2022 met een groot aantal ondernemers besproken worden.  

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 
 

Beantwoord door 
 

Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.van.ark@zwolle.nl 
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Vraag Gesteld wordt dat door de invoering van een financiele prikkel per 1 januari 2023 er voldoende tijd 
is om alle Zwollenaren te faciliteren. Graag ontvang ik een overzicht van welke wijken/straten nog 
gefaciliteerd moeten worden, om hoeveel huishoudens dit in totaal gaat en welke hiervan wanneer 
aan de beurt is. 
 

  

Antwoord Er zijn nog circa 30 hoogbouwlocaties die moeten worden gefaciliteerd. Dit zijn enerzijds 
nieuwbouwlocaties, maar ook al bestaande locaties waar gezocht wordt naar een passende 
oplossing (maatwerk). Nog 20.000 adressen moeten worden gefaciliteerd voor GFT/GFE 
inzameling. 
Hieronder vallen niet alleen hoogbouwlocaties verspreid over de stad, maar ook de compacte 
stadsdelen als Assendorp en de binnenstad. In deze gebieden optimaliseren we ook direct de 
PMD-inzameling.  

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

M. Kruizinga 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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Vraag Als onderdeel van de structurele en incidentele bestedingsvoorstellen worden veel formatie-
uitbreidingen voorgesteld. Wat zijn de totale bedragen/fte’s aan voorgestelde structurele en 
incidentele capaciteitsuitbreidingen? En hoe verhouden wij ons na deze uitbreidingen tot andere 
vergelijkbare gemeenten qua capaciteit? En hoeveel capaciteit wordt daarnaast als gevolg van de 
bestedingsvoorstellen naar verwachting ingehuurd?  
 

  

Antwoord 1.Het is lastig een volledig beeld te geven van de extra formatie. Deels heeft dat te maken met 
voortzetting van al lopende activiteiten waarvoor de formatie al in huis is, maar de dekking vanaf 
2022 bij de begroting 2022 wordt geregeld. Deels is bij bepaalde activiteiten nog niet geheel 
duidelijk of dit met extra tijdelijke formatie wordt ingevuld of sprake is van het verstrekken van een 
opdracht aan derden.  Hiervan is sprake bij de incidentele bestedingsvoorstellen.  
De structurele formatie-uitbreiding is circa 30 fte waarvan de totale kosten circa € 3 miljoen 
bedragen. 
Daarnaast is in 2022 sprake van incidentele uitbreiding (waarvan deels voortzetting vanuit 
voorgaande jaren) van circa 50 fte. Kosten circa 4,7 miljoen. 
 
De extra formatie is grotendeels nodig om de bestaande en nieuwe gemeentelijke taken uit te 
voeren. Daarnaast is sprake van extra formatie voor de bedrijfsvoering om een been bij te trekken 
vanwege de groei van de stad, de groei en de complexiteit van de projecten/ vraagstukken en 
activiteiten en de organisatie te kunnen ondersteunen. 
 
2.Wij en anderen beschikken niet over informatie hoe wij ons na deze uitbreidingen verhouden tot 
andere vergelijkbare gemeenten qua capaciteit.  
Onder andere de landelijke benchmark "personeelsmonitor A&O fonds" biedt het volgende inzicht 
(betreft alleen loonkosten) in de omvang van de gemeente Zwolle in vergelijking met vergelijkbare 
gemeenten: 

Gemeentelijke bezetting 
in fte in 2020 Zwolle 

> 100.000 
inwoners 
(excl. G4) 

alle  
gemeenten 

    

Per 1.000 inwoners 7,6 8 8,7 
 
3.Hoeveel capaciteit er daarnaast, als gevolg van de bestedingsvoorstellen, naar verwachting 
wordt ingehuurd, met betrekking tot de begroting 2022, is op dit moment niet aan te geven, deze 
informatie is niet beschikbaar. Voor een (belangrijk) deel wordt de uitvoering van de projecten in 
2022 vanuit de bestaande afdelingen opgepakt. Vooral de afdelingen die werken met de 
zogenaamde  "gestalde capaciteit" zoals bijvoorbeeld de afdeling Project-, Programma- en 
Procesmanagement en de afdeling Vastgoed.  Bij deze afdelingen zijn de medewerkers in 
hoofdzaak in vaste dienst en de gemaakte uren worden toegerekend aan de uit te voeren 
projecten. Op dit moment is niet aan te geven of en hoeveel externe inhuur nodig is om de 
beoogde projecten uit te voeren. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Marcel van Winsen (HR) / Bert Tory (CS) 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

maam.van.winsen@zwolle.nl / b.tory@zwolle.nl 
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Vraag Gevraagd wordt om een formatie-uitbreiding met 8 fte voor een periode van 2 jaar. Een uitbreiding 
met een volledig klein team insinueert dat er nu veel zaken niet opgepakt worden/niet goed gaan. 
Welke zijn dit? En wat maakt dat de uitbreiding slecht voor 2 jaar nodig is? Vervallen alle 
werkzaamheden na deze twee jaar weer?  

  

Antwoord Wij zien dat er op een aantal opgaves binnen het Sociaal Domein extra inzet benodigd is om de 
zwaarte van de opgaves, de hoeveelheid en de weerbarstigheid van de werkzaamheden te 
kunnen managen. Dat vraagt andere kwaliteiten, competenties en inzet dan de huidige 
medewerkers kunnen bemensen. Op inhoud blijft de expertise van de huidige medewerkers hard 
nodig, mede in relatie tot de Hervormingsagenda en de inbedding daarvan in reguliere 
werkzaamheden. Met name op de sporen c.q. programma’s Jeugd en Beschermd Wonen zijn de 
vraagstukken de komende jaren blijvend dynamisch en dusdanig van aard dat dit vraagt om meer 
strategische aansturing. Wellicht dus in de vorm van een programma/opgave. 
 
Daarnaast is extra beleidscapaciteit nodig om binnen de beweging Beschermd Wonen naar 
Beschermd Thuis en maatschappelijk opvang de basis op lokaal nivo op orde te krijgen voor de 
verdere decentralisatie van regio naar lokaal. Daarvoor is ook strategisch contractmanagement 
voor Beschermd Wonen nodig. Dit is een “ander vak” dan relatiemanagement wat bij de 
beleidsadviseur behoort. 
 
Om medewerkers MO de inzet van data en het versterken van datavaardigheden meer eigen te 
maken vraagt ook extra ondersteuning. De tijdelijk extra inzet hierop vertaalt zich in het zichtbaar 
ontwikkelen van medewerkers. Om dit als een olievlek nog meer te laten verspreiden, vergt dit 
echter een langduriger inzet dan 1 jaar. 
 
Bij de meeste incidentele investeringen hebben wij dit voorjaar besloten om incidentele 
investeringen te beperken tot 2 jaar. Dit om het nieuwe college de ruimte te geven eigen 
afwegingen te maken. Een inhoudelijk argument hierbij is dat de ontwikkelingen specifiek in het 
sociaal domein dermate snel gaan dat nu nog niet goed is in te schatten waar dan 
capaciteit/middelen nodig zijn. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Anja Jager 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4982570 

 
  



Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 121 van 231 
 

 

116 PvdA incidenteel bestedingsvoorstel 4 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: pagina 8, incidenteel bestedingsvoorstel 4. 

Vraag Waarom wordt de gemeente om een incidentele bijdrage gevraagd? Wat is de rol van de 
gemeente die maakt dat we hier een bijdrage aan leveren? Waarom betalen Landstede/CSE dit 
niet zelf? Hoe verhoudt dit zich tot de aanschaf van inventaris bij andere sporthallen (bv nieuwe 
WRZV-hallen)?  
 

  

Antwoord Victorium is een toevoeging op de sportaccommodaties in Zwolle en past daarmee binnen het 
sportaccommodatiebeleid. De Zwolse verenigingen betalen het gemeentelijke tarief en de 
inroostering gebeurt via Sportservice. En dat geldt voor de hele hal. Daarnaast is het zo dat 
Landstede CSE al meebetaalt aan de oprichting van de hal en juist ons heeft gevraagd mee te 
financieren om daarmee de langlopende vraag van de gym- en turnverenigingen voor een meer 
professionele hal mogelijk te maken.  
 
Met de komst van Victorium ontstaat in Zwolle een verdere optimalisatie van het aanbod voor de 
binnensportverenigingen (breedtesport). Met name de komst van een turnhal geeft een unieke 
kans en extra mogelijkheden voor het (sport)onderwijs van Landstede, onder andere via gebruik 
door het CSE en hun turntalenten en voor de gymnastiekverenigingen in Zwolle (inclusief 
acrogymnastiek). Zo kunnen ook de hier aanwezige talenten optimaal gebruik maken van de 
voorzieningen waardoor ze niet meer naar accommodaties in de regio of daarbuiten moeten 
uitwijken. Een stevige impuls derhalve in de breedtesportvoorzieningen in Zwolle met extra 
mogelijkheden voor talentherkenning en topsport.   
(Idem beantwoording vraag 29 CU) 
 

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 
 

Beantwoord door 
 

Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

b.jeensma@zwolle.nl 
038 - 498 22 98 
06 - 30 80 46 41 

 
  

mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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Vraag Waarom wordt hier gekozen voor incidentele formatie uitbreiding? Laat de formatie calculatie van 
Stimulansz alleen voor 2022 een tekort aan formatie zien?  

  

Antwoord Gelet op de onzekerheid over de effecten na de corona periode, wordt incidentele uitbreiding voor 
1 jaar gevraagd. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
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Vraag Waarom past de aanpak van de rotonde Eli Heimanslaan niet binnen de subsidiecriteria van de 
provincie? Heeft dat ook te maken met een focus op de auto op dit punt?  

  

Antwoord Aanleiding voor de aanpak van de rotonde is de doorstroming voor het autoverkeer. De provincie 
subsidieert voornamelijk infrastructurele aanpassingen die passen binnen hun eigen speerpunten, 
zoals verkeersveiligheid, fietsverkeer of regionale bereikbaarheid. De aanpak draagt niet bij aan 
het verbeteren van de regionale bereikbaarheid, het aanpakken van een objectief 
verkeersonveilige locatie of een substantiële verbetering voor het fietsverkeer. Het project is wel 
besproken met de provincie. Maar kansrijkheid voor subsidie werd door hen laag ingeschat.  

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Pieter de Jong 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

P.de.Jong@Zwolle.nl  
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Vraag Hoeveel laadpalen staat er op dit moment in Zwolle van de beoogde doelstelling van 200 tot 2022? 
Wat wordt de doelstelling voor de periode vanaf 2022? Hoeveel van de palen uit deze nieuwe 
doelstelling is het college van plan proactief te gaan plaatsen (in plaats van het afwachten van de 
aanvraag?) 

  

Antwoord In het plan van aanpak Zwolle geeft energie! Is voor de (college)periode 2018 – 2022 de ambitie 

opgenomen om 200 laadpalen te plaatsen. Binnen de huidige concessie met Allego, die begin 

2018 is gestart, zijn 177 laadpalen geplaatst.  

 

Daarnaast zijn er, aanvullend op dit aantal, in de afgelopen jaren 44 laadpalen in de 

parkeergarages gerealiseerd en 37 laadpalen voor de start van de huidige concessie met Allego. 

Hiermee staat het totaal aantal (semi) openbare laadpalen in Zwolle op 258 laadpalen. 

 

Voor de periode vanaf 2022 is nu (nog) geen concreet aantal laadpalen als doelstelling 
geformuleerd. Op dit moment wordt door de provincies Gelderland en Overijssel een aanbesteding 
gedaan voor de nieuwe laadconcessie. Als gemeente Zwolle hebben wij ons aangesloten bij deze 
nieuwe laadconcessie. In deze concessie is een uitrolstrategie geformuleerd die op hoofdlijnen uit 
vier onderdelen bestaat: 

1. Proactieve laadpalen 
2. Paal-volgt-auto laadpaal 
3. Laadpaal op basis van gebruikscijfers 
4. Laadpaal op aanvraag van gemeente. 

 

Alleen voor de eerste categorie zijn per gemeente concrete aantallen in de concessie-uitvraag 
opgenomen. Voor Zwolle is in de uitvraag opgenomen dat jaarlijks 40 laadpalen proactief geplaatst 
gaan worden. De aantallen bij de overige drie categorieën zijn afhankelijk van respectievelijk de 
concrete aanvragen van berijders van elektrische auto’s, het gebruik van de bestaande laadpalen 
of wensen vanuit de gemeente. 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 
 

Beantwoord door 
 

Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  
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Vraag Wordt alleen het noordelijk deel van de Klooienberglaan ingericht als fietsstraat? Of ook het 
zuidelijk deel, maar wordt dat later aangepakt? En in geval van het laatste, wanneer?  

  

Antwoord De planning is om 2022 te starten met de herinrichting van het noordelijk deel van de 
Klooienberglaan (Bachlaan – Van Weberhof). Aansluitend willen we ook het zuidelijk deel van de 
Klooienberglaan en mogelijk de Industrieweg aanpakken. De exacte planning is in belangrijke 
mate afhankelijk van de ontwikkelingen en de planning rondom het 
HoogWaterBeschermingsProgramma (kortweg: HWBP) en de Zwartewaterzone 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  
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Vraag Wanneer wordt de actualisering van het Groenbeleid opgepakt? Wat is de bijbehorende planning 
en wanneer kan de raad een voorstel verwachten?  
 

  

Antwoord We zijn nu bezig om het plan van Aanpak te maken, waarin ook een planning wordt opgenomen, 
die met u wordt gedeeld. Pas na goedkeuring van de begroting kunnen we deze definitief maken. 
De verwachting is dat we begin 2022 starten met het  traject van beleidsvorming en dat we eind 
2022 een eindconcept van de Groen&Recreatievisie hebben liggen ter verdere besluitvorming. Wij 
streven er naar het geactualiseerde beleidsplan eind 2022 aan u aan te bieden. 
 
 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

Rienko Baarslag 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

rjdw.baarslag@zwolle.nl 
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Vraag In hoeverre is het aanpassen van de maximumsnelheid binnen de bebouwde kom naar 30km per 
uur ook onderdeel van de actualisatie van het verkeersmodel? Wanneer kan er naar verwachting 
in de raad gesproken worden over het nieuwe verkeersmodel 

  

Antwoord Het aanpassen van de maximumsnelheid binnen de bebouwde kom naar 30 km/ uur is geen 
onderdeel van de actualisatie van het verkeersmodel. Wel kunnen de effecten ervan worden 
doorgerekend. Naar verwachting kan in het tweede kwartaal van 2022 over het verkeersmodel 
gesproken worden in de raad.  

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 

Beantwoord door 
 

Pieter de Jong 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

P.de.Jong@Zwolle.nl  
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123 PvdA Mantelzorg 
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Vraag 1.1.3 
1. We stimuleren een gezonde leefstijl en een zinvolle / prettige besteding van hun dag 

zodat zij optimaal kunnen functioneren en voldoende welbevinden (zingeving) ervaren. 
Hoort daar gezonde voeding ook bij? 

2. We dragen bij aan het versterken van de positie van mantelzorgers en het voorkomen 
van overbelasting, onder andere door een betere samenwerking tussen de informele en 
formele zorg, extra aandacht voor groepen mantelzorgers die meer risico lopen op 
overbelasting. 
Waar moet ik aan denken als we het hebben over informele zorg? 
En hoe ziet die samenwerking met formele zorg er dan uit? 

3. Er wordt subsidie verleend aan 
*Mantelzorg, zowel het vinden van mantelzorgers als het waarderen van 
mantelzorgers. 
Wat wordt bedoeld met het vinden van mantelzorgers; is dat het bereiken van 
mantelzorgers of hebben wij in Zwolle een tekort aan mantelzorgers? 

  

Antwoord 1. Daar hoort ook gezonde voeding bij. 
2.  Informele zorg betreft zorg uit het sociale netwerk van mensen (familie, vrienden en/of       

buren). Vanuit het maatwerkprincipe wordt formele zorg ingezet op basis van wat de 
informele zorg kan inzetten. 

3. Sinds geruime tijd is Steunpunt Mantelzorg (onderdeel van ZwolleDoet!) belast met het 
bieden van een luisterend oor, voorlichting en lotgenotencontact. Ook is het Steunpunt 
Mantelzorg verantwoordelijk voor de jaarlijks terugkerende Mantelzorgwaardering.  
Met het vinden van Mantelzorgers wordt primair bedoeld dat (nieuwe) mantelzorgers 
bereikt worden en weet hebben van de ondersteuningsmogelijkheden die er zijn. 
Daarnaast richt het Steunpunt zich op het zoeken naar vrijwilligers die bereid zijn (indien 
dat is gewenst) om bepaalde mantelzorgtaken op te pakken. Bijvoorbeeld bij 
alleenstaande mensen.   

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Mathijs Barendse 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.barendse@zwolle.nl 
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124 PvdA Versterken positieve gezondheid 
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1.2.1 

1) We verkennen hoe positieve gezondheid nog meer kan bijdragen aan mentaal 
welbevinden van inwoners 

 
Vraag Kan worden aangegeven hoe die verkenning er uitziet? 

  

Antwoord De gedachte achter positieve gezondheid is dat het ook gaat om sociale verbinding, betekenisvol 
je tijd besteden en weerbaar zijn. Door in te zetten op preventieve gezondheid willen we hier een 
bijdrage aan leveren voor de Zwolse inwoners. Met name voor kwetsbare mensen. Dit willen we 
bereiken in samenwerking met verschillende beleidsdomeinen en -programma´s en partners in de 
stad. Dit thema wordt meegenomen in de wijkgerichte aanpak rondom leefstijl en komt terug in de 
uitvoeringsagenda van het gezondheidsbeleid in 2022. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Anouk Ganseij 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.ganseij@zwolle.nl 
038-4982898 
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125 PvdA Versterken verenigingsleven na corona 
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1.2.3 
Het versterken van het verenigingsleven na corona. Verenigingen hebben het lastig om vanuit 
deze pandemie weer terug te keren in de nieuwe werkelijkheid van sport en bewegen, waar veel 
sporters kiezen voor een andere vorm van sport en bewegen (ongeorganiseerd en in de openbare 
ruimte) 
 

Vraag Waaruit bestaat deze versterking? 
 Zijn hier criteria voor? 

  

Antwoord Om inzicht te krijgen wat de gevolgen van de coronacrisis zijn voor Zwolse sportverenigingen en 
hoe dit invloed heeft op de toekomst van de verenigingen, heeft SportService Zwolle in mei 2021 
de coronamonitor uitgevoerd. In totaal hebben  41 sportvereniging de monitor ingevuld (respons 
30%).  
De verenigingen is gevraagd om aspecten op het gebied van ledenontwikkeling, financiën en 
binding en betrokkenheid te vergelijken met voorgaande seizoenen. Aangezien het seizoen voor 
de meeste verenigingen nog niet was afgerond, is er veelal ook naar de verwachting gevraagd. 
Vanuit de resultaten van de  ledenontwikkeling is niet direct te herleiden dat veel sporters 
uiteindelijk kiezen voor andere vormen van sport en bewegen (ongeorganiseerd en in de openbare 
ruimte).   
 
Op basis van de uitkomsten van de coronamonitor op de verschillende thema’s zijn er ronde 
tafelgesprekken gevoerd met sportverenigingen. Daarnaast vinden er individuele gesprekken 
plaats door de verenigingsadviseurs met de sportverenigingen om hen te ondersteunen na de 
corona pandemie. Maatwerktrajecten toegespitst op specifieke uitdagingen binnen de 
sportverenigingen.  
 
Er zijn geen specifieke criteria voor verenigingsadvies. In relatie tot corona is juist de monitor 
afgenomen om gericht onze dienstverlening aan te kunnen passen op specifieke uitdagingen bij 
sportverenigingen.  Deze ondersteuning bestaat dan uit: 
 

• Procesbegeleiding en advies   

• Scholingsaanbod  

• Thematische ondersteuning op:   
o Financiën  
o Binding en verbinding leden 
o Bestuurlijke vernieuwing 
o Communicatie 
o Vrijwilligerswerk  
o Inclusie  
o Vereniging en maatschappij 

 
  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 

Beantwoord door 
 

Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

b.jeensma@zwolle.nl 
038 - 498 22 98 
06 - 30 80 46 41  
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126 PvdA Gezonde onderwijsgebouwen 
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Vraag 1.3.3 
Wij hechten waarde aan gezonde onderwijsgebouwen. Gezond voor de gemeente als het gaat om 
het stichten van gebouwen en gezond voor de schoolbesturen als het gaat om de exploitatie van 
schoolgebouwen 
Gezonde gebouwen zijn ook gebouwen waar genoeg ventilatie is. Waar kunnen we dit 
terugvinden? 

  

Antwoord De verantwoordelijkheid voor het onderhoud van het binnenklimaat ligt primair bij de 
schoolbesturen. Daarbij hebben schoolbesturen vanuit het oogpunt van goed werkgeverschap, op 
grond van de Arbowetgeving, de verantwoordelijkheid zorg te dragen voor een veilige en prettige 
werkomgeving. De schoolbesturen ontvangen hiervoor bekostiging rechtstreeks van het Rijk via de 
lumpsum vergoeding.  
Het Rijk heeft middels de Specifieke Uitkering Ventilatie in Scholen (SUVIS) middelen beschikbaar 
gesteld voor de verbetering van het binnenklimaat in scholen. Op dit moment zijn er acht 
aanvragen ingediend binnen de gemeente Zwolle.  
Het thema ventilatie is onderdeel van de actualisatie van het IHP in 2022. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Robbert Jan Sluiter en Maureen Resokario 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.sluiter@zwolle.nl / m.resokario@zwolle.nl 
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127 PvdA Specifieke aandacht op bevorderen gezonde relaties 
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2.3.1 
Daarom ontwikkelen we een specifieke aanpak gericht op het bevorderen van gezonde relaties en 
voorkomen van complexe scheidingen.  
 

Vraag 1)Is aan te geven hoe deze specifieke aanpak er uit ziet? 
2)Er wordt in dit hoofdstuk een groot beroep op de huisarts gedaan. Is met deze plannen er ook 
rekening mee gehouden dat ook in onze regio er een tekort aan huisartsen is? 

  

Antwoord 1) Voor meer informatie over de aanpak verwijzen wij u naar de raadinformatienota ‘Sterk 
ouderschap, scheiden zonder schade’ dd. 29 maart 2021. In de halfjaarrapportage van  
sociaal domein vindt u op pagina 16 de actuele stand van zaken. 

2) De aanpak is niet van invloed op het tekort aan huisartsen. Inwoners komen met 
regelmaat bij de huisarts met relatieproblemen of met somatische klachten waar 
relatieproblemen de oorzaak van zijn. Door de aanpak ‘Sterk ouderschap, scheiden 
zonder schade’ kunnen inwoners rechtstreeks of via de huisarts terecht bij het relatie- en 
scheidingsteam Zwolle (voorheen: scheidingsplatform). 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Karin Wierenga 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

k.wierenga@zwolle.nl 
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4.3.1 Schuldhulpverlening 
De gemeente biedt de mogelijkheid om de schulden van inwoners over te nemen. Met analyse van 
de beginnende schuldensituatie wordt een problematische schuldensituatie voorkomen. We 
streven naar verbreding van het fonds. Vooralsnog wordt niet voorgesteld om extra middelen te 
voteren. 
 

Vraag Door het verbreden van het fonds zou je er gemakshalve vanuit kunnen gaan dat er dan ook meer 
geld voor nodig is. Waarom is daar niet voor gekozen? 

  

Antwoord Op dit moment is er nog geen dringende behoefte aan extra geld voor het voeden van het 
perspectieffonds. Dit heeft 2 redenen. De 1e reden is dat wij de afgelopen jaar niet extra inzet 
hebben gepleegd op het verbreden van het perspectieffonds vanwege de coronacrisis en de 
daarmee samenhangende extra maatregelen. Hierbij moet vooral gedacht worden aan de TONK 
die in zekere zin dezelfde doelstelling heeft als perspectieffonds namelijk het voorkomen van 
schulden ten gevolge van geringe inkomsten. 
De komende maanden zal, indien nieuwe corona maatregelen uitblijven, de verbreding van het 
perspectieffonds opnieuw ter hand worden genomen. Hiervoor is ook overleg noodzakelijk met 
partners en sociaal wijkteam.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Huub Lubbers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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Voldoende atelierruimte en expositieruimte alleen is niet voldoende. Er moet daarnaast een actief 
netwerk zijn van opleiders, makers en opdrachtgevers, waarin vraag en aanbod samen komen, 
kennis kan worden gedeeld en kan worden samengewerkt. Een belangrijke spil in de 
netwerkvorming is de branche-organisatie-in-wording Creative Works 
 

Vraag Is al duidelijk wanner Creative Works operationeel is? 

  

Antwoord Creative Works is op dit moment al operationeel en beschikt over een netwerkregisseur die het 
netwerk, de organisatiestructuur en de activiteiten verder kan uitwerken. De provincie en 
gemeente Zwolle hebben incidentele subsidies verstrekt, waarmee onder meer de Creative 
Council is opgezet: een digitaal platform voor vraag en aanbod van opdrachten uit de sector.  
In 2022 worden de activiteiten verder uitgebreid met creatieve café’s e.d.. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

Wim Heersink 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.heersink@zwolle.nl  
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Vraag Hoeveel ateliers worden er naar verwachting in 2022 en respectievelijk 2023 toegevoegd? In 
welke prijscategorieën? 
 

  

Antwoord De toevoeging van ateliers is sterk afhankelijk van de beschikbaarheid van locaties en de kansen 
die zich voordoen. In de komende periode zullen naar verwachting meerdere locaties vrij komen 
die geschikt (te maken) zijn voor ateliers, in verschillende prijscategorieën. Voor een evenwichtige 
verspreiding van de spots over de stad willen wij eerst een overall afweging maken over de vraag 
welke locaties wij willen ontwikkelen.  
  
Voor het jaar 2022 zijn wij erin geslaagd om Dwarz (Papendwarsstraat) structureel te maken (4 
ateliers) en wordt een locatie aan de Bergkloosterweg gereed gemaakt (ca. 4 ateliers).  
 
Ook in de tijdelijkheid doen zich kansen voor. Wij oriënteren ons daarbij vooral op de mogelijkheid 
om binnen lopende projecten tijdelijke ruimtes te realiseren. Zo zal bijvoorbeeld een deel van het 
HCO-pand beschikbaar komen, in de fase nà oplevering van ANNO. In het HCO-pand kunnen 
naar verwachting meerdere werkplekken geschikt worden gemaakt voor creatieve ondernemers.  
 
Conform de wet Markt en Overheid moeten wij een kostprijs dekkende huurprijs berekenen. 
Tegenwoordig is landelijk de standaardhuur voor ateliers €100 per m2 per jaar. Wij zullen in 
voorkomende gevallen steeds de kostprijs dekkende huur moeten berekenen en afwegen voor 
welke categorie potentiële huurders een locatie geschikt is. Het streven is gericht op een 
evenwichtige bediening van de doelgroepen, waarbij telkens wordt onderzocht welke mogelijk van 
subsidiering er is.   
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door 
 

WIm Heersink 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.heersink@zwolle.nl  
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Vraag Wij gaan in 2021/2022 onderzoeken in hoeverre Stadkamer al voldoet aan deze opgaven en waar 
ze nog op kunnen bijsturen. 
 
Waar wordt precies onderzoek naar gedaan? Er zou toch al een onderzoek plaatsvinden in 2021 
of is dat een ander onderzoek? 

  

Antwoord Er wordt momenteel onderzoek gedaan naar in hoeverre Stadkamer al voldoet aan de landelijke 
Netwerk agenda voor bibliotheken (de moderne bibliotheek). De resultaten worden eind 
2021/begin 2022 verwacht. Vandaar dat er staat 2021/2022.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Anton Tuinman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 
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Vraag Daarom ontwikkelen we WoonInzicht door tot het data- en kennisplatform voor Wonen in Zwolle. 
Ook willen wij in 2022 de resultaten van het woonmilieu/doelgroepenonderzoek implementeren in 
de verschillende gebiedsontwikkelingen. 
 
 
Voor welke doelgroep is Wooninzicht nu precies bedoeld? Wordt het bijvoorbeeld getoetst op 
gebruiksvriendelijkheid, toegankelijkheid voor een bredere doelgroep dan alleen 
ambtenaren/professionals uit de woningbranche? 

  

Antwoord Met WoonInzicht werken we aan een tool waarmee we data-gedreven kunnen sturen op de 
voortgang van het woningbouwprogramma. Er zijn al meerdere dashboards beschikbaar, maar de 
kunst zit hem in het verbinden van de verschillende momenten in de tijdlijn van het 
woningbouwprogramma: van woningbouwprogramma, tot vergunningverlening tot aan oplevering 
en alles daartussen. Dat is een hele uitdaging, waar wij ons het afgelopen jaar op hebben gericht 
in het programma Datagedreven werken. Onze primaire focus is op dit moment dan ook om het 
sturingsinstrument op orde te krijgen. Zodra we dat voor elkaar hebben, is het de bedoeling dat 
ook onze samenwerkingspartners data leveren en gebruik gaan maken van de tool. Door deze 
data samen te voegen kan iedereen op elk moment de status van de stad op het gebied van 
wonen bekijken. Tegelijkertijd kan WoonInzicht belangrijke informatie leveren bij het maken van 
keuzes voor de langere termijn. Dat doen we als gemeente niet alleen. Samen met 
woningcorporaties, ontwikkelaars, bouwers en makelaars bouwen we aan de toekomst van de 
stad. Met behulp van deze tool kunnen we nog beter samenwerken en informatie over wonen in 
Zwolle delen en verbinden. De bedoeling is dat deze informatie op allerlei manieren toegankelijk, 
inzichtelijk en deelbaar wordt. Het doel is dat WoonInzicht daarmee niet alleen beschikbaar is voor 
professionals en bedrijven, maar ook voor inwoners. De gebruiksvriendelijkheid en 
toegankelijkheid van de tool zal dan ook meegenomen worden in de doorontwikkeling van 
WoonInzicht. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 

Beantwoord door 
 

René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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Vraag In 2022 willen wij in Stadshagen pilots draaien waarin corporaties binnen de wettelijke ruimte en 
het gemeentelijk beleid huurwoningen voor middeninkomens ontwikkelen. 
 
Waarom is er gekozen voor een pilot? Welke informatie die nu nog niet aanwezig is, kan door het 
houden van een pilot inzichtelijk worden gemaakt? 

  

Antwoord Het idee is dat de corporaties ook middeldure huurwoningen passend gaan toewijzen aan 
huishoudens met een middeninkomen en dat de verhoging van de huurprijs in lijn ligt met die van 
de sociale huur. Je zou hier kunnen spreken van een verlengstuk van de sociale huur. Wij willen 
met name ontdekken of de middeldure huurwoningen, waarvoor de gemeente een passende 
grondprijs heeft afgegeven, ook "passend" aan huishoudens met een middeninkomen zijn 
toegewezen. Bij welke huishoudens zit dan de meeste urgentie, moet daar in de toekomst wellicht 
een ander woonconcept voor worden ontwikkeld? Met andere woorden, de pilots beogen 
ervaringen opleveren voor het stadsbreed uitrollen van een programma middeldure huur voor de 
middeninkomens.  

  

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 

Beantwoord door 
 

René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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Vraag Bij renovatie van de bestaande woningvoorraad maken we prestatieafspraken over energetische 
(E)renovatie, mogelijkheden van klimaatadaptatie en circulariteit en stimuleren dit bij particuliere 
woningverbetering. 
 
Maakt de gemeente ook prestatieafspraken met particuliere verhuurders, zoals 
beleggersverhuurders (bijv Vesteda, MVGM)? 

  

Antwoord Nee, die maakt de gemeente niet. De basis voor prestatieafspraken in de huurmarkt ligt in de 
Woningwet en ziet uitsluitend toe op de corporaties, formeel gezegd de Toegelaten Instellingen. 
De prestatieafspraken met de corporaties hebben daarmee een wettelijke en niet-vrijblijvende 
status. De afspraken met de corporaties gaan niet alleen over de groei van de sociale huur, maar 
ook over betaalbaarheid, leefbaarheid, wonen en zorg, duurzaamheid etc. Een dergelijk brede 
scoop van afspraken is nauwelijks te maken met particuliere verhuurders waar financieel 
rendement voorop staat. Corporaties en gemeente sturen op maatschappelijk rendement. 

  

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 

Beantwoord door 
 

René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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Vraag Inwoners bij de start van een maatschappelijke  of ruimtelijke ontwikkeling zeggenschap ervaren. 
 
Is de bedoeling dat inwoners alleen zeggenschap ervaren of wil de gemeente dat inwoners ook 
daadwerkelijk invloed krijgen?  

  

Antwoord Met de opmerking wordt bedoeld dat bewoners gehoord worden bij de start, maar ook bij het 
verdere  verloop van een proces, hun inbreng kunnen geven en dat steeds een zorgvuldige 
terugkoppeling wordt gegeven op wat met hun inbreng is gedaan.  
Het gaat erom dat inwoners duidelijk zou moeten zijn met wat er met hun inbreng is gedaan (en 
daar ook tevreden mee zijn) , maar eventueel niet tevreden zijn met de uiteindelijk uitkomst van het 
totale proces. Elementen als bijv. schaalniveau of doel maakt dat er vaak een afweging van 
belangen plaats moet vinden.  

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Hanneke Valkeman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

whj.valkeman@zwolle.nl 038-498 2279 
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Vraag MijnWijk is hierbij een belangrijk digitaal platform. 
 
Hoeveel gebruikers heeft MijnWijk? Is er al inzicht in het type inwoners dat er gebruik van maakt? 
Wanneer wordt het geëvalueerd? 

  

Antwoord Hoeveel gebruikers heeft MijnWijk? 
Er zijn 753 gebruikers die een account hebben aangemaakt. Het programma laat zien hoeveel 
mensen een account aanmaken. Een account is nodig om een idee of reactie te plaatsen. Het 
bezoeken van de site kan zonder account.  
 
Is er al inzicht in het type inwoners dat er gebruik van maakt? 
Nee. We kunnen op de kaart zien waar initiatieven plaatsvinden en waar witte vlekken zijn. Het is 
algemeen bekend dat in Assendorp, Aa-landen en Stadshagen veel initiatieven zijn. In de wijken 
Holtenbroek, Diezerpoort en Zeeheldenbuurt is meer ondersteuning nodig.     
 
Wanneer wordt het geëvalueerd? 
Het gebruik en werking van het platform is in januari intern geëvalueerd en geconcludeerd is dat 
het platform succesvol is in het stimuleren van inwonerinitiatieven en transparant communiceren 
over initiatieven. Het aantal initiatieven op de site is opgelopen tot 197. Uit een enquête onder een 
klein aantal gebruikers komt naar voren dat de website als gebruiksvriendelijk en aantrekkelijk 
wordt ervaren. Wel zijn er verbeterpunten. Zo is er behoefte om de levendigheid op het platform te 
vergroten door meer interactie en meer informatie aan te bieden, makkelijker toegang te bieden tot 
de website via een app en bredere bekendheid te geven aan de website door initiatieven geregeld 
via social media te delen. Ook zien we doorontwikkelingsmogelijkheden waarbij de participatie 
voor gemeentelijke projecten via deze website kan lopen. Daar experimenteren we mee. 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

René Stuij /  Ilse Bloemhof 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.stuij@zwolle.nl  06 46884494 

 
  

mailto:r.stuij@zwolle.nl
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137 PvdA Ervaringsdeskundige SWT's 
 

Gesteld door fractie 
 

PvdA 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 8 
 

Vraag Dit wordt bereikt door de inzet van een ervaringsdeskundige. 
Voor de jaren 2022 en 2023 is daarvoor een budget nodig van € 43.000 
 
Een ervaringsdeskundige op welk gebied? En is 1 ervaringsdeskundige voldoende voor alle 
SWT’s? 

  

Antwoord Het betreft een ervaringsdeskundige op het gebied van jeugd en multiproblematiek. Deze 
ervaringsdeskundige wordt in 2 wijkteams ingezet. Na evaluatie vindt beoordeling plaats over de 
wenselijkheid van uitbreiding.   

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Fatiha El Hamdaoui 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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138 PvdA Regenbooggelden 
 

Gesteld door fractie 
 

Pvda  

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: Incidentele bestedingen 
Kan worden aangegeven tot hoelang de Regenbooggelden nog van kracht zijn? 

Vraag  

  

Antwoord De financiering van de lokale regenbooginzet is als volgt: 
- Jaarlijkse subsidie ministerie van OC&W in verband met aanpak regenbooggemeente: € 

20.000. 
- Uit lokale middelen betalen we structureel 0,2 fte beleidsinzet voor de lokale 

LHBTI/regenboogagenda.  
 

De subsidie vanuit OC&W loopt tot en met 2022. Over het voortzetten daarvan is nog niets 
bekend. In 2022 wordt een landelijke evaluatie van het regenboogbeleid gehouden.  
 
Voor de regionale aanpak LHBTI geldt: 

- Subsidie ministerie OC&W 2019 tot en met 2022: € 50.000 per jaar 
- Subsidie provincie Overijssel 2020 tot en met 2023: € 25.000 per jaar 
- Bijdrage / cofinanciering gemeente Zwolle 2019 tot en met 2022: € 25.000 per jaar. 

 
De beschikking van OC&W is eind november 2019 gekomen. Die van de provincie in 2020. We 
zijn in maart/april 2020 gestart met het de regionale aanpak. Het project loopt daarom tot en met 
2023. 
De subsidie voor de regionale aanpak is aan de regio’s Dordrecht en Zwolle verstrekt. En recent 
heeft ook Amersfoort middelen gekregen voor een regionale aanpak. Samen met Movisie 
onderzoeken we in 2023 de resultaten. Afhankelijk daarvan kunnen we met het ministerie van 
OC&W in gesprek over voortzetten van de aanpak/subsidie.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Stefan Nijhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-50009312 / s.nijhuis@zwolle.nl 

 
  



Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 144 van 231 
 

 

139 SP Fonds bovenwijks 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Fonds bovenwijks 
 

Vraag Wat is de huidige status van het voornemen te komen tot een fonds bovenwijkse voorzieningen? 
 

Antwoord In de informatienota d.d. 2 november 2020 is aangegeven welke stappen dienen te worden 
doorlopen om te komen tot een Nota kostenverhaal gebiedsoverstijgende voorzieningen. De 
ontwikkelingen op het gebied van de Omgevingswet (de concept amvb over het nieuwe instrument 
de “financiële bijdrage”), de Strategische Investeringsagenda en de aanvraag Woningbouwimpuls 
Spoorzone hebben afgelopen periode extra aandacht gevraagd en daarmee invloed gehad op de 
eerder afgegeven planning en inhoud van de op te stellen nota.  
 
De Omgevingswet en de daarin benoemde instrumenten spelen een belangrijke rol bij het bepalen 
van de richting van de nota. De voorlopige inwerkingtredingsdatum van de Omgevingswet staat op 
1 juli 2022. Het vaststellen van een nota dient daarom rekening te houden met de 
inwerkingtredingsdatum van de Omgevingswet en de ontwikkelingen/wijzigingen ten aanzien van 
de Omgevingswet die tot de datum van inwerkingtreding kunnen plaatsvinden. Ook heeft de 
onlangs gedane aanvraag Woningbouwimpuls Spoorzone invloed op de op te nemen lijst 
voorzieningen. Tevens leveren de recent vastgestelde Omgevingsvisie “Mijn Zwolle van Morgen” 
en de in ontwikkeling zijnde Strategische Investeringsagenda belangrijke input voor het  bepalen 
van de richting van de nota.  
 
Afgelopen periode is gewerkt aan een praktische verdiepingsslag en zijn de denkrichtingen 
verkend. De verwachting is dat eind 2021/begin 2022 het gesprek met de raad kan worden 
gevoerd waarbij richting kan worden gegeven aan de inhoudelijke uitwerking, de reikwijdte en de 
timing van vaststelling van de Nota kostenverhaal gebiedsoverstijgende voorzieningen. Het 
vaststellen van de nota kan dan in 2022 door de raad plaatsvinden 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door A. van Roon  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

2418/acm.van.roon@zwolle.nl 
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140 SP Sociale huur 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Sociale huur 
 

Vraag Wat is op dit moment de wachttijd voor een sociale huurwoning in de wens en spoedmodule? 
Hoeveel actief en passief woningzoekers zijn er op dit moment?  
 

Antwoord De wachttijd voor een woning in de wensmodule in Zwolle was in Q3 van dit jaar: 4,7 jaar. De 
wachttijd voor wenswoningen schommelt al jaren rond de 4,5 jaar. De wachttijd voor woningen in 
de spoedmodule meten de corporaties niet. Deze indicator heeft ook weinig toegevoegde waarde 
aangezien deze woningen via loting verdeeld worden. Iemand kan dus na 1x reageren al geluk 
hebben maar iemand kan ook na 50x reageren nog geen woning gevonden hebben. Hier speelt 
dan ook nog eens sterk mee hoe vaak iemand reageert. 
Er staan op dit moment 43.718 mensen ingeschreven in de Woningzoeker, hiervan zijn er 10.152 
actief. Dit geldt voor de hele Woningzoeker (hier zitten dus ook woningzoekenden bij die zoeken 
naar een woning in Kampen, Zwartewaterland of Steenwijkerland). 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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141 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 43:Flexwonen 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
Incidenteel bestedingsvoorstel 43:Flexwonen 

 
Vraag 1. Hoe verschilt dit van de eerdere plannen voor  semi-permanente woningbouw? 

2. Bij semi-permanent bouwen waren locaties het probleem. Welke locaties zijn in beeld of 
hoe wordt dit onderzocht? 

3. Waarom wordt er niet meteen geld gevraagd om de corporaties te laten bouwen (zoals 
eerder genoemde semi-permanente bouw)?  

 
 

Antwoord Doel van deze aanvraag is een kwartiermaker/aanjager aan te stellen die verkent welke actieve rol 
de gemeente eventueel samen met partners kan vervullen om flexwonen in te zetten als strategie 
en breekijzer in de urgente woonvraag van nu en het wonen van de toekomst; geleidelijk, adaptief 
en permanent. Verschil met de semipermanente woningbouw aanpak uit het verleden is dat die 
zich puur richtte op korte termijn oplossingen voor de urgente woonvraag op tijdelijke locaties.  
Doel van de nieuwe aanvraag is daarmee niet alleen op tijdelijke locaties en korte termijn te richten 
maar soepeler en flexibeler nadenken welke stad we willen maken, wat voor woningen we willen 
maken, slimmer en sneller kunnen produceren en circulaire woningen daarvoor inzetten. Wat 
vraagt dit in actieve rolneming van de gemeente? (risiconemend, ontwikkelend, 
experimenterend)  Wat vraagt dit van financiering- en ontwikkelwijze? Hoe kunnen we doorbraken 
in productie veroorzaken? Onderdeel van de verkenning is kansen en risico’s van concrete 
businesscases en locaties verkennen.  De verkenning doen we samen met onze ontwikkelpartners 
waaronder de corporaties, die hiervoor al ideeën verkennen. 
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl  

 
  

mailto:r.van.dijk@zwolle.nl
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142 SP Structureel bestedingsvoorstel 15 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
structureel bestedingsvoorstel 15 
 

Vraag Het feit dat een gemeente, die het minnelijke schuldhulptraject heeft uitgevoerd, mag niet meer 
het WSNP uitvoeren. Nou hebben we korte tijd eigen bewindvoerders gehad (los van WSNP). 
Maar dat is al vrij snel weer stopgezet.  
Is deze ontwikkeling een reden (geweest) om het besluit te stoppen met bewindvoerders in dienst 
van de gemeente te heroverwegen?  
 

Antwoord De gemeente Zwolle heeft al vele jaren geen beschermingsbewindvoerders in eigen dienst gehad. 
Wel bestond er in 2017/2018 het plan om 1,0 fte bewindvoerder aan te trekken. Dit plan is 
heroverwogen vanwege de kosten en verscherpte eisen van Justitie voor het uitvoeren van 
beschermingsbewind. Het realiseren van een continue bezetting, voldoende bereikbaarheid en 
goede opleiding is op een dergelijke kleine schaal niet efficiënt. 
Zie ook het antwoord op vraag 27. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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143 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 1  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
incidenteel bestedingsvoorstel 1  
 

Vraag Formatie afdeling Maatschappelijke Ontwikkeling. 
Hoeveel FTE wordt er voor deze € 800.000,00 ingekocht? 
Begrijp ik uit de tekst goed dat deze mensen voornamelijk procesmatig / beleidsmatig bezig zijn? 
En dat het dus geen veldwerkers / hulpverleners zijn? 
 

Antwoord Wij zien dat er op een aantal opgaves binnen het Sociaal Domein extra inzet benodigd is om de 
zwaarte van de opgaves, de hoeveelheid en de weerbarstigheid van de werkzaamheden te 
kunnen managen. Dat vraagt andere kwaliteiten, competenties en inzet dan de huidige 
medewerkers kunnen bemensen. Op inhoud blijft de expertise van de huidige medewerkers hard 
nodig, mede in relatie tot de Hervormingsagenda en de inbedding daarvan in reguliere 
werkzaamheden. Met name op de sporen c.q. programma’s Jeugd en Beschermd Wonen zijn de 
vraagstukken de komende jaren blijvend dynamisch en dusdanig van aard dat dit vraagt om meer 
strategische aansturing. Wellicht dus in de vorm van een programma/opgave. 
 
Daarnaast is extra beleidscapaciteit nodig om binnen de beweging Beschermd Wonen naar 
Beschermd Thuis en maatschappelijk opvang de basis op lokaal nivo op orde te krijgen voor de 
verdere decentralisatie van regio naar lokaal. Daarvoor is ook strategisch contractmanagement 
voor Beschermd Wonen nodig. Dit is een “ander vak” dan relatiemanagement wat bij de 
beleidsadviseur behoort. 
 
Om medewerkers MO de inzet van data en het versterken van datavaardigheden meer eigen te 
maken vraagt ook extra ondersteuning. De tijdelijk extra inzet hierop vertaalt zich in het zichtbaar 
ontwikkelen van medewerkers. Vooralsnog is dit capaciteit voor twee jaar. 
 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anja Jager 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4982570 
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144 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 2 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
Hervormingsagenda sociaal domein 
 

Vraag Het is mij in de verklarende tekst niet goed helder wat er exact met dit geld gedaan wordt. 
Begrijp ik uit de tekst dat dit met name proces kosten zijn, onderzoekskosten enzovoorts? 
En dat het dus geen geld is dat direct ten goede komt aan veldwerk / hulpverlening?  
 

Antwoord Een gedeelte zijn projectkosten voor het programma van de Hervormingsagenda; dat betreft 
aansturing, ondersteuning, communicatie, monitoring en externe expertise. Het merendeel is 
echter voor invulling van initiatieven zoals het aanjagen van genoeg aanbod voor ouderen in de 
sociale basis, een overzichtsfunctie voor daginvulling, de invulling van maatschappelijke   
participatie en bureau toegankelijk Zwolle. Dus dat komt direct ten goede aan ondersteuning. 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
René de Heer 
Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Maaike Ganzeboom/ Suzanne Bruns 
 

 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

s.bruns@zwolle.nl 
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145 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 11  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
incidenteel bestedingsvoorstel 11 Ervaringsdeskundige 
 

Vraag Op welk specifiek terrein wordt de ervaringsdeskundige gevraagd/ingezet? 
 

Antwoord Het betreft het terrein van jeugd en multiproblematiek. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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146 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 16 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 8 
incidenteel bestedingsvoorstel 16 
 

Vraag Beschermd wonen naar beschermd thuis 
Gaat deze € 540.000,00 naar hulpverlening en veldwerkers of gaat dit naar 
procesinrichting/beleid?  
Indien beide. Wat is de verdeling daartussen?  
 

Antwoord Deze middelen worden ingezet op ontwikkeling van vormen van beschermd thuis (o.a. geclusterde 
woonvoorzieningen), dus ondersteuning van psychisch kwetsbare inwoners. Daarnaast zullen 
deze middelen worden ingezet op projecten gericht op het versterken van wijken, zodat deze goed 
worden toegerust voor de landing van de beweging van beschermd wonen naar beschermd thuis 
in de wijk.  Het gaat dus om middelen voor uitvoering en niet voor beleidsontwikkeling. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Thijs-Jan van der Veen 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tj.van.der.veen@zwolle.nl 
038-4982496 

  

 
  

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl
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147 SP Incidenteel bestedingsvoorstel 23 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 23 
incidenteel bestedingsvoorstel 23 
 

Vraag Formatie inkomensondersteuning; bijstandsverlening 
De formatie is neem ik aan structureel onvoldoende. Waarom wordt dit dan incidenteel 
gefinancierd? 
(Stimulansz heeft, neem ik aan, niet alleen voor 2022 een formatietekort geconstateerd…?) 
 

Antwoord Gelet op de onzekerheid over de effecten na de corona periode, wordt incidentele uitbreiding voor 
1 jaar gevraagd. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
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148 SP Bijzondere bijstand 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 7 
Septembercirculaire 
 

Vraag € 137.000,00 bijzondere bijstand. 
Zie ik het goed dat voor dit bedrag nog geen specifieke besteding is ingevuld voor 2022? 
(Ook niet in het sociaal herstelplan?)  
Is dit bedrag geoormerkt?  
 

Antwoord Daar is wel een beroep op gedaan in het sociaal herstelplan. Dat staat op pagina 10 van het 
sociaal herstelplan.Het maakt deel uit van de € 411.000 Schuldenbeleid en bijzondere bijstand 
2022 Corona compensatie.  
 
Het bedrag is niet geoormerkt. Dit bedrag is gebruikt als onderdeel van de dekking voor de totale 
uitgaven in het herstelplan. 
 

 
  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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149 SP Septembercirculaire 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 7 
Septembercirculaire 
 

Vraag € 132.000,00 re-integratie bijstand, € 388.000,00 impuls bijstand, zie ik het goed dat voor dit 
bedrag nog geen specifieke besteding is ingevuld voor 2022? 
(Ook niet in het sociaal herstelplan?)   
Zijn deze bedragen geoormerkt 
 

Antwoord Deze bedragen zijn nog niet geoormerkt. 
In afwachting van nadere bestedingsvoorstellen is dit toegevoegd aan het coronabudget. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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150 SP Sociaal Herstelplan Zwolle 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Webpagina nummer: 17 
 

Vraag Het college houdt € 820.000,00 (van de Blokhuis middelen) beschikbaar voor ‘Herstel met de stad’ 
voor het oplossen van mogelijke problemen. 
In hoeverre is dit geld gelabeld?  
 

Antwoord Deze middelen zijn onder andere beschikbaar voor mentale ondersteuning jongeren, 
mentaal en sociaal welzijn van kwetsbare groepen zoals bijvoorbeeld bestrijden van eenzaamheid 
en gezonde leefstijl. Wij willen met partners in de stad te kijken, wat er nodig is specifiek voor 
Zwolle om de negatieve effecten van Corona tegen te gaan. 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Suzanne Bruns 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
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151 SP Halfjaarrapportage HVA - personeelswisselingen SWT 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA 
  
 

Vraag Algemeen sociaal domein 
Wat is het verloop (personeelswisselingen) binnen SWT? 
 
 

Antwoord Het verloop bedraagt 6,8 % ( dat betreft 15 van de 222 medewerkers). 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
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152 SP Halfjaarrapportage HVA - ziekteverzuim 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA 
 
 

Vraag Algemeen sociaal domein 
Wat is het ziekteverzuim% bij SWT? 
En wat is de ontwikkeling daarin (negatief of positief)? 
 

Antwoord Het ziekteverzuim bij het SWT bedraagt 4,4% (peildatum eind september 2021).  
We zien hierin een positieve ontwikkeling.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Fatiha El Hamdaoui 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

F.El.Hamdaoui@swt.zwolle.nl 
 
 

 
  



Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 158 van 231 
 

 

153 SP Halfjaarrapportage HVA - kwijtschelden eigen bijdrage 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA 
 
 

Vraag Algemeen sociaal domein. 
De eigen bijdrage kan worden kwijtgescholden (abonnementstarief). 
Wat zijn daarvoor de criteria? 
Op welke wijze(n) / hoe kan dat?  
Hoe vaak is dat in 2020 en 2021 daadwerkelijk toegepast / verleend?  
 

Antwoord Het actief vanuit de gemeente kwijtschelden, ofwel vrijstelling verlenen, van de eigen bijdrage die 
door het CAK zou worden opgelegd is individueel maatwerk. Het gebeurt bijvoorbeeld in hele 
schrijnende situaties waarbij een client mogelijk zorg zal mijden als er een eigen bijdrage wordt 
geheven, of bij ernstige schuldenproblematiek en soms (tijdelijk) bij statushouders.  De sociaal 
werker geeft altijd voorlichting aan de inwoner over de eigen bijdrage; deze informatie wordt ook 
opgenomen in het ondersteuningsplan en beschikking. Een sociaal werker kan na beoordeling van 
de situatie een vrijstelling voorstellen. Dit gaat altijd in overleg met de teamleider en wordt dan in 
Gidso vastgelegd.  De backoffice kan de vrijstelling rechtstreeks doorgeven in het Ketenportaal 
van het CAK. Deze vrijstelling overruled de invoer van eigen bijdrage in Gidso, zodat de inwoner 
geen facturen krijgt.  In 2020 is deze vrijstelling (al dan niet voor een kortere periode)  47 keer 
verstrekt. In 2021 tot nu toe 29 keer.  
 
Naast deze actieve kwijtschelding aan de voorkant door de gemeente, vindt door het CAK ook een 
vrijstelling plaats als het gaat om bepaalde situaties. Dit gebeurt bij situaties waarin er een 
samenloop is met de WLZ of met BW, of als er sprake is van een meerpersoonshuishouden 
waarvan iemand nog niet de AOW leeftijd heeft bereikt.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Suzanne Bruns 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

S.Bruns@Zwolle.nl 
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154 SP Halfjaarrapportage HVA - aantal gerealiseerde beschutte werkplekken  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HVA 
 

Vraag Algemeen sociaal domein. 
Wat is het aantal gerealiseerde beschutte werkplekken op dit moment? 
Waar zijn deze gerealiseerd?  
 

Antwoord De stand per 1 oktober 2021 is  
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De overige gemeenten zijn: Hattem 2, Dalfsen 1, Zwartewaterland 1, Oldebroek 1 
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Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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155 SP Halfjaarrapportage HvA Spoor 2 samenvatting  
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Halfjaarrapportage HvA Spoor 2 samenvatting  
Pagina nummer: 8 
 

Vraag Hier staat dat wachttijd beschermd wonen van 326 naar 98 dagen is gegaan. 
Hier staat dat wachttijd begeleid wonen van 208 naar 113 dagen is gegaan. 
Wat is het meetmoment van die 326 en 208 dagen?  
Wat is het meetmoment van die 98 en 113 dagen? 
Hoe is dit in praktische zin gerealiseerd? (De uitleg op bladzijde 9 en 10 verklaart deze afname 
namelijk niet (goed).)  
In hoeverre is hier sprake van een papieren werkelijkheid / administratieve opschoning / herijking 
invloed overgang WLZ of iets van dien aard? En in hoeverre is hier dus sprake van een 
daadwerkelijke verbetering?   
 
 

Antwoord Wat betreft het meetmoment van de 326 en 208 dagen is dit eind januari 2021 geweest. Het 
meetmoment van de 98 en 113 dagen is begin juli 2021. 
De gemiddelde wachttijden zijn aanzienlijk verminderd. Dit komt met name doordat een aantal 
cliënten met een relatief lange wachttijd het afgelopen half jaar van de wachtlijst zijn gegaan. De 
opening van de woon-zorgvoorziening Geert Grootestraat heeft geleid tot doorstroom en instroom 
van een aantal wachtenden, mogelijk heeft dit ook een gunstig effect gehad op de gemiddelde 
wachttijd. Doordat de wachtlijst nu bijna volledig is geactualiseerd, is de verwachting dat de 
wachttijden van juli een betrouwbaarder beeld geven van de werkelijke wachttijd, dan de 
wachttijden van begin dit jaar. Dit betekent dat de realisatie voortgekomen is uit een combinatie 
van factoren; zowel een actualisatie van de lijst als ook een daadwerkelijke verbetering. 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Catharine Schutter 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl 
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156 SP Uitvoeringsagenda Cultuur aandacht voor amateur verenigingen 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Uitvoeringsagenda Cultuur 2021-2024  
 

Vraag Algemeen 
Ik mis in de uitvoeringsagenda de nadrukkelijke aandacht voor amateur muziekverenigingen, 
fanfares, dansgezelschappen, koren enzovoorts. Zie ik iets over het hoofd of is dat elders belegd?  
 
 

Antwoord De uitvoeringsagenda richt zich vooral op de inzet van de extra middelen.  
Op basis van de huidige infrastructuur denken we dat de Regeling Amateurkunst bij de gemeente 
en de uitvoering van het  
en Fonds Amateurkunst en het Buurt Cultuurfonds, op orde zijn.  
Wel voorzien we in de nabije toekomst druk op deze fondsen ivm de groei van de stad.  
De indexatie kan de groei van de stad en daarmee de druk op de fondsen, niet opvangen. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Anton Tuinman  
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 
 

 
  

mailto:Ab.tuinman@zwolle.nl
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157 SP Armoedemonitor Tegemoetkoming Hoge Zorgkosten 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Armoedemonitor 
Webpagina nummer: 40 
 

Vraag Sterke stijging gebruik Tegemoetkoming Hoge Zorgkosten is bereikt door actief en persoonlijk 
benaderen. 
Kan dit op meer terreinen? 
Gebeurt dit al op meer terreinen?  
Welke wel en welke (nog) niet? 
 
 

Antwoord Bij alle minimaregelingen worden inwoners, op basis van de gegevens die bij ons bekend zijn, 
gericht aangeschreven. Als wij van inwoners weten dat ze recht hebben op een minimaregeling 
schrijven we ze periodiek aan. Ook verwijzen we in de gerichte mailings naar extra informatie over 
regelingen die extra geld of ondersteuning bieden.  
 
Bij de onderstaande regelingen schrijven we de doelgroep periodiek aan: 
 

• Gemeentepolis (tot 2021)   

• Participatiefonds. 

• Vergoeding hoge zorgkosten. 

• Individuele inkomenstoeslag.  

• Gratis bellen.  

• Kindregeling 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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158 SP Armoede en schulden monitor - gebruik perspectieffonds 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Armoede en schulden monitor 
Pagina nummer: 73 
 

Vraag Hoe komt het dat er maar 11 jongeren gebruik konden maken van het perspectieffonds? 
Wat is de achterliggende reden daarvan? 
Wat wordt er gedaan om dit bereik en gebruik uit te breiden?     
 

Antwoord Het perpectieffonds is als pilot gelanceerd in het vorige beleidsplan. Binnen de pilot is 
samenwerking gezocht met Sociaal Raadslieden als vindplaats voor de jongeren, met name bij de 
financiële inloopspreekuren op Deltion College en Windesheim en met Schuldhulpmaatje Jong. 
Schulddienstverlening betaalt de schuldeisers, verstrekt daarvoor een krediet en bewaakt de 
aflossing. 
De pilot vergde in het begin veel procesafstemming doordat het afwijkt van de reguliere 
dienstverlening. Sinds 2019 zijn ca 30 jongeren in beeld gekomen voor een traject waarbij in 50% 
van de gevallen een schuld is overgenomen door het fonds. 
We willen het  perspectieffonds binnen Zwolle verder uitbouwen wat opnieuw veel overleg en 
inspanning kost. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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159 SP Armoede en schulden monitor - doorlooptijden trajecten 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Armoede en schulden monitor 
 
Webpagina nummer: 73 
 

Vraag Wat zijn de doorlooptijden van de verdere trajecten, dus zodra de aanvraag eenmaal is 
gehonoreerd. 
(Intakefase, stabilisatiefase, vervolgfase, nazorg) 
Welke stadia en doorlooptijden zijn daarbinnen wellicht nog meer te onderscheiden? 
Wat zijn de ontwikkelingen daarbij over 2019, 2020 en 2021 (als dat laatst al bekend is)?  
Hoe vaak werd nazorg verleend? En hoe lang?  
Kan dit soort informatie voortaan ook opgenomen worden in de schuldenmonitor? (Of is daar motie 
voor nodig?)  
 

Antwoord De doorlooptijden van bepaalde fasen , zoals de stabilisatiefase, de vervolgfase en de nazorgfase 
zijn sterk afhankelijk van de individuele klantsituatie als ook afhankelijk van de wijze waarop en 
waar de inwoner in beeld is gekomen. Dak- en thuislozen bijvoorbeeld kennen een doorgaans 
lange periode van stabilisatie, waarbij Budgetbeheer als middel wordt ingezet. Inwoners met een 
complexe schuldensituatie met verrekeningen van belastingtoeslagen en beslag op het inkomen, 
hebben bijvoorbeeld weer een langere tijd nodig om balans te krijgen tussen inkomen en uitgaven 
dan inwoners die onder toezicht van beschermingsbewind staan.  
 
Ook de vervolgfase na de intake is volledig afhankelijk van de klantsituatie en het plan van aanpak, 
wat in samenspraak met de inwoner is opgesteld. Ook hieraan zijn, juist door de onderlinge grote 
verschillen geen gemiddelde doorlooptijden te koppelen. Voor wat betreft een 
schuldregelingstraject, waarbij een minnelijke regeling getroffen wordt met de schuldeisers van 
een inwoner, is de reactie snelheid van een schuldeiser bepalend voor de duur van het traject. Bij 
het toepassen van dwangakkoorden bij de rechtbank lopen ook hier de doorlooptijden sterk uiteen. 
We monitoren daarom op de voorgeschreven normtijden vanuit de branchevereniging NVVK en de 
Wet gemeentelijke schuldhulpverlening (incl de termijnen uit de Algemene wet bestuursrecht), met 
als streven de termijnen zo kort als mogelijk te houden. Dit levert het volgende overzicht op. Dit 
overzicht kunnen we voortaan opnemen in de schuldenmonitor. 
 

 2019 2020 2021* normtijden 

     

Doorlooptijd aanvraag - intake 25 dgn 17 dgn 14 dgn 28 dgn 

Doorlooptijd aanvraag – besluit (incl Plan van Aanpak 28 dgn 29 dgn 18 dgn 56 dgn 

Doorlooptijd crisis aanvragen 4,5 dgn 2 dgn 3,9 dgn 3 dgn 

 
2021* cijfers tot en met 3de kwartaal 
 
De nazorgfase geldt voor elke inwoner na afloop van een traject, dus bij elke inwoner wordt nadat 
de dienstverlening om welke reden dan ook werd beëindigt, een nazorg traject opgestart. De duur 
van dat traject is weer afhankelijk van de klantsituatie op dat moment. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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160 SP Armoede en schulden monitor - Beleidsregels voor bijzondere bijstand zorgkosten 
 

Gesteld door fractie SP 

Heeft betrekking op Armoede en schulden monitor 
 

Vraag Algemeen (bijzondere bijstand). 
De raad zou nog een voorstel krijgen over de bijzondere bijstand dan wel beleidsregels zouden 
worden opgesteld voor bijzondere bijstand zorgkosten.  
Wanneer komt dat? 
En wat is de ‘onder voorbehoud’ inhoud dan wel gedachtegang zover op dit moment bekend? 
 
 

Antwoord Bij de debatronde nieuwe zorgkostenregeling op 7 juni 2021 is toegezegd, om bijzonder bijstand 
medische kosten te evalueren en daarbij ook te kijken naar hoe dit zich verhoudt tot de nieuwe 
zorgkostenregeling. In de periode september tot november 2021 wordt de bijzondere bijstand 
medische kosten geëvalueerd. Op basis van deze evaluatie wordt de werkinstructies en de 
communicatie op de website aangepast. U wordt in een memo hierover in december geïnformeerd. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

e.molendijk@zwolle.nl 
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161 Swollwacht Aanpak huiselijk geweld  
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
 
Paginanummer: 31 

Vraag Intentie is de aanpak van huiselijk geweld zo lokaal mogelijk vorm te geven, dicht bij inwoners en 
gezinnen waar het zich voor doet. Kan hier een concreet voorbeeld van gegeven worden?  

  

Antwoord In het zo lokaal mogelijk bieden van passende hulp en ondersteuning aan onze inwoners die te 
maken hebben met onveilige thuissituaties is het van belang dat het Sociaal Wijkteam (SWT) en 
Veilig Thuis IJsselland (VT) nauw met elkaar samenwerken. Vanuit een gedeelde visie en ieder 
vanuit de eigen rol. In twee Zwolse wijken werken we hieraan in pilotvorm om zo met en van elkaar 
te leren en toe te werken naar een bredere implementatie in Zwolle. In de pilot werken Veilig Thuis 
en het Sociaal Wijkteam intensief met elkaar samen; als team om onze inwoners heen. Casuistiek 
vanuit Veilig Thuis kan hierdoor bijvoorbeeld eerder worden overgedragen naar het SWT en bij 
casuïstiek vanuit het SWT kan de expertise vanuit Veilig Thuis kan eerder worden ‘ingevlogen’. 
Door deze nieuwe aanpak kan een groter deel van de ondersteuning aan onze inwoners lokaal 
worden georganiseerd. In de pilot doen we inzichten op over de vormgeving van de samenwerking 
en de benodigde randvoorwaarden om dit breed te implementeren.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Karin Wieringa 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

k.wierenga@zwolle.nl 
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162 Swollwacht Lokale ondersteuning psychisch kwetsbare inwoners  
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
 
Paginanummer: 24 

Vraag Bij psychisch kwetsbare inwoners wordt zoveel mogelijk uitgegaan van lokale ondersteuning in de 
wijken van Zwolle. Op welk moment wordt besloten en door wie, dat “thuis wonen” niet meer gaat?  

  

Antwoord De toegang voor beschermd wonen is belegd bij de Centrale Toegang van GGD IJsselland. 
Belangrijk criterium voor toegang tot beschermd wonen is de noodzaak van aanwezigheid van 
professionele begeleiding en toezicht gedurende 24 uur per dag, o.a. omdat 
ondersteuningsvragen niet uitgesteld kunnen worden. Het gaat om mensen met ernstige 
psychische beperkingen die (tijdelijk) niet meer zelfstandig kunnen wonen. Zij hebben meerdere 
malen per dag intensieve begeleiding nodig en kunnen niet zelfstandig en op tijd hun hulpvragen 
formuleren.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door 
 

Thijs-Jan van der Veen 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tj.van.der.veen@zwolle.nl 
038-4982496 

 
  

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl


Najaarsmoment 2021 - Technische vragen 170 van 231 
 

 

163 Swollwacht Financiele effecten het langer zelfstandig thuis wonen  
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 / Berap 2021-2 / Anders 
 
Paginanummer: 24 
Wat levert het langer zelfstandig thuis wonen en daarmee het voorkomen van de instroom naar 
beschermd wonen financieel op?  

Vraag   

  

Antwoord In de Valuecase van Beschermd Wonen naar Beschermd thuis wordt uitgegaan van de volgende 
berekeningen: een plek beschermd wonen (excl. dagbesteding) heeft een gemiddelde kostprijs 
van € 46.941. Een plek beschermd thuis (excl. dagbesteding) heeft een gemiddelde kostprijs van 
€ 35.513 per plek. Volgens deze berekening zou een plek beschermd thuis een besparing 
opleveren van € 11.428 ten opzichte van een plek beschermd thuis.  
Hierbij dient echter opgemerkt te worden dat er voor beschermd thuis nog geen producten zijn 
gedefinieerd voor Zwolle. Voor de definitieve prijsbepaling zal uiteindelijk het product ook nog 
moeten worden ingekocht.  

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door 
 

Thijs-Jan van der Veen 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tj.van.der.veen@zwolle.nl 
038-4982496 

 
  

mailto:tj.van.der.veen@zwolle.nl
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164 Swollwacht Vernieuwing Assendorperstraat 
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer: 46 

Vraag  

 Er is voor een aantal jaren terug In Assendorp gesproken over het vernieuwen van de 
Assendorperstraat naast het verlichtingsplan. Met als doel een betere verloop van centrum naar 
deze straat. Net zoals er in Dieze een verbeterslag is geslagen. Momenteel is er vooral aandacht 
geweest voor het verplichtingsplan en daarmee de budgettering die na dit jaar klaar is. Wanneer 
kunnen wij de start van de verdere vernieuwing en daarmee budget eisen verwachten voor dit 
plan. 
 

Antwoord De afgelopen periode is er met de nieuwe ondernemersvereniging Assendorperstraat overlegd 
over een (eerste) kwaliteitsverbetering voor de Assendorperstraat, vanaf Groot Wezenland tot aan 
de Papaverstraat/Irisstraat. 
Op dit moment vindt verdere uitwerking en voorbereiding plaats van deze aanpassingen. 
Het gaat hierbij voornamelijk om het realiseren van (meer) groenstroken en fietsparkeer-plekken. 
Hiervoor is een budget van € 300.000 nodig. 
Uitvoering van deze aanpassingen zal naar verwachting het eerste kwartaal van 2022 
plaatsvinden. 

  

Portefeuillehouder 
 

 
René de Heer 
 

Beantwoord door 
 

S. Braakhekke 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-82233513 
@ : S.Braakhekke@zwolle.nl 
 
 
 

 
  

mailto:S.Braakhekke@zwolle.nl
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165 Swollwacht Lasten voor sociale veiligheid 
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer: 70 

Vraag  

 Zijn de lasten voor sociale veiligheid nog verder uit elkaar te halen. Er worden veel terechte 
onderwerpen benoemd als pijlers maar wat minsten zo belangrijk is.  Is wat de kosten voor 
aanpak van Jeugd- of Woonoverlast, verwarde personen en ga zo maar door momenteel zijn. 
Maar ook waar de gemeente verwacht heen te gaan met de begroting op deze onderwerpen? 

 
Antwoord 

 
 
De kosten voor het versterken van de sociale veiligheid door het voorkomen en tegengaan van 
criminaliteit, overlast en gevoelens die daarmee samenhangen (doel 7.2.1.) zijn begroot op 1.6 
miljoen euro. Dit is een basisbedrag met grote brokken zoals de uren van het team Veiligheid & 
leefbaarheid en de bijdrage aan het Zorg- en Veiligheidshuis. Vanuit dit doel wordt er bijvoorbeeld 
gewerkt aan de aanpak van ernstige woonoverlast, personen met verward gedrag, criminele 
jeugdgroepen, openbare orde en ondermijning. Vanuit andere doelen wordt er ook gewerkt aan het 
versterken van de sociale veiligheid. Dit zien we terug in de hele begroting. Denk hierbij aan de 
verbinding en inzet van toezicht & handhaving, sociaal wijkteam en de wijkmanagers.  
 
De complexiteit van casuïstiek en de schaalsprong van de stad maakt dat we continu kijken op 
welke manier we onze aanpakken slim en effectief kunnen inzetten en op welke manier we kunnen 
meegroeien met de ontwikkelingen die we zien. 

  

Portefeuillehouder 
 

Peter Snijders 
 

Beantwoord door 
 

W. Hutterd 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.hutterd@zwolle.nl 
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166 Swollwacht Projecten ter behoeve van arbeidsparticipatie in 2022  
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
 
Paginanummer: 25 

Vraag  

 Bij het overzicht kredieten voor projecten staan lopende projecten en voorgestelde projecten. De 
meeste projecten lijken geen doorloop meer te hebben op de raming van 2022. Dat kan natuurlijk, 
niet elk project loopt eeuwig door, maar wat voor perspectief biedt de begroting nog wel als hier 
nog weinig nieuwe projecten in kenbaar zijn. Hoeveel speelruimte is er om projecten ter behoeve 
van arbeidsparticipatie in 2022 vorm te geven? 

Antwoord Er zijn verschillende redenen waarom projecten niet meer doorlopen in 2022. Deel van de 
projecten is regionaal. Het deel dat lokaal liep gaat steeds vaker rechtstreeks tussen Tiem en 
andere betrokkenen, zonder tussenkomst van de beleidsafdeling. HIeronder op een aantal een 
toelichting 
 
Actie werk in Zwolle is nav Koolmeesgelden 2020  
Expertisepunt SROI, Perspectief op werk kennen opdrachten vanuit het Werkbedrijf Regio Zwolle 
met in geval van Perspectief op Werk rijksgelden als dekking.  
Frictiekosten WRA -Wezo is een krediet dat is ontstaan met de overgang van WRA-Wezo in Tiem.  
De Nieuwe Toekomst is afgerond na het faillissement van stichting Carree 
ESF AAN werk IJsselvecht 2017-2019 is van een voorgaande periode. Momenteel loopt aanvraag 
voor ESF React EU.  
Businesscase Naar Werk is krediet van waaruit partners ingezet kunnen worden door Tiem en 
RBZ en waarvoor wederom een bestedingsvoorstel is gedaan.  
 

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 
 

Beantwoord door 
 

Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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167 Swollwacht Jeugdhulpverlening - overgang van 18- naar 18+ 
 

Gesteld door fractie 
 

Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: Doel 2.3.2. jeugdhulpverlening 

Vraag Jongeren en gezinnen met een hulpvraag geen hinder ondervinden van de overgang van 18- naar 
18+. 
Graag voorbeeld(en) van hoe dit in de praktijk werkt. 

  

Antwoord De overgang naar meerderjarigheid is een grote stap. Voor jongeren die extra ondersteuning, hulp 
of zorg nodig hebben is het een extra kwetsbare fase, omdat vanaf 18 andere wettelijke kaders 
gelden voor de hulp. 
Voor alle jongeren is het een uitdaging om te groeien naar zelfstandigheid. Dat gaat met vallen en 
opstaan. Jongeren die uitstromen uit de jeugdzorg hebben vanaf hun 18e soms wat extra steun of 
een vangnet nodig. Het Sociaal Wijkteam laat hen dan ook niet zomaar los. 
  
Om de overgang zo soepel mogelijk te laten verlopen, maakt de jeugdhulpaanbieder samen met 
de jeugdige en de ouders tijdig een toekomstplan. De aanbieder is daartoe verplicht bij jongeren 
van 17 jaar. Het toekomstplan gaat uit van het perspectief en de wensen en de behoefte van de 
jongere. Als de verwachting is dat vanaf 18 nog hulp nodig is, wordt dit in het kader van het 
toekomstplan besproken met het Sociaal Wijkteam, zodat tijdig vervolghulp ingeschakeld kan 
worden. 
Hierdoor ontstaat overzicht en kan er goed geanticipeerd worden op alle belangrijke zaken die 
moeten worden geregeld.  
 
Sinds kort kunnen jongeren in Zwolle ook gebruik maken van de app Kwikstart van Stichting 
Kinderperspectief (http://www.kwikstart.nl/zwolle). Deze app geeft lokale, concrete informatie over 
verschillende onderwerpen zoals wonen, werk en gezondheid. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Ronald Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

http://www.kwikstart.nl/zwolle
mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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168 Swollwacht Kindregelingen 
 

Gesteld door fractie Swollwacht 

Heeft betrekking op Begroting 2022 
Beleidsrapportage 2021-2 
 
Doel: 4.2.1. Kindregelingen 
Webpagina nummer:  
We voeren de Kindregeling uit gericht op participatie van kinderen van 4 tot en met 17 jaar door 
het verstrekken van financiële bijdragen ten behoeve participatie in culturele en schoolactiviteiten. 
Voor schoolkosten zoals schoolreisjes. 
 

Vraag Met de nieuwe wetswijziging vrijwillige ouderbijdrage die per 1 augustus 2021 inging, kern  van de 
wijziging alle leerlingen moeten mee kunnen doen met de activiteiten die school organiseert. Is 
het niet tijd om onze kindregelingen tegen het licht te houden en eventueel andere keuzes hierin 
te maken. Financiële ondersteuning bieden maar effectiever in zetten?  

 
 

Antwoord Per 1 januari 2021 hebben we de nieuwe Kindregeling. We willen na een jaar deze regeling 
evalueren om te kijken wat de bevindingen zijn. Daar hebben we reeds een start mee gemaakt 
door onder meer ouders te interviewen. Ook betrekking wij bij de evaluatie de Participatieraad en 
sociale raadslieden.  
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Eva Molendijk 
 

 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 e.molendijk@zwolle.nl 
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169 VVD Effect bestedingsvoorstellen op aantal fte's bij gemeente 
 
 
  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Algemeen  
 

Vraag  
 

Wat is het effect van de incidentele en structurele bestedingsvoorstellen op het aantal fte’s bij de 
gemeente? Hoeveel fte’s komen er in totaal incidenteel en structureel bij?  
 

  

Antwoord Het is lastig een volledig beeld te geven van de extra formatie. Deels heeft dat te maken met 
voortzetting van al lopende activiteiten waarvoor de formatie al in huis is, maar de dekking vanaf 
2022 bij de begroting 2022 wordt geregeld. Deels is bij bepaalde activiteiten nog niet geheel 
duidelijk of dit met extra tijdelijke formatie wordt ingevuld of sprake is van het verstrekken van een 
opdracht aan derden.  Hiervan is sprake bij de incidentele bestedingsvoorstellen.  
De structurele formatie-uitbreiding is circa 30 fte waarvan de totale kosten circa € 3 miljoen 
bedragen. 
Daarnaast is in 2022 sprake van incidentele uitbreiding (waarvan deels voortzetting vanuit 
voorgaande jaren) van circa 50 fte. Kosten circa 4,7 miljoen. 
 
De extra formatie is grotendeels nodig om de bestaande en nieuwe gemeentelijke taken uit te 
voeren. Daarnaast is sprake van extra formatie voor de bedrijfsvoering om een been bij te trekken 
vanwege de groei van de stad, de groei en de complexiteit van de projecten/ vraagstukken en 
activiteiten en de organisatie te kunnen ondersteunen. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door 
 

Marcel van Winsen (HR) Bert Tory (CS) 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

maam.van.winsen@zwolle.nl / b.tory@zwolle.nl 
 

mailto:maam.van.winsen@zwolle.nl
mailto:b.tory@zwolle.nl
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170 VVD Netto geresaliseerde besparing op de Hervormingsagenda 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Algemeen  

Vraag  Wat is de netto gerealiseerde besparing van de Hervormingsagenda? Hoe staat deze in 
verhouding met de vastgestelde opgave? 

Antwoord De totale besparingsopgave van de Hervormingsagenda bedroeg bij de start € 11,1 mln. 
Daarvan is € 5,4 mln. gerealiseerd in 2019, € 0,2 mln. in 2020 en € 0,7 mln. in 2021.  
 
Zie voor meer informatie ook de financiële paragraaf van de Halfjaarrapportage. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl/ 0653730307 
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171 VVD Informatie over lokaal afwegingskader voor Jeugdhulp 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Jeugd 

Vraag  In het debat over de tekorten in de Jeugd op 17 mei 2021 heeft de wethouder toegezegd de raad te 
informeren over een lokaal afwegingskader voor Jeugdhulp. Wanneer kan de raad deze informatie 
verwachten? 

Antwoord Momenteel kijken we in het kader van de regionale inkoop van jeugdhulp extra scherp op welk type 
aanbod geen jeugdhulp is en waar we dus ook geen contracten voor zullen afsluiten. Duidelijkheid 
via de inkoop geeft zowel inwoners als de medewerkers in de toegang duidelijkheid over welke hulp 
wel en niet via de gemeente verkregen kan worden. We willen de medewerkers in de toegang 
vervolgens optimaal faciliteren met een afwegingskader dat past bij het nieuwe inkoopmodel.  
 
We zien tegelijkertijd dat in de landelijke Hervormingsagenda Jeugd nu gekoerst wordt op een 
landelijke afbakening van welke jeugdhulp wel en niet onder de Jeugdwet verkrijgbaar dient te zijn. 
Gelet op de planning van de inkoop en de verwachting dat we begin 2022 meer weten over de 
landelijke agenda, verwachten we hierover in het voorjaar van 2022 concreet mee aan de slag te 
kunnen. We zullen op dat moment de raad daarover nader informeren in het kader van het 
inkooptraject. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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172 VVD Stand van zaken onderzoek energieloket voor bedrijven 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Energietransitie  

Vraag  In het debat over de aangescherpte strategie en aanpak programma energietransitie heeft de 
wethouder toegezegd de mogelijkheid te onderzoeken voor een energieloket voor bedrijven. Kan 
de wethouder aangeven wat de stand van zaken is met betrekking tot deze toezegging? 

Antwoord Het energieloket van Zwolle, Duurzaam Bouwloket, heeft op 30 juli il. een partnership gesloten met 
MKB Nederland. In samenspraak met MKB Nederland is Duurzaam Bouwloket nu bezig met de 
gehele uitvoeringsoperatie, de inrichting en vormgeving van het ondernemersloket. Dit loket zal in 
Q1 2022 operationeel zijn.  

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Menno ten Heggeler/Joke Kok 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
m.ten.heggeler@zwolle.nl/ jm.kok@zwolle.nl 
06 - 1082 4296 / 038 - 498 3252 
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173 VVD Achterstand aantrekkelijk cultureel klimaat Zwolle 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Inleiding  
Paginanummer: 2 

Vraag Wat is de reden dat Zwolle op het gebied van een aantrekkelijk cultureel klimaat achterblijft in 
vergelijking met andere steden? 

  

Antwoord • Zwolle heeft vanuit de historie geen instellingen binnen de gemeente die door de rijksoverheid 
worden ondersteund, zoals bijvoorbeeld een symfonieorkest of toneelgezelschap. De 
provincie Overijssel koppelt een deel van het beschikbare provinciale cultuurbudget aan de 
rijksmiddelen. Door het gebrek aan instellingen in de nationale basisinfrastructuur ontbreken 
deze bijdragen van provincie en rijk.  Sinds 2021 is Museum De Fundatie toegelaten tot de 
nationale basisinfrastructuur en hiermee is een voorzichtige start gemaakt van meer co-
financiering vanuit andere overheden.  

• De rijksoverheid investeert met name in gezelschappen binnen de podiumkunsten. Zwolle 
investeert met name in de cultuurhuizen (bv Hedon, Zwolse Theaters). Het aanbod vanuit 
deze cultuurhuizen is passend bij de huidige omvang van de stad. Met betrekking tot de 
gezelschappen, maar ook bijvoorbeeld de autonoom kunstenaars is de ontwikkeling 
achtergebleven ten aanzien van artistieke output en nationale uitstraling. Hieraan zal een 
aantal factoren ten grondslag liggen (beschikbare fysieke ruimte om te maken en presenteren, 
beperkt beschikbare subsidie, beperkte aanzuigende aantrekkingskracht vanuit de sector zelf).     

• Het cultuurbudget dat de Gemeente Zwolle beschikbaar stelt is in verhouding tot een groot 
aantal andere steden laag. In 2019 betrof het gemeentelijke cultuurbudget omgerekend naar 
inwoners per inwoner €143 in Zwolle. Steden die nu deel uitmaken van de economische 
hoofdstructuur besteden per inwoner hogere bedragen (Amsterdam € 348 Rotterdam € 242 en 
Eindhoven € 209).  

• Imago van Zwolle heeft nu nog geen aanzuigende werking op cultureel ondernemers. Zwolle 
staat (nog) niet bekend als creatieve en experimentele stad waar de juiste randvoorwaarden 
zijn om je als creatief ondernemer te willen vestigen. 

  

Portefeuillehouder Monique Schuttenbeld 
 

Beantwoord door Marga Wobma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.wobma@zwolle.nl/06-12652632 
 

 
  

mailto:m.wobma@zwolle.nl/06-12652632
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174 VVD Investeringsvoorwaarde SIA 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
Paginanummer: 3 

Vraag  Vanaf wanneer is het een voorwaarde dat een investering in de SIA minimaal een beslag van 5 
miljoen euro moet hebben? Wat betekent dat voor aankondigingen van dekkingen die daaronder 
vallen, zoals Zwolle Fietsstad? 

Antwoord Vanaf het moment dat de Raad instemt met de begroting 2022 (voorzien op 12 november 2021) 
geldt de voorwaarde van minimaal € 5 miljoen.  
Als investeringen in Zwolle Fietsstad toe te rekenen zijn aan gebiedsontwikkelingen die onder de 
SIA vallen, dan vallen de investeringen in Zwolle Fietsstad die in dat gebied plaatsvinden daar ook 
onder. Verder vallen investeringen in mobiliteit (oa. fiets) met minimale omvang van € 5 miljoen 
onder de SIA. 
Voor alle overige investeringen in Zwolle Fietsstad geldt dat eerst de dekkingsmogelijkheden 
binnen de bestaande budgetten voor mobiliteit worden bezien en blijkt dat daar geen dekking 
aanwezig is dan zal/kan de dekking worden afgewogen bij de inzet van de incidentele 
bestedingsruimte (reserve incidentele bestedingen). 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
William Dogger 
 

Beantwoord door Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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175 VVD Tiem 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 2.2.1.) 

Vraag  Per 01-01-2020 is 33% van de deelnemers van Tiem niet succesvol. Via Tiem/STW/IO hebben ze 
vervangende dienstverlening aangeboden gekregen.  
Welke factoren hebben een rol gespeeld om dit percentage te halen? 

  

Antwoord Een deel van de doelgroep van Tiem ontvangt gespecialiseerde dienstverlening van partners in de 
stad en regio. Zij worden ingezet om de betreffende kandidaten te ontwikkelen en/of bemiddelen 
naar werk. Doordat Tiem de partners en hun aanbod goed kennen, slagen ze erin een goede 
inschatting te maken welke ondersteuning grote kans van slagen heeft. Desondanks moet er in 
33% van de gevallen geconcludeerd worden dat betaald werk (nog) geen optie is. Dat kan zijn 
door ontwikkelen in de privesituatie of dat er toch teveel belemmeringen overwonnen moeten 
worden. De alternatieve dienstverlening is erop gericht om dan een ander passend resultaat te 
bereiken, bijvoorbeeld vrijwilligerswerk of opleiding. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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176 VVD Dienstverlening SDV 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 4.3.2.) 

Vraag  Het lagere beroep op dienstverlening SDV leidt tot een structureel inkomstennadeel van € 100.000 
met ingang van 2021, terwijl gesteld wordt dat verminderde werkzaamheden reeds verwerkt zijn in 
personele omvang team SDV. Hoe kan het dat er dan toch nog een structureel tekort van 100K is? 

Antwoord Met ingang van 1/1/2021 is  de wet gemeentelijke schuldhulpverlening aangepast. Gemeenten zijn 
verplicht om adequate schuldhulp te verlenen aan ondernemers. De vrijvallende formatie WSNP 
wordt ingezet voor hulp aan ondernemers zodat de  verminderde werkzaamheden  
"worden gecompenseerd" door een vermeerdering in taken en werk. Zo leiden de verminderde 
werkzaamheden niet tot vermindering van formatie. Het leidt wel tot verminderde inkomsten! 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Huub Lubbers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

hgj.lubbers@zwolle.nl 
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177 VVD Borging ruimtelijke kwaliteit 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 6.1.1.) 

Vraag  De uitwerking borging ruimtelijke kwaliteit/stadsbouwmeester wordt onderbouwd door noodzaak 
van goede dialoog en inspiratie. Is er niemand vanuit de bestaande ambtelijke capaciteit of bij de 
structurele budgetverhogingen €175.000 Capaciteit ruimtelijke initiatieven en €261.000 Team 
wonen die daar een rol in gaat spelen of reeds speelt? 

Antwoord De borging van ruimtelijke kwaliteit in de complexe en omvangrijke ruimtelijke opgaven, voor de 
komende jaren, vraagt een andere manier van werken. Niet langer zijn het losse projecten maar 
zien we een verbreding naar een gebiedsgerichte of stads brede aanpak. Dat vraagt stevige sturing 
met soms een lange planhorizon op een goede ruimtelijke vertaling van beleid naar 
uitvoeringsopgaven.  
  
Uit de opgestelde verkenning kwam naar voren dat Zwolle baat heeft bij een onafhankelijk 
stadsbouwmeester. Voordat een besluit kan worden genomen over het aanstellen van een 
stadsbouwmeester moeten eerst nog een aantal zaken verder worden uitgewerkt om helder te 
krijgen bij welke vraagstukken, ontwikkelingen en projecten de rol van stadsbouwmeester ingezet 
kan worden en hoe de inbedding van die rol binnen de organisatie er uit gaat zien.  
Is daar duidelijkheid over, dan kan het profiel van deze inspirator/integrator opgesteld worden en 
gericht worden gezocht naar de persoon die geschikt is om deze rol de komende jaren op te 
pakken. Op voorhand kunnen nu geen uitspraken worden gedaan over wie voor de rol van 
stadsbouwmeester in aanmerking komt. 
 
De Stadsbouwmeester maakt geen onderdeel uit van de gevraagde middelen 'Capaciteit 
Ruimtelijke initiatieven' en 'Team Wonen'. Die middelen beogen andere doelen.   

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Ina Heerspink en Henry Huiskamp 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.heerspink@zwolle.nl en h.huiskamp2@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:h.huiskamp2@zwolle.nl
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178 VVD Opdrachtgeverschap milieuvergunningverlening en -toezicht 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Bestedingsvoorstellen Begroting 2022  
Paginanummer: 8 (doel 6.1.3.) 

Vraag  Bij de vorming van de Omgevingsdienst is de capaciteit op het gebied van 
milieuvergunningverlening en -toezicht overgeheveld. Maar niet het opdrachtgeverschap. Hoe werd 
dit voorheen gedaan? En wie betaalde dit? 

  

Antwoord Voor de vorming van de Omgevingsdienst was er geen sprake van opdrachtgeverschap van een 
verbonden partij, omdat de werkzaamheden op het gebied van milieuvergunningenverlening en -
toezicht door de gemeente zelf werden uitgevoerd.  Sinds de vorming van de OD wordt dit 
opdrachtgeverschap verzorgd door medewerkers van enkele afdelingen, waardoor hun reguliere 
werkzaamheden onder druk zijn komen te staan. Het opdrachtgeverschap wordt momenteel 
betaald uit de loonsom.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Wilco IJzerman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.ijzerman@zwolle.nl 
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179 VVD Programma Omgevingswet 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 6.1.3.)  

Vraag  De totale aanvraag voor programma Omgevingswet is €450.000 in 2022 waarvan €234.000 
veroorzaakt wordt door het uitstel van de Omgevingswet. Waar komen deze extra kosten vandaan? 

  

Antwoord Dit zijn kosten die we onafhankelijk van het uitstel aangevraagd zouden hebben. Het gaat hierbij 
bijvoorbeeld om gelden t.b.v. van het spoor Omgevingsplan waaraan we de komende jaren aan 
blijven werken 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Jacco Albers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

j.albers@zwolle.nl 
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180 VVD Team Wonen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 6.2.1.) 

Vraag  Er komt uitbreiding van het team Wonen. Wordt hiermee ingezet op versnellen van procedures? Is 
hiervoor de juiste kennis in de markt beschikbaar (gezien alle regelgeving m.b.t. bijvoorbeeld 
stikstof, PFAS, etc.)? Of is aanvullende kennis nodig? 

  

Antwoord Met de uitbreiding kan het Team Wonen de regie op de woningbouw in Zwolle en de strategische 
beleidsvorming zodanig uitvoeren dat de beoogde versnelling in de woningbouw in Zwolle 
kwalitatief goed wordt  gerealiseerd en de verstedelijkingsstrategie voor Zwolle optimaal wordt 
uitgewerkt. Het Team Wonen zorgt hiermee dat naast het versnellen van procedures de kwaliteit 
van het woonprogramma voorop blijft staan zodat iedere woning raak is.  Het Team Wonen komt 
met deze uitbreiding op sterkte en zorgt mede voor het bij elkaar brengen van relevante kennis en 
ervaring voor de beoogde versnelling.  
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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181 VVD Vergunningaanvragen mbt stikstof, PFAS etc 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 6.2.1.) 

Vraag  Hoeveel vergunningsaanvragen liggen nu nog stil op basis van vernieuwde wet- en regelgeving 
m.b.t. stikstof, PFAS, etc.? 

  

Antwoord Bij de afdeling Fysieke Leefomgeving hebben wij alleen een beeld van het aantal 
vergunningprocedures dat als gevolg van de stikstofproblematiek stagneert. Dit gaat kortgezegd 
om een enkeling, waarbij het onze verwachting is dat deze procedures uiteindelijk wel afgerond 
zullen worden. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Wilco IJzerman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.ijzerman@zwolle.nl 
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182 VVD Regie op ondergrondse infrastructuur  
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Bestedingsvoorstellen Begroting 2022 
Paginanummer: 8 (doel 7.1.2.) 

Vraag  Regie op ondergrondse infrastructuur gaat €120.000 extra personele capaciteit naar toe, maar wat 
is de verwachte geldvraag met het oog op de extra investeringen die nodig zijn? 
 

Antwoord Het uitgangspunt is dat alle extra investeringen die nodig zijn door de verschillende partijen zelf 
worden bekostigd. Dit geldt zowel voor de aanleg van het warmtenet als die van derden, zoals  het 
elektriciteitsnet en de overige kabels en leidingen. De enige ondergrondse investeringen voor de 
gemeente betreffen de rioerlingen, die in het GRP zijn meegenomen. Wel is het zo dat er veel 
afstemming nodig is tussen de verschillende partijen om de maatschappelijke kosten te 
optimaliseren, wat een belangrijke taak is van de regisseur ondergrond.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Peter Schut 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.schut@zwolle.nl 
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183 VVD Budgetdaling extra LHBTI-activiteiten  
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 1.1.2.  
Paginanummer: 12 

Vraag  Wat verklaart de budgetdaling tussen 2021 en 2022 met het oog op de extra LHBTI-activiteiten die 
worden voorzien? Hoe worden die extra activiteiten betaald? 

Antwoord Ook voor 2022 is er € 100.000,- beschikbaar. Dit budget bestaat uit 50% rijksmiddelen, 25% 
provinciale middelen en 25% lokale middelen. Het provinciale deel is per ongeluk niet 
overgenomen in de begroting, waardoor er nu een lager bedrag staat. Dat geld is dus wel 
beschikbaar. Bij een volgende aanpassing van de online begroting zal dit bedrag worden 
aangepast.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Stefan Nijhuis  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-50009312 / s.nijhuis@zwolle.nl 
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184 VVD Veerkracht wijken 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 1.1.2.  
Paginanummer: 12 

Vraag  In welke wijken ligt de veerkracht (ver) onder het Zwols gemiddelde? 

  

Antwoord Het dashboard Wijkdata - Binnenstad (cijfersoverzwolle.nl) geeft info over veerkracht van wijken.  
Wijken die zeer lage score hebben ten opzicht van Zwolse gemiddelde zijn Dieze-oost (-24), 
Kamperpoort (-23) , Indische buurt (-23) , Dieze- West (-21) en Holtenbroek (-13) .  

   

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Astrid Dekker, Froukje Idsardi 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.m.dekker@zwolle.nl 

 
  

https://cijfersoverzwolle.nl/dashboard/wijkdata
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185 VVD Stimuleringsregeling voor AED’s 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 1.2.1.  
Paginanummer: 14 

Vraag  Hoeveel mensen hebben in 2021 gebruik gemaakt van de stimuleringsregeling voor AED’s? 

  

Antwoord In 2021 zijn er vijf aanvragen ingediend voor de subsidieregeling AED. Daarvan zijn er 3 verleend 
en twee geweigerd op basis van de subsidievoorwaarden. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anouk Ganseij 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.ganseij@zwolle.nl 
038-4982898 
 
 

 
  

mailto:a.ganseij@zwolle.nl
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186 VVD Aantal sporters via sportvereniging 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 1.2.3. 
Paginanummer: 16 

Vraag  Heeft de gemeente een beeld van het aantal Zwollenaren dat momenteel via een sportvereniging 
een sport beoefend?  

Antwoord In 2020 waren 4,2 miljoen mensen lid van een of meer van de 76 bij NOC*NSF aangesloten 
sportbonden. Gemiddeld is 24% van de Nederlandse bevolking lid van een of meerdere 
sportbonden. Mensen met meerdere lidmaatschappen tellen maar één keer mee.  
 
In Zwolle is 21,6 % van de inwoners lid van één van de bij NOC*NSF aangesloten bonden.  (bron: 
Sport op de kaart | Deelname | Lidmaatschappen sportvereniging | Volksgezondheidenzorg.info)  
 
In Zwolle komt dit bij 129.000 inwoners ongeveer neer op 27.864 leden. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 
 

Beantwoord door Bertus Jeensma 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

b.jeensma@zwolle.nl 
038 - 498 22 98 
06 - 30 80 46 41 

 
  

https://www.volksgezondheidenzorg.info/sport/sportopdekaart/lidmaatschappen-sportvereniging#node-sportbondleden-gemeente
mailto:b.jeensma@zwolle.nl
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187 VVD Onderwijskansenbeleid 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 1.3.2.  
Paginanummer: 18 

Vraag  Wanneer komt het Onderwijskansenbeleid naar de raad? 

  

Antwoord De Notitie Onderwijskansenbeleid 2021 - 2024 is na vaststelling door het college op 2 november 
ter informatie aan de raad aangeboden. Daarbij zijn de bijbehorende gewijzigde hoofdstukken 15 
en 16 van de Algemene Subsidieverordening Zwolle ter besluitvorming aangeboden.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Anja Koets 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.koets@zwolle.nl 
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188 VVD Aantal scholieren in Zwolle 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 1.3.3. 
Paginanummer: 19 

Vraag  Hoeveel scholieren in het PO, VO, MBO en HBO telt Zwolle momenteel? Hoe zijn deze verdeeld 
naar onderwijs niveau en woonachtige postcode/wijk? 

Antwoord Het aantal scholieren is gebaseerd op de leerlingentelling per 1 oktober 2020 van DUO.  
Basis onderwijs: 11.500 
Speciaal basis onderwijs: 577 
Voortgezet onderwijs: 12.972    
Speciaal onderwijs: 565 
Voortgezet speciaal onderwijs: 1.013 
MBO: 30.300  
HBO:  25.200 
Het uitzoeken van de herkomst van leerlingen naar postcode en wijk is een tijdrovende opgave 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Robbert Jan Sluiter en Maureen Resokario 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.sluiter@zwolle.nl / m.resokario@zwolle.nl  

 
  

mailto:r.sluiter@zwolle.nl
mailto:m.resokario@zwolle.nl
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189 VVD Tekort studentenwoningen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 1.3.4.  
Paginanummer: 20 

Vraag  Hoeveel studentenwoningen komen we tekort? Hoeveel studenten staan op een wachtlijst voor 
woonruimte in Zwolle? 

  

Antwoord Op dit moment wordt onderzoek gedaan naar de behoefte aan studentenhuisvesting in Zwolle. 
Hoewel uit verschillende rapporten is gebleken dat er geen grote kwantitatieve uitbreidingsvraag is 
naar studentenwoningen in Zwolle (Bureau Stedelijke Planning, juni 2019) en dat de markt voor 
studentenhuisvesting in Zwolle in balans is (Kences, oktober 2020 en Kences, oktober 2021), 
hebben we ook signalen ontvangen vanuit zowel de onderwijsinstellingen als huisvesters van 
studenten zoals de SSH, dat met name sprake is van krapte als het om het huisvesten van 
internationale studenten gaat. Als college kunnen wij ons goed voorstellen dat de krapte op de 
woningmarkt ook doorwerkt in de markt voor studentenhuisvesting. Daarom wordt op dit moment 
onderzoek gedaan naar de stand van studentenhuisvesting in Zwolle, in aanvulling op het jaarlijkse 
Kences-rapport en het BSP-rapport uit 2019. Zodra de onderzoeksresultaten bekend zijn, hebben 
we een goed beeld van de problematiek en kunnen we een concreet antwoord geven op deze 
vragen. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
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190 VVD Klachten (jeugd)zorgaanbieders 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - programma 2  
Paginanummer: 21 

Vraag  Hoeveel klachten over (jeugd)zorgaanbieders heeft de gemeente (of via andere samenwerkende 
verbanden, zoals het RSJ) ontvangen? 

Antwoord Op grond van de Jeugdwet hebben alle jeugdzorgaanbieders een klachtenregeling op basis 
waarvan klachten worden behandeld door een klachtencommissie. Inwoners kunnen met hun 
klachten rechtstreeks bij de aanbieder terecht. 
 
Indien een inwoner en een aanbieder er vervolgens samen niet uitkomen, kan het Sociaal wijkteam 
gevraagd worden te bemiddelen. Meer informatie over het indienen van klachten, vindt u hier: 
https://www.swtzwolle.nl/sites/swt/files/Clienfolder-bezwaar-tucht-en-klacht-20170712.pdf. 
 
Bij ernstige, structurele problemen kan de klachtencommissie de klacht melden bij de Inspectie 
Gezondheidszorg en Jeugd. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 

 
  

https://www.swtzwolle.nl/sites/swt/files/Clienfolder-bezwaar-tucht-en-klacht-20170712.pdf
mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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191 VVD Levensloopbestendige woningen  
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 2.1.1. 
Paginanummer: 22 

Vraag  Hoeveel levensloopbestendige woningen zijn de afgelopen 5 jaar opgeleverd in Zwolle? Welk 
aandeel hiervan is grondgebonden? 

Antwoord In het woningbouwprogramma houden wij niet het type "levensloopbestendige woning bij". 
Daarvoor zouden we eerste een eenduidige definitie moeten maken van het begrip 
levensloopbestendig. In het kader van het Programma Wonen en Zorg vindt op dit moment een 
onderzoek plaats naar de behoefte aan ouderenhuisvesting in Zwolle. Daarbij wordt het begrip 
nader geduid en vertaald naar woonproducten. Het onderzoek laat ok zien welk deel van de 
woningvoorraad in Zwolle op dit moment geschikt is en waar de tekorten zitten. Doel van dit 
onderzoek is dat wij naar de toekomst toe in het woningbouwprogramma ouderenhuisvesting wel 
als type kunnen toevoegen en monitoren.  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
 

 
  

mailto:r.van.dijk@zwolle.nl
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192 VVD Samenwerking Geweld hoort nergens thuis 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 2.1.1. 
Paginanummer: 22 

Vraag  Hoe wordt binnen “Geweld hoort nergens thuis” samen gewerkt met Veilig thuis en de politie? 

  

Antwoord Zowel Veilig Thuis als de politie zijn belangrijke partners in de aanpak van huiselijk geweld en 
kindermishandeling en dus ook binnen het programma Geweld hoort nergens thuis. Een voorbeeld 
van deze samenwerking binnen het programma Geweld hoort nergens thuis is de deelname van 
Veilig thuis en de politie aan de pilot MDA++; een brede multidisciplinaire aanpak bij situaties van 
huiselijk geweld en kindermishandeling in multi-probleem gezinnen. Verder werken we vanuit het 
programma met Veilig Thuis aan het versterken van de lokale teams (in Zwolle: Sociaal Wijkteam) 
om bij huiselijk geweld en kindermishandeling passende hulp en ondersteuning in onveilige 
thuissituaties zo lokaal mogelijk te bieden 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Elwin Foppen 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

E.Foppen2@zwolle.nl 
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193 VVD Tiem doorstroming 50-plussers 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Doel 2.2.1. 
Paginanummer: 25 

Vraag  Hoeveel 50-plussers zijn in de afgelopen jaren via Tiem doorgestroomd naar een betaalde baan? 

  

Antwoord In de praktijk merken we dat het deelnemen aan het arbeidsproces na een inactieve periode voor 
45-plussers lastiger is dan andere leeftijdsgroepen.  
 
Niet van alle trajecten die worden geboden door Tiem (in samenwerking met partners) wordt op 
eenzelfde wijze geregistreerd en is dus te rapporteren naar leeftijd. Van de trajecten waar dat wel 
van kan heeft in 2020 voor 34 kandidaten geleid tot uitstroom uit de bijstand door betaalde arbeid 
en in 2021 (tot en met september) voor 54 kandidaten. Het werkelijke aantal dat uitstroom ligt 
hoger. Daarnaast is een deel parttime aan het werk en worden de inkomsten met een uitkering 
aangevuld.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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194 VVD Aantal vacatures bij Zwolse bedrijven 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 2.2.1. 
Paginanummer: 25 

Vraag  Heeft de gemeente een beeld van het aantal vacatures dat momenteel openstaat bij Zwolse 
bedrijven?  

Antwoord Er is geen portaal dat een overall beeld geeft van het aantal vacatures.  
 
In september 2021 stonden er volgens de monitor Arbeidsmarktinzicht 1.716 vacatures open bij 
Zwolse bedrijven: https://arbeidsmarktinzicht.nl/content/states/index/97889. Het gaat hier om de 
vacatures in de economische regio. Naar verwachting komen veel vacatures niet online en ligt het 
werkelijk aantal hoger.  
 
Een andere bron zijn de dashboards van UWV: 
https://www.werk.nl/arbeidsmarktinformatie/dashboards/vacaturemarkt. Hier gaat het om een 
andere regio, namelijk de arbeidsmarktregio.  
 
Tot slot heeft het Regionaal Werkgeverservicepunt Zwolle 281 vacatures (666 arbeidsplaatsen) 
onder handen werk in week 39. Dit zijn met name vacatures, arbeidsplaatsen waar mensen met 
een grote(re) afstand tot de arbeidsmarkt in aanmerking zouden komen.  

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.van.ark@zwolle.nl 
 

 
  

https://arbeidsmarktinzicht.nl/content/states/index/97889
https://www.werk.nl/arbeidsmarktinformatie/dashboards/vacaturemarkt
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195 VVD Taalbeheersing niveau B1 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 2.2.1 
Paginanummer: 25 

Vraag  Hoeveel Zwollenaren in de bijstand voldoen momenteel niet aan de taalbeheersing niveau B1? 
Welk aandeel van het aantal Zwollenaren in de bijstand betreft dit? Hoeveel van hen hebben geen 
Westerse achtergrond? 

Antwoord Dat weten we niet. Wel veronderstellen wij dat het aantal laaggeletterden hoger ligt binnen de 
bijstandspopulatie dan de gehele Zwolse bevolking. Het vinden van deze mensen is niet 
eenvoudig. Laaggeletterdheid kan lang onzichtbaar blijven. Om te screenen op laaggeletterdheid 
wordt door Tiem gebruik gemaakt van de Taalmeter. Wat betreft personen met een niet-westerse 
achtergrond, kan het zo zijn dat personen wel geletterd zijn, alleen het Nederlands nog 
onvoldoende beheersen.  
 
 
 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 
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196 VVD Huidige wachtlijsten bij (jeugd)zorgaanbieders 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 2.3.1. 
Paginanummer: 27 

Vraag  Wat is het beeld van de huidige wachtlijsten bij (jeugd)zorgaanbieders? Zijn er opvallende 
uitschieters te benoemen? Hoe staat dit beeld ten opzichte van andere jaren en vergelijkbare 
regio’s? 

Antwoord Het is onderdeel van de kwaliteitseisen die gesteld worden aan de professionele aanbieders om 
zelf de wachttijden bij te houden. Hiervan is geen centrale registratie.  
Wanneer een jeugdige enige tijd moet wachten alvorens hij bij een specifieke aanbieder terecht 
kan, blijft het Sociaal Wijkteam betrokken. Indien gewenst en nodig, kan ter overbrugging een 
alternatieve vorm van hulp worden ingezet. Het Sociaal Wijkteam kan eventueel ook helpen bij het 
vinden van een andere aanbieder die wel eerder kan starten met de hulp. 
Het huidige beeld van de wachttijden vertoont geen bijzondere uitschieters. Ongewenst lange 
wachttijden doen zich met name voor bij complexe en schaarse vormen van hulp, zoals de hulp 
voor jeugdigen met eetstoornissen. Dit is in andere regio’s evengoed een probleem. In de 
afgelopen tijd was vanwege de beperkende coronamaatregelen extra betrokkenheid nodig vanuit 
het Sociaal Wijkteam bij kwetsbare jeugdigen die voor dergelijke hulp op de wachtlijst stonden. 

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 
 

Beantwoord door Ronald Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.buitenhuis@zwolle.nl 
038 - 498 2679 
 

 
  

mailto:r.buitenhuis@zwolle.nl
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197 VVD Welkom in mijn wijk protocol 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 3.3.2  
Paginanummer: 35 

Vraag  Hoe vaak is het ‘welkom in mijn wijk protocol’ in de afgelopen periode doorlopen en wat zijn de 
uitkomsten daarvan geweest? Wat is de reden dat het College nogmaals niet aan haar toezegging 
voldoet om met de opbrengsten van de evaluatie van de actualisatie van het Welkom in mijn Wijk 
protocol te komen, en daarmee meer dan een jaar te laat is? 

  

Antwoord In augustus 2021 heeft de evaluatie Welkom in mijn wijk plaatsgevonden rondom drie 
geselecteerde projecten waarbij het protocol is toegepast. De evaluatie vond plaats onder 
buurtbewoners, zorgaanbieders, corporaties en gemeente. De respons was echter dermate laag 
(6% onder de buurtbewoners, 26% onder de zorgaanbieders) dat de uitkomsten met 
voorzichtigheid dienen te worden geïnterpreteerd. De resultaten geven echter wel een indruk van 
beleving en mening. De uitkomsten zijn in oktober 2021 verwerkt in een evaluatierapport. De 
uitkomsten dienen als input voor het actualiseren van het protocol. Dat vindt op dit moment plaats. 
Rekening houdend met het proces dat doorlopen moet worden (adviesaanvraag Participatieraad 
bijvoorbeeld) zal het aangepaste protocol inclusief informatienota voor de Raad 2 februari 2022 
voorgelegd worden aan het college waarna het overgedragen zal worden aan de Raad.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door Glenda Huisjes  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

g.huisjes@zwolle.nl  

 
  

mailto:g.huisjes@zwolle.nl
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198 VVD Aantal startende ondernemers  
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - programma 5 
Paginanummer: 43 

Vraag  Hoeveel startende ondernemers telt Zwolle in 2020 en 2021? Hoeveel ondernemers zijn gestopt 
met hun onderneming? Heeft de gemeente een beeld van het aantal startups dat is vertrokken uit 
Zwolle? 

Antwoord 
➢ Zwolle telt in 2020 139.8 startende ondernemers per 10.000 inwoners en 93.4 gestopte 

ondernemers per 10.000 inwoners. 

➢ In de eerste 3 kwartalen van 2021 telt Zwolle 113,4 startende ondernemers per 10.000 

inwoners en 54.6 gestopte ondernemers per 10.000 inwoners. 
 
Zie: 
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Heeft de gemeente een beeld van het aantal startups dat is vertrokken uit Zwolle? 

We kunnen geen exacte aantallen noemen, aangezien startups niet dusdanig geregistreerd 
worden.  
 

De rapporten waar naar verwezen wordt zijn:  

• Elmar Cloosterman & Erik Stam. (2020). Entrepreneurial Ecosystem Index. Utrecht: 
Universiteit Utrecht en Birch Consultants. 

• Elmar Cloosterman, E. S. (2018). De Kwaliteit van Ecosystemen voor Ondernemerschap 
in Nederlandse Regio’s. Utrecht University. 

• Regio Zwolle. (2019). Jaarverslag 2019. Regio Zwolle Monitor 
 
Uit de Regio Zwolle Monitor blijkt dat de regio moet investeren in een goed ecosysteem voor 
startups. Er staat dat het aantal snelgroeiende bedrijven in Zwolle tussen 2013 en 2018 is 
achtergebleven op de rest van Regio Zwolle. Snelgroeiende bedrijven zijn niet allemaal startups 
aangezien startups ook een innovatief product of dienst; of een heel nieuw product of dienst 
leveren, maar het geeft een tendens weer.  
Uit de Entrepreneurial Ecosystem Index 2020 (Elmar Cloosterman & Erik Stam, 2020) blijkt dat de 
Regio Noord-Overijssel,  waar Zwolle onder valt op de 32 eindigt in het overzicht van de beste Regio’s 
voor ondernemerschap in Nederland. Zwolle moet veel meer moeten doen om tot een gunstig 
ecosysteem voor deze ondernemers te komen en ze te binden aan de stad, met name gelet op de 
groeiambitie. 
 
Uit gesprekken met Incubators als ZWINC en Launchlab en gesprekken met startups begin 2021, 
blijkt dat met name ondernemers die gestart zijn met het ondernemen naast de studie, na de startfase 
de onderneming gaan vestigen in hun woonplaats. De voordelen die we als stad te bieden hebben 
voor deze ondernemers moeten we zichtbaarder maken 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door Karin van Vilsteren 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

k.van.vilsteren-van.voorst@zwolle.nl 
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199 VVD Hoeveel auto’s en vrachtauto’s passeren dagelijks Zwolle via de A28 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022  - doel 6.1.2. 
Paginanummer: 52 

Vraag  Hoeveel auto’s en vrachtauto’s passeren dagelijks Zwolle via de A28? Heeft de gemeente een 
beeld van de bestemming van deze passanten (noord, zuid, nationaal, internationaal)?  

Antwoord In 2020 passeerden per dag gemiddeld circa 105.000 motorvoertuigen Zwolle. Door Corona was de 
verkeersintensiteit in dit jaar wat lager dan in de jaren ervoor. In 2018 en 2019 was dit nog circa 
134.000 motorvoertuigen per dag. Destijds reden circa 68.000 motorvoertuigen in noordelijke 
richting, de rest (circa 66.000 motorvoertuigen) reed in zuidelijke richting. Circa 81% van de 
motorvoertuigen zijn personenauto’s, 8,5% bestelauto’s en 10,5% vrachtauto’s.  
 
Door bureau Studio Bereikbaar is in 2019 in het kader van het MIRT-Onderzoek A28 Amersfoort – 
Hoogeveen het een verkeersmodel ook een zogenaamde selected link onderzoek gedaan van de 
A28 ter hoogte van Zwolle. Met dit onderzoek wordt een wegvak in het verkeersmodel geselecteerd 
en wordt berekend waar het verkeer dat hier rijdt vandaan komt, of waar het heen gaat.  
 
Uit hoofdstuk 3.9 van het MIRT-Onderzoek blijkt dat circa 75% van de ritten op de A28 ten noorden 
van Zwolle een relatie met de regio zelf heeft. Circa 13% rijdt richting Groningen of Friesland en 
circa 10% rijdt richting Duitsland. In zuidelijke heeft bijna 23% een bestemming in Zwolle, rijdt bijna 
10% richting de Randstad en circa 6% richting België. 

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.Doorne@Zwolle.nl
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200 VVD Omgevingsvergunningen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 6.1.3. 
Paginanummer: 53 

Vraag  Hoeveel omgevingsvergunningen zijn er in 2020 en 2021 aangevraagd bij de gemeente Zwolle? 
Wat is de gemiddelde doorlooptijd van deze vergunningen? Hoe vaak heeft de gemeente de 
wettelijke termijn voor het afgeven van de vergunning verlengd? Hoeveel woningen zijn betrokken 
bij vergunningen waarbij door de gemeente de afgifte is verlengd? 

Antwoord Hoeveel omgevingsvergunningen zijn er in 2020 en 2021 aangevraagd bij de gemeente Zwolle?  
2020: 838 
2021: 868 (tot begin november) 
(dit zijn alle formele Wabo-aanvragen (bouwen, kappen, aanleg, aanleg uitrit, 
monumentenvergunning, aanbrengen reclame, brandveiligheid)  
 
Wat is de gemiddelde doorlooptijd van deze vergunningen?  
Deze informatie is niet op korte termijn uit ons systeem te genereren. 
 
Hoe vaak heeft de gemeente de wettelijke termijn voor het afgeven van de vergunning verlengd?  
2020: 394 
2021: 118 (tot begin november) 
 
Hoeveel woningen zijn betrokken bij vergunningen waarbij door de gemeente de afgifte is 
verlengd? 
Deze informatie wordt niet in ons systeem vastgelegd en is daardoor niet op korte termijn te 
genereren.   
 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Wilco IJzerman 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.ijzerman@zwolle.nl 
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201 VVD Verdeling stedelijk en suburbaan wonen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 6.2.1 
Paginanummer: 56 

Vraag  Wat is de huidige verdeling (stadsbreed) in stedelijk wonen en suburbaan wonen? Dus hoe is de 
verdeling nu ten opzichte van het streven naar 60-40 verdeling? 

  

Antwoord Suburbaan woonmilieu (zijnde Stadshagen, Westenholte,  Berkum, Oude Mars, Harculo  en 
buitengebied) betreft ca 25% van de huidige woningvoorraad , 75% is (groen)stedelijk wonen 
Grondgebonden woningen;  (zijnde Eengezinswoningen en vrijstaande woningen) betreft ca 65% 
van de huidige woningvoorraad, 35% is gestapelde woningbouw 
(Ps: Nadere info te vinden op de site van de gemeente Zwolle ;  Cijfers over Zwolle - % 2021 - 
Zwolle )  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door Géanne Koelewijn - Bosma  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

G.Koelewijn-Bosma@zwolle.nl 

 
  

https://cijfersoverzwolle.nl/
https://cijfersoverzwolle.nl/
mailto:G.Koelewijn-Bosma@zwolle.nl
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202 VVD Aantal gesloten woningen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 7.2.1. 
Paginanummer: 70 

Vraag  Hoeveel woningen zijn het afgelopen jaar op last van de burgemeester gesloten en om welke 
redenen?  

Antwoord In 2021 zijn er in totaal acht woningen gesloten. Hiervan zijn er zeven woningen gesloten op grond 
van de Opiumwet, aanwezigheid van (hard)drugs. Daarnaast is er één woning gesloten op grond 
van de Wet Aanpak Woonoverlast in verband met aanhoudende overlast. 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Beantwoord door W. Hutterd 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.hutterd@zwolle.nl 
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203 VVD Aantal gekraakte woningen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 7.2.1. 
Paginanummer: 70 

Vraag  Hoeveel woningen of andere gebouwen zijn de afgelopen jaren in Zwolle gekraakt? Wat is de 
gemiddelde periode van kraak? Hoeveel politie-inzet is er geweest om deze kraak te beëindigen? 

Antwoord Er is geen zicht op het aantal kraakpanden in de stad of de gemiddelde periode van kraak. Een 
eigenaar kan kraak toestaan in zijn pand in het kader van leegstandsbeheer. Gekraakte panden 
blijven buiten het zicht van de gemeente als er geen sprake is van overlast. In het enkele geval dat 
er wel sprake is van overlast zijn er handvatten om handhavend op te treden. Hoeveel politie-inzet 
er nodig is, is niet goed in te schatten.  
 

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Beantwoord door W. Hutterd 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.hutterd@zwolle.nl 
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204 VVD Aantal actieve BOA's 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 9.1.1. 
Paginanummer: 83 

Vraag  Hoeveel BOA’s zijn er momenteel actief in Zwolle? Wat is het bijbehorend budget in de begroting? 
Hoeveel incidenten van agressie tegen BOA’s zijn geregistreerd?  

Antwoord Er zijn op dit moment 14 BOA’s (12.5 fte) in dienst van de gemeente. Daarnaast huren we extra 
capaciteit in, 11.5 fte, voor corona,  APV en Drank- en Horecawet en het toezicht op parkeren. Het 
bijbehorende budget is 800.000 euro voor de boa’s in eigen dienst en 950.000 euro voor de inhuur. 
In 2020 zijn er 17 incidenten geregistreerd met betrekking tot agressie en dit jaar zijn dit er tot nu 
vier incidenten.   

  

Portefeuillehouder Peter Snijders 
 

Beantwoord door W. Hutterd 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

w.hutterd@zwolle.nl 
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205 VVD Gemiddelde betalingstermijn ontvangen facturen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 9.1.4. 
Paginanummer: 85 

Vraag  Wat is de gemiddelde betalingstermijn van facturen die de gemeente Zwolle ontvangt? 

Antwoord  
In 2020 werden facturen gemiddeld na 19,2 dagen na ontvangst factuur betaald. 
Het percentage betaling binnen 30 dagen na ontvangst factuur was over 2020 93,7%. 
Deze percentages waren in 2021 tot heden:  
jan 97,7% 
feb 95,3% 
mrt 95,3% 
apr 96,2% 
mei 94,4% 
jun 92.2% 
jul 81.0% 
aug 93,6% 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door Yun Xia Li 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

yx.li@zwolle.nl 
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206 VVD Ontwikkeling convenant AVG 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Doel 9.1.4 
Paginanummer: 85 

Vraag  Hoe staat het met de ontwikkeling van een convenant om de AVG binnen de kaders niet 
belemmerend te laten zijn voor het kunnen delen van gegevens tussen instanties (bijvoorbeeld 
woningbouwcorporaties en gemeente)? 

  

Antwoord Gemeente Zwolle handelt conform de AVG. Dat is complex omdat elke situatie unieke kenmerken 
heeft waardoor er niet de mogelijkheid bestaat tot een uniforme aanpak die in alle gevallen van 
toepassing is. Binnen de afdeling JZ is de kennis aanwezig om individuele situaties te beoordelen 
en de meest passende oplossing te vinden. Hierdoor is de AVG zo min mogelijk belemmerend in 
de voortgang van processen en projecten.  

  

Portefeuillehouder Michiel van Willigen 

Beantwoord door Annemieke van Dijken 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

a.van.dijken@zwolle.nl 
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207 VVD Stand van zaken toezegging verordening afvalstoffen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 – Afvalstoffenheffing  
Paginanummer: 92 

Vraag  Wat is de stand van zaken van de toezegging d.d. 20-11-20 dat de verordening afvalstoffen nader 
onder de loep genomen wordt en daarbij ook onderzocht zal worden of er extra gezinscategorieën 
toegevoegd moeten worden? Wat is de stand van zaken van de toezegging d.d. 20-11-20 dat het 
college de eventuele gevolgen op het gebied van afvaldumping zorgvuldig gaat monitoren en het 
niet zal nalaten om de handhaving hierop te intensiveren indien dit nodig blijkt.  Wat is het aantal 
meldingen van afvaldumping dat ofwel bij de gemeente, ofwel politie ofwel ROVA is 
binnengekomen? Wat is de stand van zaken m.b.t. motie 7-3 ROVA samen met inwoners aan de 
slag? 
 

Antwoord Op dit moment zijn de voorbereidingen voor de invoering van een tarief op restafval in volle gang. 
Zoals is toegezegd is er ook gekeken of er extra gezinscategorieën moeten worden toegevoegd. Bij 
het vaststellen van de tarieven Afvalstoffenheffing voor 2023 wordt aan de raad een voorstel 
gedaan.  
 
Sinds januari 2021 worden bijplaatsingen en dumpingen door ROVA in een nieuw systeem 
bijgehouden. Voorheen werden alleen meldingen van bewoners geregistreerd. Nu registreren alle 
in de wijk aanwezige diensten van ROVA en gemeente (Toezicht & Handhaving) geconstateerde 
bijplaatsingen in hetzelfde programma (Arcgis). Hierdoor krijgen we veel beter in beeld waar de 
echte hotspots (locatie waar meermalen per maand een bijplaatsing is) zijn. In 2020 zijn 6.000 
meldingen gemaakt van een bijplaatsing bij ROVA/gemeente. Tot en met Q3 zijn er 3.892 
bijplaatsingen geregistreerd over het jaar 2021.Ook onze handhavers werken in hetzelfde 
programma als ROVA. Bijplaatsingen zijn op deze manier veel sneller bij Toezicht & Handhaving in 
beeld. 
 
In antwoord op de motie 7-3. Met de doorontwikkeling van het GGP is het efficiënter en effectiever 
uitvoeren van de diensten een actief onderwerp van gesprek met ROVA. Nieuwe opdrachten van 
Zwolle leiden tot nieuwe verbeterde dienstverlening. Voor het zomerreces wordt een overzicht met 
de stand van zaken van de doorontwikkeling van het GGP aan uw raad voorgelegd.  Innovaties op 
het gebied van nascheiding blijven we bijhouden. Voorlopig blijven we inzetten op bronscheiding. 
Nascheiding is alleen gericht op de fractie PMD. Fracties als glas, gft/gfe, textiel en oud papier 
moet altijd aan de bron worden gescheiden (Besluit gescheiden inzameling). Nascheiding blijft in 
beeld indien bronscheiding niet kan.  
 
 
  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door M. Kruizinga 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.kruizinga@zwolle.nl  
0384982405 
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208 VVD Afname Kengetal grondexploitatie 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Weerstandsvermogen en BBV kengetallen  
Paginanummer: 110 

Vraag  Wat verklaart de rappe afname van het Kengetal grondexploitatie de komende jaren? 

Antwoord Het kengetal grondexploitatie geeft weer hoe de boekwaarde van de grondexploitaties zich 
verhoudt tot de totale baten van de gemeente. Het betreft niet alleen de baten vanuit de 
grondexploitaties, maar alle baten van de gemeente. De afname van het kengetal grondexploitatie 
in 2021 en de jaren erna geeft aan dat de boekwaarde van de grondexploitaties afneemt en 
daarmee ook het risico op de grondexploitaties. De afname van boekwaarde komt doordat over het 
algemeen de kosten voor de baten uitgaan binnen een grondexploitatie. We zien voor de komende 
jaren dat meer opbrengsten dan kosten zullen worden gemaakt binnen de vastgestelde 
grondexploitaties. Vanaf 2024 zien wij dat het kengetal negatief wordt. Dat is het gevolg van het feit 
dat de voorziening die voor de grondposities is getroffen de boekwaarde van de grondposities 
vanaf dat moment overschrijdt. 

  

Portefeuillehouder René de Heer 
Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.van.steenwijk@zwolle.nl / 0614393717 

 
  

mailto:c.van.steenwijk@zwolle.nl
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209 VVD Infrawerken 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
Paginanummer: 115 

Vraag  Hoe wordt rekening gehouden met infrawerken die de komende decennia aan het einde van de 
levensduur zijn? Is duidelijk om hoeveel dit gaat? 

Antwoord Het klopt dat we verwachten extra middelen nodig te hebben als gevolg van de ouder wordende 
infrastructuur. De extra kosten komen ook voort uit veranderende wetgeving. Op dit moment is dit 
in uitwerking en nemen we het op in de Nota Kapitaalgoederen. Hierin is bepaald wat de 
noodzakelijke onderhouds- en vervangingskosten zijn voor het fysieke kapitaal in de openbare 
ruimte, rekening houdend met de transities die op ons afkomen. naar verwachting zal in 2022 deze 
nota ter besluitvorming worden aangeboden. De nota gat niet alleen ver de infrawerken maar over 
alle kapitaalgoederen in de openbare ruimte.  

  

Portefeuillehouder William Dogger 
 

Beantwoord door Peter Schut 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

p.schut@zwolle.nl 
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210 VVD Transformatie leegstaande kantoorgebouwen naar woningen 
 

Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Begroting 2022 - Meerjarenoverzicht Programma 6 
Paginanummer: 177 

Vraag  Hoeveel wooneenheden zijn de afgelopen drie jaar toegevoegd aan de woningmarkt na 
transformatie van leegstaande kantoorpanden? Waar zijn deze ontwikkelingen opgeleverd? Hoe is 
de verhouding in koop en huur? 

Antwoord Vanaf het jaar 2020 is de Woningmonitor beschikbaar, een zogenaamde factsheet met een 
overzicht van de woningbouwproductie uitgesplitst naar onder andere suburbaan en stedelijk, 
nieuwbouw en transformatie en de verschillende prijsklassen. Ook is in de Woningmonitor een 
aantal marktgegevens opgenomen, zoals de krapte-indicator, informatie over de stijging van de 
woningprijs en de gemiddelde verkoopprijs. In de Woningmonitor 2020 is te zien dat er van de 
totaal 1.012 woningen die in dat jaar gerealiseerd zijn, 86% toegekend wordt aan de categorie 
nieuwbouw en 14% aan de categorie transformatie oftewel 142 woningen. Deze woningen werden 
gerealiseerd door transformatie van een kantoorpand op Oosterenk en van het oude KPN-gebouw 
aan de Burgemeester Roelenweg. In de Woningmonitor 2020 staat dat de verdeling over de 
verschillende prijscategorieën alleen bekend is voor de categorie nieuwbouw. 
In 2019 zijn er 930 woningen opgeleverd, waarvan 27% transformatie, oftewel 250 woningen. 
(Bron: Memo ‘Update woningbouwprogramma’, 2 maart 2020) 
In 2018 964 woningen opgeleverd. Een onderverdeling in welk deel vanuit transformatie komt is 
onbekend. (Bron: Memo ‘Planningslijst 2019 en Ontwikkelstrategie’, 6 maart 2019) 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 
 

Beantwoord door René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

r.van.dijk@zwolle.nl 
 

 
  

file://///zwolle.intern/Data/Gezamenlijk/Gemeente/EENHEID_OW/OWA/Wonen/Algemeen%20Wonen/Communicatie/monitor%20wonen%202020_def.pdf
file://///zwolle.intern/Data/Gezamenlijk/Gemeente/EENHEID_OW/OWA/Wonen/Programmasturing%20woningbouw/Update%20woningbouwprogramma/Februari%202020/Update%20Woningbouwprogramma.pdf
file://///zwolle.intern/Data/Gezamenlijk/Gemeente/EENHEID_OW/OWA/Wonen/Programmasturing%20woningbouw/Update%20woningbouwprogramma/2019%20Memo%20voortgang%20woningbouw%20en%20Ontwikkelstrategie.pdf
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211 ChristenUnie Versterken faciliterende rol 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 45 

Vraag Er wordt genoemd dat de middelen benut worden om o.a. het huidige aantal initiatieven door te 
zetten. Tegelijk rept de tekst dat dagelijks ondernemers en inwoners zich melden met nieuwe 
plannen. Bieden deze middelen de ruimte om verder op te schalen en meer initiatieven mogelijk te 
maken? 

  

Antwoord Wat we op dit moment kunnen voorzien, is dit wel het geval. Indien er een incidentele grote 
aanvraag komt (nu dus onvoorzien) dan zullen we dit melden bij de raad.  

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer 
 
 

Beantwoord door 
 

Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.van.ark@zwolle.nl 
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212 ChristenUnie Kredieten Spoorzone 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 58 

Vraag In hoeverre sluiten de genoemde kredieten voor specifieke verbindingen al aan bij de Dynamische 
Agenda?   

  
Antwoord Deze kredieten sluiten daar bij aan. De verbindingen zijn integraal afgewogen, passen binnen de 

eindbeelden waar we naar toe werken vanuit de Omgevingsvisie, de Mobiliteitsvisie en het 

Actieplan Zwolle Wereldfietsstad. Daarnaast wordt er slim werk-met-werk gemaakt doordat aan 

deze verbindingen ook regulier onderhoud gepland staat.   

  

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 
 

Beantwoord door 
 

Pieter de Jong 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

P.de.Jong@Zwolle.nl  

 
  

mailto:P.de.Jong@Zwolle.nl
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213 ChristenUnie Budget voor B-ITS  
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 59 

Vraag Wat maakt dat het budget voor B-ITS in 2022 een vlucht neemt, en in 2023 en verder nog maar 
1/8 is van het budget uit 2022? 

  

Antwoord Het betreft een Europese subsidie voor cofinanciering waarvoor de uitvoeringsperiode in de 
beschikking afloopt in het eerste kwartaal 2023. Het zwaartepunt van de uitvoering van de pilots 
ligt daarmee dus in 2022, in dit jaar worden de meeste pilots uitgevoerd.  

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 
 

Beantwoord door 
 

S. ten Have / P. Overzet 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

038-4982154 / 038-4982107 
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214 ChristenUnie Slim laadplein omgeving Turfmarkt 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 60 

Vraag Voor het slim laadplein wordt nu gekeken naar de Turfmarkt en er wordt gesteld dat als dat niet 
kan wordt de subsidie teruggestort. Welke ander locaties zijn overwogen toen duidelijk werkt de 
Lübeckgarage niet kon? Welke criteria worden gehanteerd? Is getracht om met inwoners naar 
geschikte locaties te kijken? 

  

Antwoord Gelet op de oorspronkelijke locatie in de Lübeckgarage in de Spoorzone, dus aan de rand van het 
centrumgebied zochten we om de volgende redenen specifiek naar een andere locatie aan rand 
van het centrum: 

• Het laadplein bedient in potentie zowel bezoekers al bewoners, waardoor de laadpalen in 
theorie veel gebruikt kunnen worden en dus veel stroom afnemen. Dit is zowel aantrekkelijk 
voor ons (gebruik) als voor de opdrachtnemer (opbrengsten). 

• Er is een lange parkeertijd mogelijk die nodig is voor het voldoende opladen van de 
elektrische auto’s 

• Bezoekers van en werknemers in de binnenstad hebben ook een laadbehoefte, maar kunnen 
zelf geen laadpaal aanvragen. In dat geval moeten wij als gemeente zelf een (strategische) 
laadpaal plaatsen wat ons geld kost. 

• Er is in potentie dus een behoefte en het is goed voor gastvrijheid van de binnenstad 
 
 
Vervolgens is gekeken naar alle locaties, accommodaties of parkeerclusters in en rond de 
binnenstad en daarbij is gekeken of deze aan de volgende uitgangspunten voldeden: 

• Er voldoende (over)capaciteit aan parkeerplaatsen  

• Het is een locatie die (ook) vooral gebruikt wordt door bezoekers en bedient daarmee een 
specifiek publiek die anders wellicht moeilijk een laadplek kan vinden. 

• De parkeerdruk is niet dermate hoog dat het ‘onttrekken’ 10 tot 20 parkeerplaatsen voor 
elektrische voertuigen tot grote bezwaren zal leiden 

• Het plaatsen van laadpalen trekt in principe geen extra verkeer aan. 
 
Op basis van deze afwegingen is uiteindelijk de Turfmarkt naar voren gekomen. Er is niet specifiek 
met bewoners naar geschikte locaties gezocht, omdat belanghebbenden zelf een laadpaal kunnen 
aanvragen. Wel is actief contact gelegd met een betrokken bewoner om te peilen hoe het initiatief 
ontvangen zou worden in de buurt. De reactie was positief.   
 
De volgende andere locaties zijn overwogen en om uiteenlopende redenen afgevallen: 
Parkeergarages 

• Westerlaangarage 

• Hanzebadlocatie 

• Katwolderplein 

• Maagjesbolwerk en Eiland: 

• Noordereiland 

• Diezerpoortgarage 

• Emmadek 

• Wezenlanden-Noord 
 
Parkeerterreinen 

• Burg. Van Roijensingel 

• Hedon 

• Provinciehuis 

• Van Karnebeekstraat 

• Schuttevaerkade 

• Diezerkade 

• Vechtstraat 
 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 
 

Beantwoord door 
 

Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  

mailto:J.van.Doorne@Zwolle.nl
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215 ChristenUnie Stand van zaken bewaakte fietsenstalling zuid-oost binnenstad 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 60 

Vraag Wat is de stand van zaken in de zoektocht naar een extra bewaakte fietsstalling in het zuid-
oostelijke deel (museumkwartier) van de binnenstad? 

  

Antwoord Deze zoektocht loopt nog en wordt betrokken bij het Ontwikkelprogramma Binnenstad 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 
 

Beantwoord door 
 

Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@zwolle.nl  

 
  

mailto:J.van.Doorne@zwolle.nl
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216 ChristenUnie Stand van zaken Transform 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 61 

Vraag De website van Transform suggereert weinig activiteit. Wat is de stand van zaken rondom 
Transform? Wat is de strategie van Transform voor de komende jaren?  

  

Antwoord In Transform verband lopen een aantal ontwikkelingen; 

1. Ontwikkelen van een marktplein. Hiervoor heeft in mei een marktconsultatie 
plaatsgevonden, waarna in oktober twee sprintdage met marktpartijen zijn georganiseerd. 
Hier is gewerkt aan proposities voor (collectieven van) inwoners, zodat zij hun woning 
kunnen verduurzamen en voor de uitvoering hiervan één pakket van gezamenlijke 
aanbieders af kunnen nemen. Meer dan twintig marktpartijen hebben enthousiast 
meegedaan om een gezamenlijk aanbod voor de vier wijken te ontwikkelen. Dit aanbod is 
in een schrijfsessie verder verfijnd en op 4 november getoetst aan de behoeften van 
inwoners. In Zwolle zijn dat de lokale bewoners initiatieven, met wie we samen het 
marktplein willen ontwikkelen om hen zo te voorzien van een concreet instrument dat 
helpt bij het organiseren van een collectieve vraag. 

2. TREX model: dit model berekent de kasstromen voor diverse stakeholders voor 
verschillende wijkenergiesystemen. De 1.0 versie is gevalideerd en momenteel wordt 
toegewerkt naar een 2.0 versie. RVO neemt het model in beheer en verzorgt de 
doorontwikkling, waarna het open source ter beschikking komt voor gemeenten 

3. Financiering: dit spoor binnen Transform richt zich op het ontwikkelen van 
financieringsmogelijkheden voor inwoners op basis van woonlastenneutraliteit. 
Momenteel wordt onderzocht wat de behoefte is, en dit wordt verder geconcretiseerd naar 
aanleiding van het gebruik van het marktplein in 2022.   

 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Monique Schuttenbeld 
 
 

Beantwoord door 
 

Menno ten Heggeler/ Joke Kok 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

m.ten.heggeler@zwolle.nl/ jm.kok@zwolle.nl 

06-1082 4296 / 038 - 498 3252 
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217 ChristenUnie Kapitaalstorting Enexis 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 61 

Vraag Eerder heeft Enexis de aandeelhouders verzocht om een kapitaalstorting. Zwolle heeft daar 
gehoor aan gegeven. Ligt een dergelijk verzoek in de nabije toekomst wederom in de lijn der 
verwachting? 

  

Antwoord Wij hebben geen signalen ontvangen dat er een nieuw verzoek voor kapitaalstorting in 
voorbereiding is. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
Monique Schuttenbeld 
 
 

Beantwoord door 
 

Jan van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 
email j.van.dijk@zwolle.nl 
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218 ChristenUnie Icoonproject 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 2022  
 
Paginanummer: 64 

Vraag Waar moet een project aan voldoen om tot ‘icoonproject’ bestempeld te worden en wat betekent 
dat voor het project?  

  

Antwoord Een icoonproject is vanuit het perspectief van klimaatadaptatie een project dat op bijzondere of 
indrukwekkende wijze bijdraagt aan het klimaatrobuust maken van Zwolle.  

 Met een icoonproject kunnen we als gemeente zichtbaar maken wat we doen voor de stad op het 
gebied van klimaatadaptatie. Zo kunnen we de koploperpositie versterken. Het kan gaan om 
projecten op verschillende schaalniveaus: van het robuust maken van het stedelijk watersysteem 
tot initiatieven in een straat of buurt. Het gaat daarbij ook om bewustwording bij onze inwoners. 
 

Portefeuillehouder 
 

Ed Anker 
 

Beantwoord door 
 

Lisa de Groot 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

l.de.groot@zwolle.nl 
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219 ChristenUnie Financiële problemen bij werk na uitkering 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting  
 
 

Vraag Hoeveel Zwollenaren komen in financiële problemen nadat ze aan het werk gaan? En hoe worden 
zij daar op voorbereid door de gemeente en het UWV? Zie ook: 
artikel https://www.trouw.nl/economie/wie-met-een-uitkering-weer-aan-de-slag-wil-komt-vaak-in-
financiele-problemen~b50eaf44/ waaruit blijkt dat 6 op de 10 mensen in de financiële problemen 
komen als ze na een uitkering weer gaan werken.   

  

Antwoord Er worden geen cijfers bijgehouden over het aantal Zwollenaren die in financiële problemen komen 
nadat zij aan het werk gaan. Of iemand in de problemen komt hangt van de situatie af. Welk 
salaris gaat iemand verdienen en hoeveel uur gaat zij/hij werken. Welke vaste lasten heeft iemand 
(bijvoorbeeld ook alimentatie, toeslagen of een studieschuld)? Omdat het zo per persoon wisselen 
kan, wordt bij zorgen of vragen de sociaal raadslieden ingezet door het SWT en Tiem. Zij kunnen 
helderheid geven in de wijzigingen die te verwachten zijn.  
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer (werk) 
Dorrit de Jong (armoede) 
 
 

Beantwoord door 
 

Trudy Busweiler 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

t.busweiler@zwolle.nl 

 
  

https://www.trouw.nl/economie/wie-met-een-uitkering-weer-aan-de-slag-wil-komt-vaak-in-financiele-problemen~b50eaf44/
https://www.trouw.nl/economie/wie-met-een-uitkering-weer-aan-de-slag-wil-komt-vaak-in-financiele-problemen~b50eaf44/
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220 ChristenUnie Tiem 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting  
 
 

Vraag Tiem 
1. Er is 3 ton incidenteel nodig om het financieel tekort op het inkoopmodel van Tiem te 
compenseren. Welke resultaat-afspraken waren er tot nu toe hierover met Tiem? En welke 
afspraken worden er gemaakt om te voorkomen dat dit soort tekorten opnieuw gaan ontstaan?  
2. Er wordt aangegeven dat dit tekort onder meer te maken heeft met beëindigde 
detacheringstrajecten. Toch zitten veel werkgevers verlegen om personeel. Hoe kan het dat 
detachering niet vaker lukt?  
3. De driejarige opdracht aan Tiem loopt in 2021 af. Dit jaar zou een evaluatie plaatsvinden om de 
richting voor de periode 2022-2024 te bepalen. Wanneer kunnen we deze stukken verwachten? 

  

Antwoord De rapportage Evaluatie en opdrachtscenario’s Tiem is afgerond. De rapportage schetst een 
positief beeld als het gaat om de ontwikkeling die Tiem de afgelopen jaren heeft doorgemaakt 
maar een zorgelijk beeld als het gaat om de ontwikkeling van de financiële positie van Tiem. Ook 
voor 2022 wordt een negatief exploitatieresultaat verwacht. De opdracht aan Tiem is om zoveel 
mogelijk mensen te detacheren bij reguliere werkgevers. De laatste 3 jaar blijkt echter het steeds 
lastiger om SW-medewerkers te detacheren, doordat de populatie steeds ouder en kwetsbaarder 
wordt. In 2018 werkte bijna 51% van het totaal aantal fte’s extern via detacheringen, tegenover 
47% in 2020. Daarnaast is door de uitstroom uit de SW vanuit het huidige inkoopmodel, minder 
dekking in de vaste uitvoeringskosten en tevens blijkt dat tegenover de toenemende lasten voor 
beschut werk nieuw onvoldoende dekking uit het Participatiebudget staat. In november/ december 
zult u hierover nader worden geïnformeerd. U ontvangt dan de rapportage met een informatienota 
van het college met daarin de te nemen vervolgstappen. 

  

Portefeuillehouder 
 

René de Heer (opdrachtgever)  
Dorrit de Jong (aandeelhouder) 
 
 
 

Beantwoord door 
 

Trudy Busweiler/ Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl/ 06-53730307 
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221 ChristenUnie Doorbraakperiode 1 gezin 1 plan 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Begroting 
 
 

Vraag Wordt bij doorbraakmethode 1 gezin 1 plan ook gewerkt met een ontschot budget? Omdat 
meerdere potjes hun eigen systematiek hebben en daardoor extra blokkades kunnen ontstaan? 

  

Antwoord De doorbraakmethode wordt ingezet om tot andere en meer passende oplossingen voor gezinnen 
met multiproblematiek te komen. Dat gebeurt in de proefperiode binnen de bestaande systemen, 
maar met mogelijkheden om uitzonderingen te maken waar dat nodig is, in afstemming met de 
uitvoering. Voor een aantal gezinnen wordt ook teruggekeken wat in aanloop naar de huidige 
situatie wel/niet gewerkt heeft. Van daaruit kunnen we leren waar het wel/niet goed gaat en dus 
wat we anders kunnen organiseren (voor zover dat binnen de invloed van de gemeentelijke 
organisatie valt). Daar zou in theorie uit kunnen komen dat we budgetten willen ontschotten. In die 
zin is dat dus een mogelijke uitkomst van het gebruik van de doorbraakmethode. 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 
 
 

Beantwoord door 
 

Maaike Ganzeboom/  Suzanne Bruns 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

s.bruns@zwolle.nl 
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222 ChristenUnie Mobihubs, dekking voor experimenteren 
 

Gesteld door fractie 
 

ChristenUnie 

Heeft betrekking op Berap 2021-2  
 
Paginanummer: 32 

Vraag Hoe wordt voorzien in de dekking voor spoor 3 (Experimenteren)? Aan welke schaal en 
demonstratieniveau wordt gedacht?   

  

Antwoord Binnen deze studie moet vooral gedacht worden aan kleinschalige initiatieven. Hierbij moet 

bijvoorbeeld gedacht worden aan de pilot zoals die nu in Assendorp loopt rondom de Van der 

Laenstraat. Het gaat ook vooral over bewustwording, maar ook leren van initiatieven in de rest van 

het land, zoals bijvoorbeeld het Reis via Hub concept uit Groningen en Drenthe. Verder willen we 

ook kijken naar kansen door mee te koppelen met nieuwe ruimtelijke initiatieven, waarbij de 

insteek is dat er geen privaat parkeerterrein ontstaat, maar juist zoeken naar openbare en 

toegankelijke multifunctionele terreinen. 

  

Portefeuillehouder 
 

William Dogger 
 
 

Beantwoord door 
 

Jeroen van Doorne 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.Doorne@Zwolle.nl  
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